
Gözünüzde mi 
karardı sizin?

ERDOĞAN'A SERT TEPKİ

CHP Genel Başkan Yardım-
cısı Seyit Torun, CHP’li 

belediyelerin deprem bölgesine 
uğramadığını söyleyen Cumhur-

başkanı Erdoğan’a
yanıt verdi. Torun,

“Tüm deprem
bölgesini gez-
miş de bir tek
CHP'li bele-
diye görmemiş.
Yahu vicdanınız

gibi gözünüzde
mi karardı sizin.

Gelin birlikte afet ille-
rine gidelim. Trollerinize değil, va-
tandaşa soralım. Kim vatandaşı
çaresiz bırakmış, kim vatandaşın
yanında durmuş görelim” ifadele-
rini kullandı. I SAYFA 7
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İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Kırklareli Cumhu-
riyet Meydanı’nda vatandaşlara seslendi. “İktidar

istiyoruz. Niçin?” diye soran İmamoğlu, “Bir avuç insan
değil, bir kişinin iktidarı hiç değil, bir ailenin iktidarı asla
değil. Biz, 86 milyon insanımızın iktidarı için yola çıktık”
ifadelerini kullandı. 14 Mayıs'ta vatandaşına yüzünü dönen
bir aklın iktidara geleceğini belirten İmamoğlu, “Yolumuzun
uzun olduğunu unutmayın. Kendinize güvenmeyi unutma-
yın. Umudun siz olduğunu unutmayın. Kol kola olun” dedi. 
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Yüksek Seçim Kurulu
(YSK) Başkanı Ahmet

Yener, Erdoğan'ın adaylığıyla il-
gili itirazları reddetti. Cumhur-
başkanı ve Cumhur İttifakı
adayı Recep Tayyip Erdoğan’ın
cumhurbaşkanlığı adaylığına
İYİ Parti, DEVA Partisi, 

Gelecek Partisi,
Demokrat Parti ve
Memleket Partisi
itiraz etmişti.
YSK’ya verilen iti-
raz dilekçelerinde
Erdoğan’ın iki
dönem cumhur-
başkanlığı yaptığı
ve yeniden aday
olmasının Anaya-

saya aykırı olduğunu belirtil-
mişti. YSK Başkanı Başkanı
Ahmet Yener, Erdoğan'la bir-
likte Kılıçdaroğlu ve İnce için
yapılan itirazların da oy birli-
ğiyle reddedildiğini duyurdu. 
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Deprem bölgesi Adıyaman'da
gündeme dair açıklamalarda

bulunana Meral Akşener, Cumhur-
başkanı Erdoğan'ın, “Beni kendinle

uğraştırma” sözlerine cevap
verdi. Akşener, “Bu bana yö-

nelik üçüncü tehdidi" diye
konuştu. Okulların bir an
önce açılması gerektiğini
belirten Akşener, “Özellikle

kadın ve çocuklar travma 
geçiriyor. Gıda ve su konu-

sunda da ciddi eksiklikler var.
Çadır bölgesinde hijyen

konusunda sı-
kıntılar var.
Eksiklerin ta-
mamlanması
için gere-

keni ya-
pacağız”
diye ko-
nuştu.
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Kefirin günlük
beslenmede çok

önemli bir süt ürünü
olduğunu söyleyen
Diyetisyen Aslıhan
Kara, “Kefir yüksek
besin değeri ve iyi bir
protein kaynağı ol-
duğu için ramazanda
oruç tutarken uzun
süren açlıklarda tok
kalmamızı sağlamak-
tadır” dedi. I SAYFA 2
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MOBBİNG, HAKARET, TEHDİT
VE AŞAĞILAMA RUTİN OLDU
Eğitim Bir Sen İstanbul
5 Nolu Şube Başkanı

Yusuf Sabazdan, sendika üye-
leriyle birlikte Esenyurt'ta
basın açıklaması yaparak İlçe
Milli Eğitim Müdürü Necati
Yener'i hedef aldı. Yener'in gö-
reve geldiği günden beri öğret-
menlere baskı yaptığını
savunan Sabazdan, “İlçedeki
çalışma huzuru bozulmuş,

eğitim çalışanları mobbinge
maruz kalmaya başlamış, ha-
karet, tehdit, aşağılama İlçe
Milli Eğitim Müdürlüğü'nün
rutini haline gelmiştir. Necati
Yener, göreve başladığı gün-
den itibaren eğitim çalışanla-
rını kendi ruh halinin tezahürü
neticesinde paranoyak bir yak-
laşımla devam ettirmektedir”
suçlamasında bulundu. 
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DEVLETİN VERDİĞİ KİTAPLARI 
HURDACILARA SATTILAR!

Yusuf Sabazdan'ın id-
dialarına cevap veren

Necati Yener ise Damga'ya ko-
nuştu. “Yayımlanan haberlerde
iyi bir kelime oyunu ya-
pılmış” diyen Yener,
“Bize söylenen şeylerin
sahada bir karşılığı var
mı? Bir karşılığı olma-
dığını görüyoruz” dedi.
Denetimleri sürdüre-

ceklerini anlatan
Yener, “Buraya gel-

diğimizde çok söylenti vardı.
Soruşturmaya uğrayan arka-
daşlarımız oldu. Devletin ver-
diği kitapların, hurdacılara

satıldığı yönünde iddialar
vardı. Biz bunu soruştur-
mayalım mı? Bu mobbing
midir? Bazı yerlerde okul

müdürü görevinin dı-
şına çıkabiliyor, bunların
hesabını sormamız mı
mobbing?” diye sordu. 
I SAYFA 9
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BARIŞ KIŞ

ÖZEL HABER

Anka kuşu gibi 
yeniden doğacak

BİZE ATATÜRK'ÜN ARMAĞANI

Kahramanmaraş merkezli 6
Şubat'ta meydana gelen dep-

remlerde 7 sanatçısı hayatını kay-
beden Antakya Medeniyetler

Korosu İstanbul’daki
dayanışma konser-

leri öncesinde
Büyükçekmece
Belediyesi’ni
ziyaret etti. Yı-
kılan evinin en-
kazından 8 saat

sonra çıkarılan
Antakya Medeni-

yetler Korosu şefi Yıl-
maz Özfırat, Hatay’ın kendilerine
Mustafa Kemal Atatürk’ün arma-
ğanı olduğunu belirterek “Hatay
bir anka kuşu gibi yeniden 
doğacak” dedi. I SAYFA 4
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Bayrağını seven
herkes bizimdir

ADAY ADAYLARINA SESLENDİ

İstanbul Ardahan Kültür
Evi'nde düzenlenen iftar prog-

ramında milletvekili aday adayı olan
Ardahanlılar bir araya geldi. Burada
konuşan Ardahan Hanak Derneği

Başkanı Togay Çoban
aday adaylarına 

seslenerek,
“TBMM'ye
giden arkadaş-
larımız cep
telefonunu
değiştirmesin.

Bu bizim insanı-
mıza yakışmaz”

dedi. Çoban, “Hangi
siyasi partiden olursa olsun vata-
nını, milletini, bayrağını seven 
herkes bizim kabulümüzdür”
diye konuştu. I SAYFA 5
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Kefir tok tutuyor!

AK PARtİ Sözcüsü Ömer Çelik, İYİ Parti 
lideri Meral Akşener'in Cumhurbaşkanı 

Erdoğan'a yönelik sözlerine sert tepki gösterdi.
Çelik, "Bu saldırgan üslubun sebebini biliyoruz.
Kendi adaylarını ilan ettiklerinden beri PKK’nın
defalarca açık destek ilan ettiği bir yapının
parçası olarak yola devam etmek zorunda
kaldıklarını görüyoruz. Kuşkusuz bunu

tonlarca “rezene çayı” içerek bile
hazmetmek mümkün değildir"

açıklamasında bulundu. I SAYFA 7
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REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! REZENE TAVSIYESI! IKTIDARI

ISTIYORUZ!
BU BANA YÖNELİK
ÜÇÜNCÜ TEHDİDİ!

KİME 
HİZMET 

EDİYORLAR?
Sendikanın açıkla-
masına sert tepki
gösteren Necati
Yener, “Devletimiz
tüm imkanları sağ-
larken, velilerden
para istenmesini
soruşturmamız mı
haksızlık oluyor?
Biz bunların taki-
bini tabii ki yapa-
cağız. İddialar
tamamen asılsız.
Bunlar komik şey-

ler. Bu tür açık-
lamalar
kime hiz-
met ediyor
bilmiyo-
rum” ifa-

delerini
kullandı. 

Adaylık 
itirazı 
reddedildi

Otoparklara
şarj istasyonu

İBB, ülkemizin yerli elek-
trikli araç üretimini des-

teklemek ve üretilen araçların
şarj ihtiyaçlarını karşılayabil-
mek amacıyla İSPARK oto-
parklarına şarj istasyonları
kuracak. Çalışmalar bu yıl katlı
otoparklarda başlıyor.  I SAYFA 5

ç

İmar affı ihanettir
Şehir Plancıları Odası 
İstanbul Şube Başkanı

Pelin Pınar Giritlioğlu, 2018 yı-
lında çıkarılan İmar Barışı uy-
gulamasıyla Türkiye genelinde
3 milyon 152 bin kaçak yapının
yasal hale getirildiğini söyledi.
Giritlioğlu, “İmar affı ihanettir,
cinayettir dedik. Deprem bölge-
sindeki kentlerde bu imar affı
müjde gibi anlatıldı” dedi.
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Büyükçekme-
ce'de özel bir

anaokulunda, 
4 yaşındaki 

kız öğrencisi
E.K.'ye cinsel

istismarda 
bulunduğu 

iddiasıyla yar-
gılanan firari
İngiliz kadın

öğretmen 
Rebecca Kate
R. hakkında 

kırmızı bülten
çıkarıldı

Bakırköy 19. Ağır Ceza
Mahkemesinde görülen

duruşmaya taraf
avukatları katıldı. Şi-
kâyetçilerin avukatı
firari durumdaki Re-
becca Kate R.'nin
hakkında kırmızı
bülten çıkarılmasını
talep etti. Sanık avu-
katı ise bunun sert
bir tedbir olduğunu
müvekkilinin yargıla-

madan kaçmadığını beyan etti.
Mahkeme sanık avukatlarının

talebini kabul etti. 
İddianamede, Rebecca
Kate R. hakkında 
"Çocuğun nitelikli cin-
sel istismarı", "Basit
yaralama" ve "Haka-
ret" suçlarından 5 yıl 
9 aydan, 11 yıl 6 aya
kadar hapis cezasıyla
cezalandırılması 
istendi. I SAYFA 3
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OGRENCIYE
ISTISMAR!

11 YIL 6 AYA KADAR HAPİS CEZASI

Hiranur Vakfı'nın Sancakte-
pe'de bulunan vakıf bina-

sında kaçak olduğu belirtilen
bölümlerin bir kısmı İBB ekiple-
rince yıkıldı. İBB İmar ve Şehircilik
Dairesi Başkanı Gürkan Akgün,
“Burada bir kaçak yapılaşma tes-
pit etmiştik” dedi. Hiranur Vakfı
Genel Başkan Yardımcısı Av.
Bulut Müslüm Gezer ise “Hiranur
Vakfı'nın hiçbir alanı kaçak değil-
dir. Bu karalamayı  kabul etmiyo-
ruz” diye konuştu. I SAYFA 9
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Depreme dayanıksız olduğu belirlenen 
İstanbul Üniversitesi - Cerrahpaşa Tıp Fa-

kültesi'nin, Prof. Dr. Murat Dilmener Acil Durum
Hastanesi'ne taşınmasına karar verildi. Kararın
ardından İstanbul Tabip Odası, "Hastaneler ye-
rinde yenilensin" talebiyle Cerrahpaşa Tıp Fakül-
tesi dekanlık binası önünde basın açıklaması
düzenledi. İstanbul Tabip Odası Başkanı Prof.
Dr. Nergis Erdoğan "Bir hastane taşınması son
derece riskli ve tehlikeli bir şeydir" diye konuştu.
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Necati
Yener

YERİNDE YENİLENSİN!

MOBBING YOK
DENETIM VAR!
Eğitim Bir Sen İstanbul 5 Nolu Şube Başkanı Yusuf Sabazdan, Esenyurt İlçe Milli Eğitim Müdürü
Necati Yener'i eğitimcidlere mobbing uygulamakla ve paranoyak bir yaklaşım sergilemekle
suçladı. Sabazdan'ın iddialarını Damga aracılığıyla yanıtlayan Yener, “Söz konusu kişilerin
görevlerini yapmalarını beklemek mobbing midir? Devletin verdiği ders kitaplarını satan
kişileri soruşturmak mobbing midir? Denetimin adı mobbing olamaz” diye konuştu
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İBB yıktı, vakıf tepki gösterdi
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S üt grubu besinlerin protein, kalsi-
yum, B2 vitamini ve B12 vitamini
başta olmak üzere birçok besin öge-

sinin önemli kaynağı olduğunun altını
çizen VM Medical Park Pendik Hasta-
nesi’nden Beslenme ve Diyet Uzmanı Di-
yetisyen Aslıhan Kara, günlük beslenmede
çok önemli bir süt ürünü olan kefirin ra-
mazan beslenmesindeki yeri hakkında bil-
gilendirmede bulundu.

İyi bir protein kaynağı

Kefirin önemli bir protein ve kalsiyum
kaynağı olması nedeniyle oruç tutanların
iftar ve sahur öğünlerinde kefire yer verebi-
leceğini belirten Diyetisyen Aslıhan Kara,
“Kefir, sütteki tüm besin maddelerini içer-
mektedir. Ayrıca vücut için son derece ge-
rekli ve besinler ile alınması zorunlu olan
amino asitlerin ve bazı yağ asitlerinin kefi-
rin bileşiminde bulunduğu saptanmıştır.
Kefir yüksek besin değeri ve iyi bir protein
kaynağı olduğu için Ramazan döneminde
oruç tutarken uzun süren açlıklarda tok
kalmamızı sağlamaktadır” diye konuştu.

Sağlıklı beslenme önemi artıyor

Günümüzde hastalıklardan korunmak ve
sağlıklı bir yaşama sahip olabilmek için
probiyotik gıdaların tüketiminin artış gös-
terdiğine dikkat çeken Diyetisyen Kara, ke-

firin sağlık açısından faydalarını şöyle an-
lattı: “Kefir, 50'den fazla probiyotik bakteri
ve maya türü içeren doğal bir kompleks
fermente süt ürünüdür. Sağlıklı beslenme-
deki yeri giderek önem taşımaktadır. Kefir
üretiminde oluşan bazı vitaminler ve çe-
şitli metabolitler, insanın bağırsak florasını
ve bağışıklık sistemini olumlu etkilemekte-
dir. Kefir birçok antioksidana sahip olup,
özellikle istenmeyen bağırsak sendromu,
hipertansiyon, kronik hastalıkların riskle-
rini, metabolik bozukluklar, kolesterol,
maya enfeksiyonları, yara, diyabet, kilo
kontrolü ve kanser gibi birçok hastalık-
larda tedavi sürecine önemli katkıda bu-
lunmaktadır.”

2 bardaktan fazla tüketmeyin

Kefir tüketiminde ölçüye dikkat edilmesi
gerektiğine işaret eden Diyetisyen Kara,
“Kişiye göre günlük tüketim miktarı de-
ğişse de gün içerisinde en fazla 2 bardak
tüketilmelidir. Çocuklar için ise günlük tü-
ketim miktarı 1 bardak olarak önerilebilir”
ifadelerini kullandı. 

Bağırsak sorunlarına iyi geliyor

Diyetisyen Kara, kefirin mide ve bağırsak
sorunu olanlara faydalarını ise şöyle açık-
ladı:“Kefir, bağırsak florasında yararlı
bakterilerin çoğalmasını sağlamakta, pa-

tojenlerin bağırsaklara yerleşmesini önle-
mekte ve bağırsakların çalışmasını düzen-
leyerek kabızlığın önlenmesinde katkı
sağlamaktadır. Ayrıca kalsiyum, magnez-
yum vb. minerallerin emilimlerini artır-
maktadır. Mayalanmadan sonra süt
içerisindeki laktoz yüzde 75 oranında
azaldığı için, laktoza duyarlı kişiler kefiri
güvenli bir şekilde tüketebilmektedirler.
Taze kefirin, mide kaslarının çalışması ve
midenin daha hızlı boşalmasında, mide
asitliğinin düşmesinde, ağrı ve sindirim ra-
hatsızlıklarının azalmasında etkili olduğu
bildirilmektedir. Ayrıca helikobakter pilori-
nin neden olduğu ülserlerin tedavisinde
kefir kullanıldığında bu bakterinin üreme-
sinin engellendiği görülmüştür.”

Bağışıklık sistemini güçlendiriyor

Beslenme ve bağışıklık sistemi arasında
doğrudan bir ilişki olduğunu vurgulayan
Diyetisyen Kara, “Kefirin bağışıklık meka-
nizması üzerine düzenleyici etkisi olduğu
hem insanlarla yapılan çalışmalarda hem
de hayvan deneylerinde gösterilmiştir. Ke-
firde bulunan laktik asit bakterilerinin,
immün sistem üzerine yapılan tedavile-
rinde, verilen ilaçların etkinliğini artırdığı
belirtilmektedir. Enfeksiyonlara karşı bağı-
şıklık sistemini uyarma özelliği de bulun-
maktadır” dedi.  DHA
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Kefir toK Kefir toK Kefir toK Kefir toK Kefir toK Kefir toK Kefir toK Kefir toK Kefir toK 
TUTUYOR!

Kefirin bir fermente süt ürünü olup, laktoz
intoleransı olan kişiler için de ideal bir içe-
cek olduğunu ifade eden Diyetisyen Kara,
“Kefir hafif bir sinir yatıştırıcı ve depres-
yon azaltıcıdır. Kefir içindeki mikroorganiz-
malar bol miktarda vitamin sentezi
yaparlar. Kefir mikroorganizmalarının
ürettiği biyotin, diğer B kompleks vitamin-
lerinin emilimini de artırır. Kefir, içinde bu-
lunan özel bir madde nedeniyle kronik
hepatit, mültipl skleroz hastalıklarında te-
davi edici niteliğe sahip, ucuz ve doğal bir
beslenme seçeneklerindendir. Güvenli ve
ekonomik olması nedeniyle, kefirin bes-
lenme potansiyeline küresel olarak büyük
bir ilgi vardır. Bir dizi sağlığı geliştirici
özelliği nedeniyle fonksiyonel bir gıda ola-
rak kefir, günlük beslenmemizde artık
daha fazla yer almaktadır” diyerek açıkla-
malarını sonlandırdı.

Depresyon 
azaltıcı 
özelliği var

Kadın hastalıklarına çare çok
Kadın hastalıklarında kapalı ameliyatların kullanımının özellikle son yıllarda önemli bir ivmeyle arttığını belirten Kadın Hastalıkları
Doğum, Tüp Bebek uzmanı Dr. Öğr. Ü. Mert Yeşiladalı, “Gerek hekim deneyiminin artması gerekse teknolojik anlamla yaşanan
gelişmelerle birlikte önümüzdeki yıllarda kadın hastalıklarında açık ameliyatlar tarihe karışacak gibi duruyor” dedi

GÜNÜMÜZDE özellikle kadın has-
talıkları ameliyatlarında giderek
artan oranda kullanılan minimal

invazif cerrahi, endoskopik cerrahi, laparos-
kopi, histeroskopi, robotik cerrahi gibi kapalı
ameliyatların ülke genelinde hasta yatış sü-
relerini azaltıp iyileşme hızını arttırdığına
dikkat çeken Kadın Hastalıkları ve Doğum
uzmanı Dr. Öğr. Ü. Mert Yeşiladalı, bu so-
nuçların hastalar açısından önemli kaza-
nımları olduğuna işaret etti. Özellikle hızlı
iyileşme ve yatış süresinin kısalmasının
ameliyat korkusu nedeniyle cerrahiden
kaçan hastaların bu korkusunu yenmelerine
de yardımcı olduğunu söyleyen Dr. Öğr. Ü.
Yeşiladalı, “Büyük kesi olmamasının getir-
diği hızlı iyileşme süreci ile hasta ertesi gün
günlük fonksiyonlarını yerine getirecek nok-
taya geliyor. Daha az kanama ve daha az
enfeksiyon oranının yanında çok daha az
enfeksiyon süresi de hasta için önemli kaza-
nımlar oluyor” diye konuştu.

Komplikasyon oranı azalıyor

Konuyla ilgili olarak ABD’de 5554 hasta
üzerinde yapılan bir çalışmaya işaret eden
Yeditepe Üniversitesi Hastaneleri Kadın
Hastalıkları ve Doğum uzmanı Dr. Öğr. Ü.
Mert Yeşiladalı şunları anlattı: “İlgili araştır-
mada; kapalı ameliyat yöntemi kullanılarak
rahimi alınan kadınların gece hastane yatışı
olmadan aynı gün taburcu edilmelerinin

herhangi bir sorun yaratmadığı, hatta bazı
komplikasyon oranlarında azalma görül-
düğü bildirildi. Biz de kendi pratiğimizde ka-
palı yöntemle yaptığımız laparoskopik
ameliyatlarda bazen aynı gün bazen ertesi
gün taburcu ediyoruz. Hatta kesisiz yapılan
ve miyom, polip çıkarılması amacıyla uygu-
lanan histeroskopi operasyonlarında hasta-
mızı işlemden 2 saat sonra taburcu
ediyoruz.”

Ameliyat yöntemleri var

Kapalı ameliyat çeşitleri ile ilgili bilgi veren

Dr. Öğr. Ü. Mert Yeşiladalı, “Halk arasında
açık ameliyat olarak bilinen geleneksel yön-
temde karın bölgesinden açılan kesiden
miyom, kist veya kanser ameliyatlarını ger-
çekleştiriyoruz. Kapalı ameliyatlar ise açık
bir kesi oluşturmadan birkaç delikten girip
batın içini gaz ile şişirerek yaptığımız ameli-
yatlardır. Birçok değişik kapalı ameliyat yön-
temi bulunuyor. Laparoskopi, histeroskopi
ya da robotik cerrahi gibi farklı yöntemler
var ve bunlar kist ve miyomların çıkarılma-
sından jinekolojik kanserlere kadar çoğu ji-
nekolojik hastalığı tedavi etmek için

kullanılabiliyor” şeklinde konuştu.

Korkuyu aşmak mümkün

Kapalı ameliyatların kadın doğum ile ilgili
ekstrem hastalıklar haricinde bütün durum-
larda kullanılabileceğini belirten Dr. Öğr. Ü.
Yeşiladalı, konuyla ilgili şöyle konuştu:  “Ka-
palı yöntemlerin kullanımı cerrahlar açısın-
dan açık yöntemlere oranla daha zordur ve
daha uzun bir eğitim süreci gerektirir. Ancak
gerek hekimlerin konuyla ilgili eğitim alma-
ları gerekse hastaya sağladığı kazanımlarla
birlikte yaygınlığı arttı. Yakın zamanda
Amerika’da rahim alma ameliyatının yakla-
şık 5 bin 500 kişi üzerinde kapalı yöntem ile
yapıldığı bir çalışmada; kapalı yöntemle ra-
himleri alınan hastalar aynı gün taburcu
edilmiş ve komplikasyon oranlarına bakıl-
mış. Bu ameliyatı normalde açık yöntem ile
yaptığımız zaman hastanın 2-3 gece hasta-
nede yatması gerekebiliyor. Çalışma kapsa-
mında kapalı yöntemle ameliyat edilen
hastalar aynı gün taburcu edilmiş, hiçbir şe-
kilde komplikasyon oranlarında artma ol-
madığı hatta bazı komplikasyon
oranlarında azalma olduğu görülmüş. Böy-
lece rahim alma ameliyatında bile kapalı
yöntemin tercih edilip, hastaların aynı gün
taburcu olmasıyla komplikasyonlarda
artma değil hatta enfeksiyon gibi bazı
komplikasyonlarda azalma olabileceğini
görmüş olduk.”  HABER MERKEZİ

Aşırı stres
kalbe vurur!

Horlama bir
hastalıktır!

Kardiyoloji Uzmanı Dr. Emre Nuri Günel, stres
anında salgılanan hormonların kalp krizi başta
olmak üzere birçok hastalığı tetikleyebildiğini
söyleyerek, “Stres kalp hastalıklarının en
önemli nedenlerinden biridir. Stres anında
salgılanan hormonlar kalp krizi gibi birçok kalp
hastalığını tetikleyebildiği gibi var olan kalp
hastalıklarının şiddetini de artırır” dedi

GÜVEN Hastanesi Kardiyoloji Uzmanı Dr. Emre
Nuri Günel, stresin hem beden hem de ruh sağlığını
olumsuz etkilediğini söyledi. Dr. Günel, stresten en

fazla etkilenen organın ise kalp olduğunu belirterek, “Stres
anında salgılanan hormonların kalp krizi başta olmak üzere
pek çok hastalığı tetikleyebilmektedir. Stres kalp hastalıkları-
nın en önemli nedenlerinden biridir. Stres anında salgılanan
hormonlar kalp krizi gibi birçok kalp hastalığını tetikleyebil-
diği gibi var olan kalp hastalıklarının (kalp yetmezliği, ritim
bozuklukları, hipertansiyon gibi) şiddetini de artırır. O yüz-
den kalp hastalıkları mutlak surette stresten uzak durmalıdır-
lar” diye konuştu.

Psikoloji çok önemli

Dr. Günel, kalp krizinin pek çok kişide aniden ortaya çıktığını
ifade ederek, “Birçok hastada kalp krizi öncesi şikayetler mev-
cuttur. Bunlar daha çok yürümekle olan ve dinlemekle geçen
‘angina’ diye adlandırdığımız göğüs ağrılarıdır. Yaşlı hasta-
larda ve şeker hastalarında bazen bu ağrı yerine egzersizle
olan nefes darlığı, yorgunluk ve çarpıntı ön planda olabilir.
Bu şikayetlere sahip olan hastalar bir an önce bir kardiyolog
tarafından değerlendirilmelidir. Psikolojik hastalıklar da kalp
krizine benzer belirtiler gösterebiliyor. Birçok psikolojik rahat-
sızlığa bağlı hasta da kalp krizine benzer bulgularla hasta-
neye başvurur. Bunların başında panik atak ve anksiyete
bozuklukları gelmektedir. Hastalar acil servise çarpıntı, göğüs
ağrısı, bulantı kusma gibi kalp krizinde görülen semptomla-
rın aynısı ile başvurur. Doğru tanı için uzmana başvurmak
şart. Hastanın genç olması daha önceye ait bir psikolojik bo-
zukluk hikayesinin olması, elektrokardiyografi ve diğer bulgu-
ların normal olması psikolojik bozukluklar lehinedir. Fakat
her hasta bu tanı öncesi kardiyolojik yönden detaylı olarak
incelenmelidir” dedi.

Rutin kontroller hayat kurtarır

Dr. Günel, risk grubundakiler ile ilgili, “Yaş, aile öyküsü, si-
gara, diyabet, hipertansiyon, kolesterol yüksekliği ve obezite-
dir. Risk faktörleri ne kadar fazla ise kalp krizi riski o kadar
artmaktadır. Yaş ve aile öyküsü  dışındaki bütün risk faktörle-
rine müdahale edilebilir. Sigara içen hastalara mutlaka siga-
rayı bıraktırıcı telkinler yapılmalı; gerekli ise ilaç tedavisi
başlanmalıdır. diyabet, hipertansiyon, hiperlipidemi ve obe-
zite saptanıp gerekli tedaviler başlanmalıdır. Bu risk faktörleri
olan hastalar daha yakından takip edilmeli ve tedavi hedefleri
yönünden daha azimli olunmalıdır. Söz konusu kalp sağlığı-
mız ise hiçbir şikâyeti bulunmayan bireyler dahi rutin kont-
rollerini yaptırmaları gerekiyor. Biz klinik pratiğimizde
şikâyeti olmayan normal kişilerde 20 yaş öncesinde bir kere
kardiyoloji kontrolü önermekteyiz. Özellikle yarışmalı sporla
uğraşanlarda, ailesinde kalp hastalığı olanlarda, ailesel koles-
terol yüksekliği olanlarda bu kontrol çok önemlidir. 40 yaş
sonrası da her yıl kalp kontrolü uygundur. Tabi ki kalp hasta-
lığı bilinen hastalarda bu kontroller doktorunun önerisine
göre değişmektedir” diye konuştu. DHA

Erişkinlerde horlama ve uyku apnesi (uykuda 
solunumun birkaç saniye durması), uyku esnasında
üst solunum yolu tıkanmaları sonucunda oluşuyor

EMSEY Hospital Kulak Burun Boğaz Hastalıkları
Uzmanı Op. Dr. Mehmet Ege Akça, Horlama ve
uyku apnesinin genellikle burun tıkanıklığına bağlı

olmadığını söyleyerek, “Genel bilinenin aksine horlama ve
uyku apnesi burun tıkanıklığına bağlı değil, yumuşak damak
ve dilin uyku esnasında arkaya düşmesine bağlı olmaktadır.
Daha nadir olarak zayıf hastalarda burun tıkanıklığına bağlı
horlama ve uyku apnesi görülebilmektedir” diye konuştu.
Horlama ve uyku apnesinin genellikle kilolu bireylerde görül-
düğünü anlatan Akça, “Bu sebeple obezite sınırları içerisinde
olan kişilerin ehliyet alabilmesi veya ehliyetini yeniletmesi için
kendilerinde uyku apnesinin olmadığının kanıtlanması gerek-
mektedir. Tanı ve tedavide uykuda oksijen değerleri, solunum
durma süresi gibi birçok parametrenin bakıldığı polisomno-
grafi (uyku testi) altın standarttır” ifadesini kullandı.

Tedavisi mümkün

Tedavisi hakkında bilgiler
veren Op. Dr. Mehmet
Ege Akça sözlerine şöyle
devam etti: “Zayıf hasta-
larda cerrahi yöntemler ve
uykuda solunum cihazı
(CPAP) önerilmektedir.
Kilolu bireylerde öncelikle kilo verilmesini amaçlayan diyet,
spor, genel yaşam değişiklikleri, mide operasyonları gibi alter-
natifler düşünülmelidir. Ancak bunların erken dönemde yapı-
lamadığı durumlarda yine cerrahi yöntemler ve uykuda
solunum cihazı (CPAP) uygulanılmaktadır.” DHA

Kefirin günlük
beslenmede çok
önemli bir süt
ürünü olduğunu
söyleyen Diyetisyen
Aslıhan Kara, 
“Kefir yüksek besin
değeri ve iyi bir
protein kaynağı
olduğu için 
ramazanda oruç
tutarken uzun
süren açlıklarda 
tok kalmamızı
sağlamaktadır”
dedi

Beslenme ve Diyet
Uzmanı Diyetisyen
Aslıhan Kara
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kaza, dün saat 16.00 sıralarında D-100
Karayolu yan yolda meydana geldi. Kü-
çükçekmece yönünde seyir halinde bulu-

nan otomobil, Ambarlı yol ayrımında hatalı
sollama yapan sürücünün kullandığı otomobil ta-
rafından sıkıştırıldı. Bir anda hatalı sollama yapan
otomobili önünde bulan araç sürücüsü, refüje vur-
duktan sonra elektrik direğine çarptı. Hatalı sol-
lama yapan otomobilden inen sürücü kazanın
şaşkınlığını yaşarken, diğer sürücüye çevredekiler
yardıma koştu. Şans eseri ölen ya da yaralanan ki-
şinin olmadığı kaza, arkadan gelen başka bir aracın
araç kamerası ile kaydedildi. DHA

sultangazİ'de kaçırıldığını ve dolandı-
rıldığını öne süren kadın, polislere zor
anlar yaşattı.  Olay, dün saat 10.00 sıra-

larında Eski Edirne Asfaltı Caddesi üzerinde mey-
dana geldi. İddiaya göre, 112 Acil Çağrı Merkezi'ni
arayan Seda L., kaçırıldığı ihbarında bulundu.
Kısa sürede polis ekipleri olay yerine gitti. Seyir
halindeki otomobillerin önüne atlayan Seda L.'yi
sakinleştirmek hiç kolay olmadı. Polis ekiplerini
gören Seda L. olay yerinden kaçmaya çalıştı. Polis
memurunun ikna çabaları vatandaşlar tarafından
cep telefonuyla saniye saniye kaydedildi. Resmi
üniformalı memurdan kimlik isteyen Seda L. olay
yerine gelen sağlık ekipleri tarafından ambulansla
hastaneye kaldırılırken olayla ilgili soruşturma
devam ediyor. DHA

Avcılar, D-100 Karayolu yan yolda
ilerleyen otomobil, hatalı sollama
yapan başka bir otomobil tarafın-
dan sıkıştırılınca refüje vurarak
elektrik direğine çarptı. Kaza araç
kamerası ile görüntülendi

B akırköy 19. Ağır Ceza Mahke-
mesinde görülen duruşmaya
taraf avukatları katıldı.Şikâyet-

çilerin avukatı firari durumdaki Re-
becca Kate R.'nin hakkında kırmızı
bülten çıkarılmasını talep etti. Sanık
avukatı ise, bunun sert bir tedbir oldu-
ğunu müvekkilinin yargılamadan kaç-
madığını ve avukatlarının duruşmaları
takip ettiğini beyan etti. Mahkeme he-
yeti Rebecca Kate R. hakkında gıyaben
tutuklamaya yönelik yakalama kararı
çıkartılmasına ve kırmızı bülten düzen-
lenmesine hükmetti.

İddianamede ne var?

Büyükçekmece Cumhuriyet Başsavcı-
lığı tarafından hazırlanan iddianamede
Rebecca Kate R. hakkında "Çocuğun
nitelikli cinsel istismarı", "Basit yara-
lama" ve "Hakaret" suçlarından 5 yıl 9
aydan, 11 yıl 6 aya kadar hapis ceza-
sıyla cezalandırılması istendi. Büyük-
çekmece Asliye Ceza Mahkemesi,
dosyayı görevsizlik nedeniyle Bakırköy
Ağır Ceza Mahkemesi'ne gönderdi. Ba-
kırköy 19'uncu Ağır Ceza Mahkemesi
de Rebecca Kate R. hakkında yakalama
kararı çıkardı. İddianamede anasınıfı

öğrencisi E.K'nin, annesinin yanında
İngilizce bir küfür ettiği, annesinin bu
küfürü nereden öğrendiğini sorduğu,
E.K.'nin de anasınıfı öğretmeninin si-
nirlenince kendisine böyle söylediğini
beyan ettiği yer aldı. İddianamede ay-
rıca, 4 yaşındaki E.K.'nin ayrıca, İngiliz
öğretmen Rebecca Kate R.'nin kendi-
sine vurduğunu, küfür ettiğini ve cinsel
tacizde bulunduğunu söylediği iddiası
da yer aldı. Bunun üzerine anne E.K.
ve baba M.K. öğretmen hakkında şika-
yette bulunmuştu.  Başlatılan soruş-
turma kapsamında gözaltına alınarak
daha önce ifadesi alınan öğretmen Re-
becca Kate R., 2013 yılından beri
okulda görev aldığını, sınıfta iki öğret-
menin görev yaptığını ve sınıfta hiçbir
öğretmenin tek başına bulunmadığını
söylemişti. Rebecca Kate R. ifadesinde
sınıfın boydan boya cam olduğunu ve
dışarıdan içerisinin rahatlıkla görüldü-
ğünü, çocukları kimsenin dövmediğini
ve İngilizce küfürler öğretmediğini de
iddia etti. İngiliz öğretmen, suçlamala-
rın hayal ürünü ve iftira olduğunu öne
sürmüştü. Tutuksuz yargılanmak üzere
serbest bırakılan Rebecca R. Kate, 
İngiltere'ye gitmişti. DHA

D-100'de hatalı
sollama kazası

Kaçırıldım ihbarı
harekete geçirdi!

İstanBul 27.Asliye Ceza
Mahkemesi'ndeki duruşmaya,
şikayetçi Gizem Akbaş katıldı.

Tutuksuz sanıklar Mücahit İsmail Ayta
ve Muhammed Emre Balcı ise duruş-
maya katılmadılar.Esas hakkında müta-
laasını açıklayan duruşma savcısı,
sanıkların Gizem Akbaş'a karşı tehdit su-
çunu işledikleri gerekçesiyle haklarında
dava açılmışsa da suçu kabul etmedik-
leri, olayın meydana geldiği yerde kimse-
nin bulunmadığı ve kameranın görüş
alanı dışına bulunduğunun anlaşıldığı,
şikayetçinin iddiasından başka sanıkların
cezalandırılmasına yeterli delil elde edile-
mediğinden bu suçtan ayrı ayrı beraatle-
rini talep etti. Savcı, Gizem Akbaş ile

Mücahit İsmail Ayta'nın olay sırasında
ayrılmış olduklarını, olay günü eğlence
mekanında karşılaştıklarını, şikayetçi la-
vabodan dönerken Ayta tarafından yum-
ruklanarak darp edildiği, Akbaş'ın basit
tıbbi müdahaleyle giderilebilecek ölçüde
yaralandığı belirtilerek sanık Ayta'nın
"Kasten yaralama" suçundan 6 aydan 1
yıla kadar hapis istemiyle cezalandırıl-
ması talep edildi.

Haksız tahrikle işlenmiştir

Mücahit İsmail Ayta'nın avukatı Meh-
met Fırat Can Haraç, beraat yönünden
mütalaaya katıldıklarını ancak kasten ya-
ralama yönündeki talebe ise katılmadık-
larını belirterek "Şikayetçi ile iki yıllık

geçmişleri vardır. Yazışma içeriklerine
göre karşılıklı hakaretleri vardır. Sanık
eylemi haksız tahrik altında işlemiştir. Bir
ceza verilecekse alt sınırdan verilmesini
talep ederiz" dedi. Sanık Muhammed
Emre Balcı'nın avukatı ise mütalaaya ka-
tıldıklarını belirtti. 

Daha önce darbetmişti

Gizem Akbaş ise söz alarak "Benim Mü-
cahit ile diyaloğum iki sene değil, birkaç
aydır. Sonrasında ben sürekli telefonumu
değiştirip kendisinden kaçtım. Daha ön-
cesinden beni darp etmişti. Tehdit et-
mişti. Buna ilişkin de şikayetlerde
bulunmuştum. Beni tehdit ettiğine dair
mesajlar da bulunmaktadır. Benim tara-

fımdan atılmış bir mesaj yoktur. Şikaye-
tim devam etmektedir" diye konuştu.
Akbaş'ın avukatı Gülşen İnal ise müta-
laaya karşı süre talep etti. Mahkeme, şi-
kayetçi tarafa beyanda bulunmaları için
süre verilmesine karar vererek duruşmayı
erteledi. DHA

Eski sevgiliye 1 yıl hapis
Beşiktaş'ta bir gece kulübünde eğlenmeye giden manken Gizem Akbaş'ı tekme ve yumruklarla darbettiği iddiasıyla 6 yıla kadar hapsi istenen
eski sevgilisi Mücahit İsmail Ayta ile tehditle suçlanan arkadaşı Muhammed Emre Balcı'nın yargılandığı davada, savcı mütalaasını açıkladı. Savcı,
Gizem Akbaş'ı yumrukladığı iddia edilen sanık Mücahit İsmail Ayta hakkında "Kasten yaralama" suçundan 1 yıla kadar hapis cezası talep etti
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Eksper krizi!
OlaY, Bağcılar 100 Yıl Mahal-
lesi Kışla Caddesi üzerinde
meydana geldi. Caddede yer

alan bir işyerinin kurşunlandığı ihbarı üze-
rine emniyet ekipleri konuyla ilgili inceleme
başlattı. Yapılan çalışmalarda işyerinin
çevresindeki güvenlik kameraları incelendi.

Görüntülerde iş yerini kurşunlayan kişinin
A.Ö. olduğu tespit edildi. Konuyla ilgili ya-
pılan araştırmalarda, A.Ö. ile F.K.'nin araç
alışverişi içerisinde olduğu, F.K.'nin A.Ö.'ye
araç satacağı ancak ekspres sürecinde
A.Ö.'nün aracı almaktan vazgeçtiği öğre-
nildi. A.Ö., aracı almaktan vazgeçince eks-

pere ödediği parayı F.K.'den istedi. Ancak
F.K. bu parayı ödemeyeceğini söyledi.
F.K.'nin parayı ödememesi üzerine A.Ö.,
kendisine ait bir araçla F.K.'nin işyerinin
önünden geçerken iş yerine silahla ateş etti.
A.Ö.'nün yakalanması için çalışma başla-
tan ekipler, şüpheliyi Sultangazi'de yakala-

yarak gözaltına aldı. Şüphelinin yapılan
sorgulamasında, 'mala zarar verme, kasten
yaralama, yağma, trafik güvenliğini tehli-
keye sokmak' suçlarından kayıtlarının ol-
duğu tespit edildi. Emniyetteki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilen şüpheli 
tutuklandı. DHA

Bağcılar'da satın almak istediği aracı ekspere götürünce vazgeçen A.Ö., araç sahibi F.K'dan ekspere ödediği parayı 
istedi. F.K. parayı ödemeyince, A.Ö. F.K'nin iş yerini kurşunladı. Gözaltına alınan A.Ö., çıkarıldığı mahkemece tutuklandı

Büyükçekmece'de Ocak 2019'da özel bir anaokulunda, 4 yaşındaki kız öğrencisi E.K.'ye cinsel istismarda bulunduğu, darp
ve hakaret ettiği iddiasıyla yargılanan firari İngiliz kadın öğretmen Rebecca Kate R. (49) hakkında kırmızı bülten çıkarıldı

Olay, Beşiktaş'ta bir eğlence
mekanında 16 Temmuz 2021
akşamı gerçekleşti. Şüpheli
Mücahit İsmail Ayta, eğlen-
meye giden eski sevgilisi Gizem
Akbaş'ı lavabodan çıkmasının
ardından saldırarak yumruk ve
tekmelerle darp etti. Mücahit
İsmail Ayta'nın, Gizem Akbaş'ı
darp ettiği anlar güvenlik ka-
merasına da yansıdı. Kara-
kolda ifadesi alındıktan sonra
serbest bırakılan Mücahit İs-
mail Ayta ise olayın kamuo-
yunda gündeme gelmesi
sonrasında yeniden karakola
çağırıldı. İfadesi alınan Ayta,
çıkarıldığı hakimlikçe "Kasten

yaralama" suçundan 22 Tem-
muz'da tutuklandı. Hazırlanan
iddianamede, Gizem Akbaş'ın
olay günü arkadaşıyla eğlen-
meye gittiği, Mücahit İsmail
Ayta'nın arkadaşı Muhammed
Emre Balcı ile eğlence meka-
nına gittiği anlatıldı. Bir ara ar-
kadaşıyla lavaboya giden
şikayetçi Gizem Akbaş'ın arka-
daşının çıkmasını beklerken
sanıklar Mücahit İsmail Ayta
ve Muhammed Emre Balcı'nın
önünde durdukları, tehditkar
bir tavır sergileyerek Akbaş'a
gitmesini yoksa kötü şeyler
olacağını" söyledikleri anla-
tıldı. Şikayetçi Gizem Akbaş'ın
karşı çıkması üzerine şüpheli
Mücahit İsmail Ayta'nın yüzüne
yumruk attığı, yere fırlattığı ve
saçından çekerek darp ettiği

kaydedildi. İddianamede,
Gizem Akbaş'ın basit tıbbi mü-
dahaleyle giderilebilecek öl-
çüde hafif nitelikte yaralandığı,
şüpheli Ayta'nın "Seni öldüre-
ceğim" diyerek tehdit ettiği de
belirtildi. Sanık Mücahit İsmail
Ayta hakkında "Birden fazla ki-
şiyle birlikte tehdit" ve "Basit
yaralama" suçlarından toplam
2 yıl 4 aydan 6 yıla kadar hapsi
istenirken, sanık Muhammed
Emre Balcı'nın ise  "Birden
fazla kişiyle birlikte tehdit" su-
çundan 2 yıldan 5 yıla kadar
hapsi talep edildi. Mahkeme,
iddianameyi kabul kararıyla
birlikte şikayetçiye yönelik
kesin darp rapor alınmadığı
gerekçesiyle 9 gün kalan tu-
tuklu kalan Mücahit İsmail Ay-
ta'nın tahliyesine karar verdi.

Olayın geçmişi

BakırköY D-100 Karayolu Ataköy yan
yolda sürücüsünün direksiyon hakimiye-
tini kaybettiği otomobil, demir korkuluk-

ları parçalayarak metro raylarına uçtu. Kazada
yaralanan 2 kişi hastaneye kaldırıldı. Kaza, D-100
Karayolu yan yolda Ataköy Metro İstasyonu yakın-

larında saat 23.30 sırala-
rında meydana geldi. Yan
yolda seyir halinde bulunan
Merve Özata'nın kullandığı
34 GCM 430 plakalı otomo-
bil, sürücünün direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi üze-
rine kontrolden çıktı. Oto-

mobil, demir korkulukları parçalayarak metro
raylarına uçtu. Kazada sürücü Merve Özata ve ya-
nındaki Merve Levent, hafif şekilde yaralandı. Ka-
zayı görenler durumu polis, itfaiye ve sağlık
ekiplerine haber verdi. Vatandaşların yardımıyla
otomobilden çıkarılan yaralılar, sağlık ekipleri tara-
fından hastaneye kaldırıldı. Raylara düşen otomo-
bil, metro hattındaki elektrik akımı kesildikten sonra
kurtarıcı ile bulunduğu yerden çıkarıldı. Kazayla il-
gili soruşturma başlatıldı. DHA

Metro hattına uçtu!

Gecekondu
alev alev yandı

Yangın,saat 21.00 sıralarında Mimar
Sinan Mahallesi, Aslan Sokak üzerinde bu-
lunan gecekonduda çıktı. Soner ve Ayşe Öz-

demir çifti 2 çocuklarıyla birlikte teravih namazını
kılmak için camiye gitti. Ardından gecekondudan du-
manların çıktığını gören vatandaşlar durumu itfaiye
ekiplerine bildirdi. Alevler kısa sürede büyüyerek tüm evi
sardı. O anlar vatandaşlar tarafından cep telefonu ile
saniye saniye kaydedildi. Haberi alan aile hemen olay
yerine koştu. İtfaiye ekipleri tarafından yangın kısa sü-
rede söndürüldü. Yangının çıkış nedeni yapılacak ince-
lemelerin ardından belirlenecek.  Yangının neden
çıktığını tam olarak bilmediklerini söyleyen mahalle sa-
kini Fikret Topçu, "Elektrikten çıktığını söylüyorlar ama
bilgimiz yok. Namaza gittikleri için ev boştu. 2 tane ço-
cukları vardı yanlarındaydı. Can kaybı yok." dedi.  DHA
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O y kaybeden Cumhur İttifakı öyle
bir panikledi ki, Hür Dava Partisi
(HÜDA PAR) ile Yeniden Refah

Partisi’nin kapısını çaldı.
2018 seçimlerinde Türkiye genelinde

HÜDA PAR’ın aldığı oy sayısı 157.437
(Yüzde 0.31) idi. Yeniden Refah Partisi
2018 yılında kurulduğu için seçimlere katı-
lamadı. 2019 yılı yerel seçimlerinde ise bir
varlık gösteremedi.

Her iki parti de kamuoyunda neredeyse
hiç gündeme gelmeyen partiler iken Cumhur
İttifakı ile ittifak yapmaları sonucunda ek-
ranlarda boy göstermeye başladılar.

HÜDA PAR, geçmişindeki Hizbullah bağ-
lantısı iddiaları ile yeniden gündeme geldi.
Parti programında “Anayasanın değiştirile-
mez nitelikte hiçbir maddesi olmamalıdır…
Yeni anayasa herhangi bir ideoloji dayatma-
malı” ifadelerinin yer aldığı HÜDA PAR bu
durumda Anayasa’nın ilk dört maddesine
yani;

Cumhuriyet’e; Cumhuriyetin niteliklerine
ve özellikle Atatürk milliyetçiliği ile lâik ve
sosyal bir hukuk Devleti olmasına; resmî dili
olan Türkçeye, Ay-Yıldızlı Türk Bayrağı’na,
İstiklâl Marşı’na ve başkentinin Ankara ol-
masına; Türkiye Devleti’nin ülkesi ve mille-
tiyle bölünmez bütünlük ilkesine ve tüm
bunların değiştirilmesini engelleyen 4. Mad-
desine karşıdır.

Kısaca HÜDA PAR Türkiye Cumhuriyeti
Devleti’nin kurucu değerlerinin tümüne kar-
şıdır. İki dilli, iki bayraklı özerk ve federatif
bir ülke istemektedir. Şeyh Sait, Dersim ve

Ağrı isyanlarını haklı bulmakta, isyanın ele-
başları olan, Cumhuriyet ve Atatürk düş-
manı isimlerden özür dilenmesini talep
etmektedir. Ayrıca parti genel başkanının
“Kürt meselesinde İslami bir çözümün ol-
ması” yönünde bir açıklaması bulunuyor.
Yani iş en sonunda dönüp dolaşıp bir Tür-
kiye İslam Devleti’ne gelip dayanıyor.

Türkiye, İstanbul Sözleşmesi adıyla bilinen
ve ilk imzacısı olduğu “Kadınlara Yönelik
Şiddet ve Aile İçi Şiddetin Önlenmesi ve Bun-
larla Mücadeleye İlişkin Avrupa Konseyi
Sözleşmesi” nden bir gece yarısı Cumhurbaş-
kanı kararnamesiyle ve Meclis kararı olma-
dan çekilmişti. Çekilme gerekçesi olarak da
“Türk ailesinin yapısına zarar verildiği ve eş-
cinsel yönelimlerin meşrulaşmasına neden ol-
duğu” ileri sürülmüştü.

İstanbul Sözleşmesi’nden asıl çıkış nede-
ninin İsmailağa cemaatinin talebi üzerine
olduğu iddiaları ortaya atıldı. Gazeteci
yazar Murat Yetkin bu konuyu köşesine ta-
şıdığı yazısında şu ifadelere yer verdi:

“İsmailağa Cemaati… ‘Kadınlara Yöne-
lik Şiddet ve Aile İçi Şiddetin Önlenmesi’
için imzalanan İstanbul sözleşmesinden çı-
kılmasını resmen talep etti hükümetten. Ce-
maatin resmî internet sitesinde 6 Temmuz
günü yayınlanan bildiride, 2011’de -o
zaman başbakan- Cumhurbaşkanı Tayyip
Erdoğan’ın ilk imzayı atmış olduğu sözleş-
menin İslamî değerlere ‘savaş açma’ hüvi-
yeti taşıdığı da öne sürüldü. Cübbeli Ahmet
Hoca namıyla bilinen Ahmet Mahmut
Ünlü’nün de mensubu olduğu İsmailağa bil-

dirisinde Sözleşme ‘kadına yaratılış amacı-
nın aksine misyonlar yüklediği’ ve bu yö-
nüyle ‘ahlakî yapımızı ve ecdadımızdan bize
intikal eden aile medeniyetimizi yıkmayı he-
deflediği’ iddia edildi.”

HÜDA PAR lideri Zekeriya Yapıcıoğlu da
İstanbul Sözleşmesi’ne karşı çıkanlardan.
Şöyle diyor: “Biz de İstanbul Sözleşme-
si’nin ailenin köküne kibrit suyu döktüğünü,
6284 sayılı yasanın isminin her ne kadar ai-
leyi koruma kanunu olsa da şiddeti önleme-
diğini daha önce basınla paylaştık.”

Ne ilginçtir ki, olay dönüp dolaşıp kadın-
lara geliyor. İşte Yeniden Refah Partisi de
Cumhur İttifakı’na katılma şartı olarak
6284 Sayılı “Ailenin Korunması ve Kadına
Karşı Şiddetin Önlenmesine Dair Kanun” un
kaldırılmasını şart koştu. Yani lafı hiç eğip
bükmeden doğrudan kadınları hedef aldı.
Meğer küçük Erbakan bir yıl önce 6284
Sayılı Kanunu hedef alan konuşmalar yap-
mış. Bazı paragrafları alalım: 

“İstanbul Sözleşmesi’nin uzantısı, haksız,
hukuksuz, ayrıştırıcı bir garabet halindeki
6284 sayılı Kanun’un bir evvel yürürlükten
kaldırılması gerektiğini ifade ediyoruz. Dış
güçlerin oyunlarına âlet olmayın. Aynı za-
manda yıkılan bu yuvaların, babasız kalan
bu çocukların günahına ortak olmayın.”

“…İnsanları bir arada tutan en temel
yapı taşı olan aileyi ve ailenin çekirdeğini
oluşturan ‘kadın ve erkeği’ birbirinden ko-
parıp dağıtmak istiyorlar”

“Bu çok açık bir gerçektir ve İstanbul

Sözleşmesi doğrultusunda çıkarılan 6284
sayılı kanun da aile yapısının bozulması ve
yuvaların yıkılması için düzenlenmiştir.”

“Delilsiz beyana dayalı olarak babanın 6
ay 1 sene evden uzaklaştırılması babasız ço-
cuklar büyümesine yol açmış, kadınlar da
kendi başına tek başına kalarak çok daha
fazla mağdur olmuştur. Bu verilere göre
6284 sayılı kanun kadına ve aileye ve ço-
cuklara sadece yıkım getirmiştir. İstanbul
sözleşmesinin uzantısı 6284 sayılı kanun
kaldırılmalıdır.”

Yani diyor ki küçük Erbakan, kadın
dayak da yese, tacize de uğrasa gidip yasa-
lardan koruma talep edemez; kocasına ya
da diğer erkek yakınlarına karşı uzaklaş-
tırma cezası aldıramaz… Yesin dayağı,
otursun evinde.

Erbakan Jr.’un bu konuşmaları o gün-
lerde pek ses getirmemiş ama malûm Cum-
hur İttifakı ortağı olunca bir hayli popüler
oldu. Erbakan’ın 6284’ün kaldırılması talebi
AKP içindeki kadın siyasilerin bile tepkisine
neden oldu. Öyle ki, AKP Grup Başkanvekili
Özlem Zengin ile Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanı Derya Yanık tarafından “kırmızı çiz-
gimizdir” ve “kabul edilemez” ifadeleriyle
karşı çıkıldı. Çünkü bu kadınlar tehlikenin
farkındalar… İşin ilginç yanı AKP’li kadın-
lara kendi camiaları içinden sözlü saldırı ve
tehditler savrulurken, muhalefet partilerinin
tümünden destek geldi.

AKP’li kadınların bile karşı çıktığı 6284
Sayılı Kanun kaldırılırsa ne olur diye sora-
lım: Bunun bir adım ötesinin Türk Medeni
Kanunu’nun kaldırılması olabileceğini ra-
hatlıkla söyleyebiliriz; elbette Cumhur İtti-
fakı 14 Mayıs 2023 seçimini kazanırsa…

Kadınlar! Tehlikenin farkında mısınız?
Bu seçim sizin seçiminiz olacak.
Özellikle de AKP zihniyetini iktidara taşı-

yan kadınlar; nasıl ki geçmişte “türban”
diye diye AKP’yi iktidara getirdinizse şimdi
de göndermek zorundasınız. Hani geçmişte
bir büyüğümüz, “Türkiye’nin, Taliban’ın
inancıyla alakalı ters bir yanı yok” demişti;
hatırlıyor musunuz? İşte tüm bu gidişata
bakılırsa türbanlı kıyafetlerinizi bile mumla
arayacağınız bir döneme gireceğiniz gün
gibi aşikâr ve bu sadece sizinle de sınırlı da
kalmayacak; ülkenin tüm kadınlarını da
içine alacak. Hal böyle olunca da:

Cumhuriyet’in/Mustafa Kemal Ata-
türk’ün 1926 yılı Medenî Kanunuyla aile ve
toplum hayatında Türk kadınına çoğu Batılı
ülkeden daha önce sağladığı en geniş hak-
lar/özgürlükler elinizden alınmış olacak…

Evlere tıkılacaksınız. Size birileri tarafın-
dan “Bu işin kariyeri çocuk doğurmak, sayı-
ları artırmak” denilecek. Belki de
Afganistan’da olduğu gibi iş hayatından ve
eğitimden soyutlanacaksınız; doktor, avukat,
iş insanı v.b. olamayacak, öğretmenlik yapa-
mayacaksınız. Türban yerine “burka” giye-
ceksiniz. Yanınızda bir refakatçiniz olmadan
da 90 km’den uzağa gidemeyeceksiniz.

Erkeğe yeniden çok eşlilik ve tek taraflı
boşanma hakkı verilecek. Sizin boşanma
hakkınız, velayet hakkınız ve mallarınızın
üzerinde tasarruf hakkınız olmayacak. Aile
ve toplum hayatında eşit sayılmayacaksınız.
Sanat ile ilişiğiniz kesilecek. Siyasî hakları-
nız yani seçme ve seçilme hakkınız da olma-
yacak. Yüzünüze peçe takıp,
kimliksizleştirileceksiniz… Ve bütün bunları
size din, iman, Kur’an, Allah diyerek dayata-
caklar; Allah’ın tüm kullarını eşit yarattığını
unutarak ve Allah ile aldatarak yapacak-
lar… Ama Mustafa Kemal Atatürk ne diyor:
“Bizim dinimiz hiçbir vakit kadınların erkek-
lerden geri kalmasını talep etmemiştir.”

Seçim sizin…

Kadınlar! Bu seçim 
sizin seçiminiz olacak!

İyi ki varsınız

Tek tek ölçtüler!

Esenyurt’ta 43 mahalle muhtarı ve azalarıyla
birlikte iftar programında bir araya gelen 
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz
Bozkurt, “Allah tuttuğumuz oruçları kabul
etsin. Ramazanın güzelliğini bizimle beraber
paylaştığınız için teşekkür ediyorum. İyi ki
varsınız iyi ki Esenyurtluyuz” dedi

Kartal Belediyesi Ramazan ayı boyunca vatandaşların
sağlıklı gıda tüketmesi için ilçe genelinde faaliyet
gösteren fırın ve unlu mamuller üreten işletmelerde
denetim gerçekleştirdi. Denetimlerde iş yerlerinin
temizliği, çalışanların durumu, ruhsat ve ürünlerin
gramajları ekipler tarafından titizlikle kontrol edildi

Kahramanmaraş
merkezli depremlerde 50
bini aşkın insan hayatını

kaybederken, felaketten sağ kurtu-
lan aileler de Türkiye’nin dört bir
yanına taşındı. Bu süreçte afetze-
delerin yerleştiği ilçelerden biri de
Ümraniye oldu. Ümraniye Bele-
diye Başkanı İsmet Yıldırım, dep-
rem bölgesinden gelerek
Ümraniye’de misafir olan aileleri
her akşam ziyaret ediyor. Geçmiş
olsun dileklerini ileten Başkan Yıl-
dırım, depremzede çocuklarla da
yakından ilgilenerek çeşitli hediye-
lerle yüzlerini güldürüyor. Ümra-
niye Belediye Başkanı İsmet

Yıldırım, “Deprem, hepimizi
büyük bir sarsıntıya uğrattı. Hafsa-
lamızın almadığı boyutta bir acıydı
bu. Ruhumuzu derinden yarala-
yan bu acı karşısında biyolojik ve
mental sağlığımız ciddi anlamda
hasar aldı ama birlikte iyileşeceğiz.
İlk günden beri ekiplerimizle böl-
gede her türlü mücadeleyi verdik.
Şimdi de deprem bölgelerinden
gelen yaklaşık sekiz bin vatandaşı-
mızın kendilerini rahat hissetmeleri
için elimizden geleni yapıyoruz. İl-
çemize gelen afetzedelerin tek tek
tespiti yapılarak, gıda, giyim ve hij-
yen paketlerini teslim ettik. Ayrıca
depremzede kardeşlerimizin dile-

dikleri gibi alışveriş yapabilmesi
için alışveriş kartını faaliyete geçir-
dik. Kahramanmaraş Onikişu-
bat’ta kurduğumuz konteyner
kentteki iftar çadırlarında her if-
tarda misafirlerimizi ağırlıyoruz.
Bunların yanı sıra Ümraniye’de
her gün ihtiyaç sahibi yedi bin ai-
leye ve ayrıca metro duraklarındaki
vatandaşlarımıza da iftariyelik da-
ğıtıyoruz. Yine ilçemizde kurduğu-
muz iki merkezde üç bin kişilik
iftar sofrası kuruyoruz. Devletimiz
ve milletimizle birlikte tek yürek
olup, depremzedelerin yanında ol-
maya devam edeceğiz” dedi.
HABER MERKEZİ

Ümraniye'ye 8 bin kişi geldi
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, Kahramanmaraş depremlerinin ardından Ümraniye’ye gelen afetzedeleri ziyaret 
ederek, geçmiş olsun dileğinde bulundu. Yıldırım, “İlçemize gelen yaklaşık sekiz bin depremzedeyle dayanışma içerisindeyiz” dedi

EsEnyurt Belediyesi, Ramazan ayı dolayı-
sıyla düzenlediği iftar programlarına devam
ediyor. Esenyurt Belediye Başkanı Kemal

Deniz Bozkurt, Ramazanın sekizinci gününde Esen-
yurt Kültür Merkezi’nde düzenlenen iftar programında
ilçedeki 43 mahalle muhtarı, azaları ve aileleriyle bir
araya geldi. Kur’an-ı Kerim tilaveti ile başlayan prog-
ramda ilahiler söylendi, dualar edilerek oruçlar açıldı.
İftar programında yaptığı konuşmada Kahramanma-
raş merkezli depreme değinen Bozkurt, “Yakında geçir-
miş olduğumuz deprem felaketinde hayatını
kaybedenlere Allah’tan rahmet diliyorum. Orayı gör-
müş bir kardeşiniz olarak gördüm ki birliğin beraberli-
ğin paylaşmanın yerini hiçbir şey tutmaz. Gerçekten
zor anında yanında birini gördüğünde insan sanki
dünya onunmuş gibi hissediyor. Umuyorum ki birliği-
miz beraberliğimiz hiçbir zaman bozulmasın. Allah
bizi kötü günlerden uzak tutsun. Geldiğiniz için çok te-
şekkür ediyorum” diye konuştu. HABER MERKEZİ

KartalBelediyesi Zabıta Müdürlüğü ile Ruh-
sat ve Denetim Müdürlüğü, Ramazan ayı ne-
deniyle fırın denetimlerini sıklaştırdı. Fırın ve

unlu mamuller üreten işletmelerde genel hijyen ve temiz-
lik, ekmek gramajı kontrolü gibi halk sağlığını ilgilendiren
konular incelenirken, işyeri ruhsatları, vergi levhası, etiket
ve fiyatlar da ekiplerin denetiminden geçti. Satış alanları-
nın yanı sıra imalathane bölümleri
de detaylı bir şekilde incelendi. Kar-
tallıların sağlıklı ve temiz gıdaya ula-
şabilmeleri için geçekleştirilen
denetimlere Zabıta Müdürlüğü ile
Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’nün
ekipleri katıldı. Fırınları tek tek gezen
ekipler, ilçede bulunan işletmelerin
kurallara uymaları konusunda uya-
rılarda bulundu. Denetimler, Rama-
zan ayı ve Ramazan Bayramı
süresince artarak devam edecek.
HABER MERKEZİ

Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat'ta 
meydana gelen depremlerde 7 sanatçısı hayatını

kaybeden Antakya Medeniyetler Korosu 
İstanbul’daki dayanışma konserleri öncesinde 

Büyükçekmece Belediyesi’ni ziyaret etti. Yıkılan
evinin enkazından 8 saat sonra çıkarılan 
Antakya Medeniyetler Korosu şefi Yılmaz 

Özfırat, Hatay’ın kendilerine Mustafa Kemal Ata-
türk’ün armağanı olduğunu belirterek “Hatay

bir anka kuşu gibi yeniden doğacak” dedi.

Tülay HERGÜNLÜ 
GÜNDEME BAKIŞ

tulayhrg@gmail.com

HABER MERKEZİ

D epremde 7 sanatçısını kaybeden
Antakya Medeniyetler Korosu
İstanbul’da 2 dayanışma kon-

seri verecek. Konseri öncesinde Büyük-
çekmece Belediye Başkanı Dr. Hasan
Akgün’ün davetlisi olarak Büyükçek-
mece’ye geldi. Belediye Başkanı Dr.
Hasan Akgün’ü ziyaret eden koro üyeleri,
Büyükçekmece Belediyesi’nin depremden
sonra Hatay’da sürdürdüğü yardım çalış-
maları için teşekkür etti. Yaşanan dep-
remlerin “küçük kıyamet” olduğunu
belirten Büyükçekmece Belediye Başkanı
Dr. Hasan Akgün, Hatay’ın yeniden eski
günlerine dönebilmesi için gereken her
türlü desteği vermeyi sürdüreceklerini

söyledi. Başkan Akgün, koro şefi Yılmaz
Özfırat ve koro üyelerine başsağlığı diledi.

7 üyemiz öldü

Antakya Medeniyetler Korosu kurucusu
ve şefi Yılmaz Özfırat, çok acı bir süreç
yaşadıklarını kaydederek, “Bugün bu-
rada Büyükçekmece Belediyesi’nin misa-
firi olarak bulunuyoruz. Hasan
Başkanın davetiyle buradayız. Yarın İs-
tanbul’da bir konserimiz gerçekleşecek.
İki gün üst üste konserlerimiz olacak.
Dün Adana’daki konserden sonra
Hasan Başkan bizi bugün burada Bü-
yükçekmece’de bizim acılarımıza mer-
hem olmak için davet etti ve buraya
geldik. Yaşadığımız süreç çok acı bir
süreç. Kendi koromdan 7 tane üyem

maalesef vefat etti. Ben 8 saat enkazda
kaldım, çıkardılar. Yüz yılın, bin yılın bir
afetini yaşıyoruz ve birilerinin size do-
kunduğunu gördüğünüz zaman da daha
umutla sarılıyorsunuz. Çünkü o şehir
bize Ulu Önder Mustafa Kemal Ata-
türk’ün armağanı. Onun şahsi meselesi
artık hepimizin şahsi meselesi. Biz de
bunu yaşatmaya çalışıyoruz. Medeniyet-
ler Korosu ayakta kaldığı sürece de
Hatay şehrinin tekrar Anka kuşu gibi
kendiliğinden doğacağını düşünüyoruz.
Buradan bütün Büyükçekmece’deki
bütün dostlara sonsuz şükranlarımızı
sunuyoruz” dedi. 

Kötü bir süreçti

Koro üyesi Meltem Bingöl Altunay da

“Hatay’da yaşıyordum. Depremle birlikte
tabii ki hepimiz mecburen göçmek zo-
runda kaldık. Kötü bir süreçti. Çok yalnız
kaldığımız bir süreçti. Her aşamasında
öfkelendiğimiz bir süreç oldu” didye ko-
nuştu. “Ancak toparlanmaya çalışıyoruz
hepimiz. Özellikle Antakya Medeniyetler
Korosu olarak insanlara biraz moral de-
polamak için, insanların inancını, umu-
dunu diri tutmak için dayanışma
konserlerine çıkıyoruz” didyen Altunay,
“Neredeyse üçüncü, dördüncü konseri-
miz olacak. Yardım konserlerine çıkıyo-
ruz. Umutluyuz. Hatay’ı yeniden ayağa
kaldırmak için bir inancımız var. Umarım
gerçek olur. Umarım bizler de memleket-
lerimize en kısa sürede döneriz. İsteğimiz
bu yönde” ifadelerini kullandı. 

HATAY BIZE 
ARMAGANDIR!



İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Tuzla’da kronik hale gelen
koku sorununu ortadan kaldıracak

“Şile Kömürcüoda Çöp Sızıntı Suyu
Arıtma Tesisi”nin temelini attı. Tuzla
Ahmet Kılıç Bulvarı’nda düzenlenen tö-
reninde konuşan İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu, gün içinde kısa aralıklarla
yağan karın önemine dikkat çekti. İstan-
bul’un bu yıl kurak bir sezon geçirdiğini
hatırlatan İmamoğlu, “Bugün çok bere-
ketli bir gün. Bugün kar, dün yağmur;
açıkçası özlemiştik. Yani benim iddiam
var: Allah, iyi insanların gönlüne göre
verir. Bizim memleketimizin 86 milyon
insanının da gönlüne göre vereceğine
yüzde 100 inanıyorum” dedi. Özel bir an
yaşadıklarını belirten İmamoğlu, “Tuz-
la'dan bir temel atma törenini izliyor
olacağız. Temel atma törenini Şile'de ya-
pacağız. Ama niçin Tuzla’da, Tuzla hal-
kıyla konuşuyorum. Bu tabii size garip
gelebilir. Ama şunu ifade edeyim: Tuz-
la'nın bir koku sorunu var. Ve bu sorunu
gidermek için yoğun bir çaba içerisinde-
yiz” diye konuştu. 

Destek alamadık

Söz konusu sorunu çözmek için, yakla-
şık 3 yıl önce bir komisyon kurduklarını
kaydeden İmamoğlu, “İSKİ koordinas-
yonunda ama hem İstanbul Büyükşehir
Belediyesi'nin hem de İstanbul Valili-
ği'nin farklı kurum ve kuruluşlarının
katkı sunması gereken bir çalışmaydı. Bu
komisyonu onun için kurmuştuk. Ancak
itiraf edelim; bazı kurumlardan yeterince
destek alamadık. Ama biz üzerimize dü-
şeni yaptık ve yapmaya devam ediyoruz”
ifadelerini kullandı. Şile’de yapılacak te-
sisle, Tuzla’nın koku sorununu gidere-
ceklerini aktaran İmamoğlu, “Bir
deprem yaşadık. Canlarımızı kaybettik.
İçimiz gerçekten yanıyor. Rahmet diliyo-
ruz. Milletimize baş sağlığı diliyoruz.

Ama bize bu büyük acıyı yaşatan dep-
rem felaketi, içinde bulunduğumuz
doğal çevrenin şartlarıyla uyumlu yaşa-
maz iseniz, tedbirlerinizi ona göre almaz
iseniz, ne yazık ki doğaya, doğal afetlere
karşı dayanıklı bir ülke var edemezsinizi
gösterdi bize. Bu uyumu bozmanın acı
sonuçlarını yaşadık. Aslında öğrendik ki
bir kez daha; doğayı yok saymak, gele-
ceği yok saymak demektir” şeklinde ko-
nuştu. 

Doğru işler yapacağız

İstanbul’da çevreye dönük gerçekleştir-
dikleri projeleri örneklendiren İma-
moğlu, “Biz bu işlere devam edeceğiz.
Doğru işler yapacağız. 14 Mayıs'tan
sonra da Türkiye'ye, çevreye duyarlı, in-
sana saygılı, ülke insanının uzun vadeli
çıkarlarını düşen işleri hediye etmeye

devam edeceğiz. Çevresel etkilerini dik-
kate almadan, riskli, tehlikeli yatırımlara
asla izin vermeyeceğiz. Örnek; Kanal İs-
tanbul gibi. Bak, Kanal İstanbul'un adını
ağzına alabiliyor mu arkadaşlar? Niye
biliyor musunuz? Az önce dedim ya;
seçim kaybettirecek işler onlar. Dese…
Çıkar, rant vesaire, çevreye etkisi, seçim;
ağzına alamazlar. ‘Gık’ diyemezler. Hadi
bakayım, bir basın mensubu sorsun ba-
kalım, ‘Kanal İstanbul'la ilgili ne düşü-
nüyorsunuz’ diye. Soramazlar.
Yapamaz. Anlatamazlar. Neyse onu da
yaptırmayacağız. 14 Mayıs'tan sonra,
Sayın Cumhurbaşkanı adayımız Sayın
Kemal Kılıçdaroğlu adına burada söz
veriyorum ki; 14 Mayıs'tan sonra, Tür-
kiye Cumhuriyeti tarihinin en çevreci hü-
kümeti iş başına geliyor. Bu hükümet,
ortak akıl hükümeti” diye konuştu. 
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İstanBulArdahan Kültür
Evi yaklaşan genel seçimler
öncesinde farklı parttilerden

milletvekili aday adayı olanlarla iftarda
buluştu. İstanbul 3'ncü bölgeden millet-
vekili aday adayı olan Ardahanlılar için
Kültür Evi'nde birlik, beraberlik ve daya-
nışma içinde olmak adına tanıtım ve isti-
şare toplantısı yapıldı. Programa tüm
siyasi partiden adaylar katılım sağladı. 

Görmezden gelemezler

Ardahan Kültür Evi merkez binasında
düzenlenen iftar programında, konuşan
Dernek Başkanı Efrail Çifçi, “Kültür Evi
yönetimi ve bileşenleri olarak bizler
hangi seçim olursa olsun, parti ayırma-
dan tüm hemşerilerimizi ağırladık ve
destek verdik. Bugün yine bu yola giren
hemşerilerimize destek vermek için top-
landık. Umarım bu seçim en başta ülke-
miz için hayırlı bir seçim olur. Ardahanlı
aday adayı hemşerilerimiz içinde hayırlı

olur. Bizler STK temsilcileri olarak eli-
mizden ne geliyorsa, nereye gidilmesi
gerekiyorsa, kiminle görüşmemiz gereki-
yorsa, emin olun hepsini yaparız. İnşal-
lah bizim ve sizlerin bu gaye ve  çabaları
iyi sonuçlar verir. Biliniz ki başta İstan-
bul Ardahan Kültür Evi ve bileşenleri
olan federasyon, ilçe ve köy dernekleri-
miz sizlerin yanındadır. Elimizi taşın al-
tına koymaya hazırız. Tüm partilerden
taleplerimiz olacaktır. Biliniz ki, Arda-
hanlılara vekillik vermeyen partiler kapı-
mıza gelip oy istemesinler. Tavrımız net
ve kesindir. İstanbul’da iyi bir nüfusa
sahip olan bizleri görmezden gelemezler.
Ancak sizlerin parti programlarınız, parti
çalışmalarınız nelerdir, bilemiyoruz.
Fakat bizim üzerimize düşen ne görev
varsa yerine getirmeye hazırız" dedi. 

Olmazsa olmazımız

Ardahan Hanak Dernek Başkanı Togay
Çoban ise yaptığı açıklamada, “Medeni

cesaretinden dolayı milletvekili aday
adayı olan bütün arkadaşlarımıza ba-
şarılar diliyorum. 15 arkadaşımız var
burada. İnşaallah en az 3-4'ü bizi
TBMM'de temsil eder” dedi. Dernek
Başkanı Afrail Çiftçi'ye de teşekkür
eden Çoban, “Burada her siyasi görüş-
ten insanımız var. Bunu başarmak
kolay değil. Aday adayı olan arkadaşla-
rımız vekil seçildikten sonra neler yapı-
lacağını da keşke kısaca anlatma
imkanları olsaydı. Ben şunu istiyorum;
hangi siyasi partiden olursa olsun vata-
nını, milletini, bayrağını seven herkes
bizim kabulümüzdür. Bu kriterlerde
devam edecek bütün hemşehrilerimize
başarılar diliyorum. Bu bizim olmazsa
olmazlarımızdandır” diye konuştu.
Çoban, “TBMM'ye giden arkadaşları-
mız cep telefonunu değiştirmesin. Bu
bizim insanımıza yakışmaz. Ben bu ve-
sile ile bütün aday aday arkadaşları-
mıza tekrar başarılar diliyorum”

diyerek sözlerini tamamladı. 

Her kesimden katılım

Başkan Efrail Çifçi' nin konuşmaları
ardından sırasıyla milletvekili aday
adayları konuşmalarını yaparak, kendi-
lerini tanıttı. İftar programına AK Par-
ti'den milletvekili aday adayı olan
Adem Saçın, Aytaç Aydın, Şaban
Güneş, CHP'den aday adayı olan
Kemal Şimşir, Cemal Şener, Recep
Karakoç, DEVA Partisi'nden aday olan
Orhan Gökçe, Cevdet Kaya, Güven
Doğruel, Yeniden Refah Partisi Selçuk
Güneş, Gelecek Partisi'nden Ercan Ka-
rakurt, Türkiye İşçi Partisi'nden Sen-
nur Emir Tırbudak, Yeşil Sol Parti'den
Güner Kökat, Rüştü Yılmaz katılım
sağlayarak kendilerini tanıtarak proje-
lerinden bahsettiler. Akabinde federas-
yon ve ilçe dernek başkanları da birer
konuşma yaparak dilek ve temennile-
rini dile getirdiler. BARIŞ KIŞ

KANAL ıSTANBUL’U
YAPTıRMAYACAgıZ!

Hasan Bakİ
GÖZLEM

bakicifci@gmail.com

Hem Yeşil hem Sol
K urak geçen İstanbul kışının bahara evrildiği

mart sonunda, Marmara Denizi’nin her saat
başı değişen delişmen haline kaptırmıştı ken-

dini. Güneşin bir görünüp bir kaybolduğu soğuk bir
günde, ahmak ıslatan yağmurun oportünist hali ca-
nını sıkmaya yetiyordu. “Yağacaksan yağ be müba-
rek!” diye geçirdi içinden. Yağmur ve güneşin bu
kaçamak hali duygu dünyasına azap veren vefasız 
bir sevgili işkencesi gibiydi.

Çoğu zaman olduğu gibi yine geçmişe yolculuk 
etmeden duramıyordu. Hafızasının merkezine yerleş-
miş olanlarla, zaman zaman canlanan değişik şekil-
lerde zihninde gezinen geçmişini düşünüyordu. Yüz
hatlarına düşen karanlık gölgeler, keşke öyle olma-
saydıların belirtisi içini dağlasa da hayatı boyunca
umudu hep canlı tutmayı bilmişti. Kimi zaman azgın
dalgaların kayaları delip geçen öfkesiyle “Ben bu ci-
hana sığmazam” diyen Seyit Nesimi’nin kadim za-
manlarından doğup “Akın var akın/ Güneşi zapt
edeceğiz”in evrenin derinliklerinde kızıl atlıların 
kanatlarında Nazım’la geleceğe yolculuk düşleri 
kurmuştu.

Yoksulluğun “Buna da şükür” çaresizlik avunma-
sına teslim olmuş milyonların aksine, başka bir dün-
yanın mümkün olacağına ışık tutan kıvılcım
yüreğinden ateşlendiğinden beri hak ve haklıdan yana
saf tutanlarla yürümenin derin bir iç huzurunu yaşı-
yordu. Ancak yol uzun, yol al kan içinde, darağaçları,
faili meçhuller, kör kuyular, işkenceler, zincir palet.
Zorla kolay, iyi ile kötü, zalim ile mazlum, yoksulluk
ile zenginliğin, emek ile sermayenin kadim zorlu kav-
gasında yenilgilerin küllerinden yeniden var olmanın
zirvesinde olan “Emek ve Özgürlük” ittifakına evri-
len umudun zirvesinde “Çok şükür bu günleri de 
gördüm” diye mırıldandı.

Bulutların arasında güneş yeniden altın sarısı sih-
rini yeryüzüne saçtığında denize yansıyan şavkı, ya-
kamozların kıpırdanışıyla yayılan iyot kokusu başını
döndürüyor, yorgun kalbi delikanlılık sevdası gibi 
heyecanla çarpıyordu. 

Pir Sultanı düşünürdü sık sık. Yabanın taşı neyse
de dostun yüreğine açtığı gül yarasına takılınca,
buruk bir hüzün çöküyordu içine. Tarih bu, ne hırsla-
rın, ne vefasızlıkların, ne oyunların ve ne ihanetlerin
ve de fedakârlıkların, sevdaların tanığıydı. Ülkenin
demokrasi tarihine ağacın kurdu, baltanın sapı örneği
her seferinde filizlerini budayan talihsizlik bir türlü
yakalarını bırakmamıştı. Her seferinde başka bahar-
larda açacak çiçeklerin beklentisine mahkûm olmak
ne derin talihsizlikti.

Tarihin önemli dönemeçlerinde ortaya çıkan güç
dengelerinde saflar yeniden netleşirken, kağıtlar yeni-
den karılırken, kimin nerede durduğu bir yerlere not
edilirdi. Kazananların ve kaybedenlerin yanına birde
kazandıranlar ve kaybettirenler de yazılırdı. Emper-
yalizmin yirmi yıllık ılımlı İslam projesinden tek
adam otoriterliğinden, radikal kökten dinciliğin ka-
ranlığına yelken açmış ittifakı bir yana, kapitalist
dünyanın neoliberal sermaye sisteminin tamir 
tadilat ittifakı diğer yanda.

Tarihte ilk defa sistem dışında bu kadar güçlü, 
bu kadar derli toplu ve örgütlü, sistemin kimyasını
bozan, adalet, eşitlik, özgürlük arayan en öteki maz-
lumların ittifaklarında şekillenmiş halk kitlelerinin
anahtar gücünün ayağa kalktığı bu dönemeçte, kim-
senin armudun sapı üzümün çöpü lüksüne, şımarıklı-
ğına, grupçuluğuna düşmek asla demokratça ve
sosyalist bir tavır olamazdı.  Bir suda iki kere yıkanıl-
mayacağını en iyi devrimciler biliyor olmalıydı.. 
Kurulacak yeni Türkiye’de en güçlü demokrasi 
dengesinde yer almak ve daha ileri taşıma görevine
halel getirenler, bulundukları makamların gücünü 
nereden aldıklarına zarar vermekle kalmaz, tarihe de
yaşam ağacını içten kemiren kurda dönüşürlerdi.

Demokrasi görevi şakaya gelmezdi. “Bir oy kay-
bettirmek için bir oy kazandırmak için” Hem Yeşil
hem Sol herkese iyi gelir diye düşündü. Hem yaşam,
hem adalet. 

Gün geceye dönerken  ömürden giden geri gelir mi,
geriye ne kalır gidenden? Ne demiş şair: 

“Bugünlerden geriye, bir yarına gidenler kalır, bir
de yarınlar için direnenler...”

Şile Kömürcüoda Çöp Sızıntı Suyu Arıtma Tesisi’nin temel atma töreninde konuşan Ekrem İmamoğlu, yine iktidara
yüklendi. “Çevresel etkilerini dikkate almadan, riskli, tehlikeli yatırımlara asla izin vermeyeceğiz” diyen İmamoğlu,
“Örnek; Kanal İstanbul gibi. Bak, Kanal İstanbul'un adını ağzına alabiliyor mu arkadaşlar? Niye biliyor musunuz?
Seçim kaybettirecek işler onlar. Gık diyemezler. Neyse onu da yaptırmayacağız” ifadelerini kullandı

HABER MERKEZİ

BİZ ÇOK HIZLI 
UNUTUYORUZ 
Gelecek nesillere güzel bir çevre bırakmak
zorunluluğu olduğunun altını çizen İma-
moğlu, deprem felaketi nedeniyle yaşadı-
ğımız acıların hafızalardan çıkarılmaması
gerektiğini söyledi. “Çünkü biz, hızlı unu-
tuyoruz ve tedbirlerimizde uzaklaşıyoruz”
diyen İmamoğlu, “Eğer öyle yaparsak,
başka felaketler de kapıda bizi bekler.
Hala bu acılar tazeyken bile, siyaseti dep-
rem bölgesine alet etmenin acı anlarını
yaşıyoruz. Efendim, bizim belediyelerimizi,
CHP'li, Millet İttifakı'na ait belediyeleri
deprem bölgesinde hiç görmemişler. Yahu
bir insanın gönül gözü bu kadar kapalı
olur mu? Bu kadar iftirayla dili olan bir
tarzı, memleketimize hiç kimse yaşatmadı.
Bakın binlerce insanımız, binlerce çalışanı-
mız, yaklaşık 5 bini aşan çalışanımız, bu-
güne kadar sadece Hatay'da, İBB adına
görev aldı. Yüzlerce iş makinamız, 1000’i
aşan iş makinemiz orada görev yaptı, yap-
maya devam ediyor hala. Şu anda bile, bin
200’ün üstünde personelimiz orada. Sağ-
lıktan psikolojik desteğe, Hatay'a destek
oluyoruz. Bu bir lütuf değil, olmak zorun-
dayız. Şaşıyorum; bunu söyleyen ülkemizin
Cumhurbaşkanı. Seçimle gelmiş. Ülkemizin
Cumhurbaşkanı, bakınca, kendi partisine
aitse, görüyor. Böyle bakınca, kendi parti-
sine ait değilse, görmüyor. Akıl alacak bir
şey değil bu. Yani şaşkınım. Milletini bölen
akıldır bu. Evladını ayıran anne-baba duy-
dunuz mu siz? Allah göstermesin, evladını
ayıran anne-baba duruşudur bu. Bakın bu
kadar kötü bir duruş bu. Her şeyi seçime,
siyasete alet etme aklıdır bu. İşte onun için
biz, bu akıl, bu ülkenin üstünden bir an
önce gitsin ve memleketimizi aydınlığa 
çıkartalım istiyoruz” diye konuştu.

İstanbul Ardahan Kültür Evi'nde düzenlenen iftar programında milletvekili aday adayı olan Ardahanlılar bir araya
geldi. Burada konuşan Ardahan Hanak Derneği Başkanı Togay Çoban aday adaylara seslenerek, “TBMM'ye giden
arkadaşlarımız cep telefonunu değiştirmesin. Bu bizim insanımıza yakışmaz” açıklamasında bulundu

Otoparklara
şarj istasyonu

İBB, ülkemizin yerli elektrikli araç üreti-
mini desteklemek ve üretilen araçların
şarj ihtiyaçlarını karşılayabilmek ama-

cıyla İSPARK otoparklarına şarj istasyonları kura-
cak. Çalışmalar bu yıl katlı
otoparklarda başlıyor. Çevreye
duyarlığı ile öne çıkan elektrikli
araçların, teknolojik gelişim ve
dijital dönüşüm döneminin en
önemli unsurlarından biri haline
gelmeye başlamasını dikkate
alan İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi (İBB), Elektrikli Araç Şarj
İstasyonları Projesi’ni hayata ge-
çirme kararı aldı. UKOME (İBB
Ulaşım Koordinasyon Merkezi)
toplantısında gündeme taşınan
proje, üyelerin oy birliğiyle kabul
edildi. Toplantıyı yöneten İBB
Genel Sekreter Yardımcısı Dr.
Buğra Gökce, kararın hızla yay-
gınlaşması beklenen elektrikli
araçların şarj ihtiyacını karşıla-
mada önemli bir rol üstlenece-
ğine inandıklarını söyledi.
HABER MERKEZİ

Vekil olunca 
numarayı
değistirmeyin!
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S anayi ve iş dünyası tem-
silcileri ile gerçekleştirdiği-
miz röportajlarımızın bu

ayki konuğu İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi Başkan Da-
nışmanı Dr. Mehmet
Çakılcıoğlu. Beylikdüzü’ndeki
görevi ardından yeniden

İBB’ye dönen Çakılcıoğlu, 3 yıldır
‘Sanayi ve Ticaret Platformu’nun koordina-
törlüğünü yürütüyor. Üretim, ihracat, istih-
dam odaklı çalışan işletmelerin İBB ile daha
yakın, daha sıcak bir ilişki içinde hareket et-
mesi için oluşturulan platformun hedef ve
çalışmalarını, İstanbul Planlama Ajansı’nın
Florya’daki kampüsünde ziyaret ettiğimiz
Dr. Mehmet Çakılcıoğlu’ndan dinledik. Ça-
kılcıoğlu, aynı zamanda İBB’yi temsilen İs-
tanbul Sanayi Odası meclis üyesi.

Sanayi ve Ticaret Platformu
ne zaman kuruldu?

1989’da turizm planlaması üzerine dok-
tora yaptığım dönem İstanbul Büyükşehir
Belediyesi’nde şehrin planlanmasıyla ilgili
çalışmak üzere göreve başladım. 2014-19
arası Beylikdüzü Belediyesi’nde Ekrem
İmamoğlu’nun başkan yardımcısıydım.
Beş yıl dolu dolu ve çok keyifli bir çalışma
dönemim oldu Beylikdüzü’nde. 2019 son-
rası da başkan danışmanı olarak tekrar
İBB’ye dönmüş oldum. Sanayi ve ticaret
platformu da bu yeni dönemde oluştu-
ruldu. Sanayi ve iş dünyasının belediyede,
bürokraside bir karşılığı, bir müdürlüğü,
bir masası yoktu. Temel amaç buradaki
eksikliği gidermek, koordinasyon sağlamak
ve iş dünyasıyla İBB arasında bir iletişim
köprüsü kurabilmek.

Ortak bir vizyon

Belediyelerin resmi olarak hazırladığı
stratejik planlar vardır her müdürlük bu
planda 1 yıl sonra yapılacaklara yer verir
ve belediye başkanına sunulur. Sanayi ve iş
dünyasıyla ilgili bir müdürlük olmadığın-
dan, hiyerarşide yukarı çıktıkça sanayi ve iş
dünyasına dair planlar azalır. Çünkü bu-
nunla ilgili vazifelendirilmiş bir müdürlük
yoktur. Başkanın önüne sanayiyle ilgili bir
vizyon koyabilecek kurumsal bir altyapı

boşluğu var. Eski bir bürokrat olarak
1980’den beri yapılmış büyük ölçekli plan-
ların çalışmalarında bulundum. Planlar
yapılırken kamu, örneğin üniversitelerden
görüş alınıyor ama iş dünyası bu sürecin
dışında kalıyor. Oysa ki sanayinin, üretim
ve ticaretin dinamikleri ve beklentileri çok
farklı. Başkan İmamoğlu ile yaptığımız de-
ğerlendirmede gördük ki, iş dünyasıyla ya-
pılan görüşmelere gerekli özen
gösterilmemiş, derinlemesine analiz yapıl-
mamış, ihtiyaçlar doğru tespit edilmemiş.
Oysa ekonomini nerdeyse yarısını kontrol
eden, oluşturan insanlar bunlar. Bu birim-
deki asıl amacımız, bu şehrin en önemli
unsurlarından biri olan bu sanayici ve iş
insanlarımızı masaya davet edelim, birlikte
bir uzlaşı kültürü içinde sorunlar ve çözüm
yollarını konuşalım; ortak bir İstanbul viz-
yonu belirleyelim. Belediye – iş dünyası
ilişkisini ‘okulu boyat, kütüphaneye destek
ol, kanalizasyona bir bakın’ seviyesinden
daha farklı, katılımcı, paylaşımcı ve şeffaf
bir platforma taşımak istedik. 

Uzlaşma kültürü ön planda

İstanbul, kıymetli bir şehir; dünya met-
ropolü. Bu tarihi ve kültürel boyutta eşsiz
bir zenginliğe sahip olan aziz kentimizi,
üretimde de katma değeri yüksek, dolayı-
sıyla ihracata katkısı yüksek değerli bir
şehre dönüştürmenin yol haritasını belirle-
mek üzere çalışmalarımızı planladık.  Sa-
nayicilerimiz ve iş dünyası temsilcileri de
bu oluşuma, açıkçası bizim beklediğimiz-
den daha fazla sahip çıktı. Davet ettiğimiz
çatı kuruluşlar TÜSİAD, MÜSİAD gibi,
organize sanayi bölge müdürleriyle ağır-
lıklı teknik toplantılar, ticaret merkezleri ki
18 tanedir Perpa, Yedpa, Mısır Çarşısı,
Kapalıçarşı, İMÇ gibi büyük gruplarla
rutin görüşmelerimiz var. 9 OSB başka-
nıyla İBB Başkanı İmamoğlu’nu her ay
veya iki ayda bir mutlaka buluşturuyorum.
İstanbul Sanayi Odası meclis üyesiyim
aynı zamanda. Tüm bu platformlarda
yaptığımız görüşmeler, konuşmalar, siyaset
üstü bir çabanın, uzlaşma kültürünün ve
merkezine insanı, İstanbul’u aldığımız bir
yaklaşımın yansımasıdır. Hep birlikte eko-
nomik koşullar, çevresel etkiler, katma de-
ğerli üretim, istihdam gibi kritik başlıklar

altında İstanbul sanayisi ve iş hayatı ne-
reye gidiyor, bir vizyon belgesi oluşturup
başkana sunmayı hedefliyoruz. 

250 dernekle görüşme

3 yıldır 250 dernekle görüşmeler yaptık.
Bu dernekler 95 bin şirketi temsil ediyor.
Muazzam bir rakam bu. İstanbul’un gele-
ceğine ışık tutacak çağdaş bir ticaret viz-
yonu hedefi doğrultusunda bu
derneklerden, şirketlerden aldığım bilgi ve
talepleri planlamadan sorumlu birimlere
iletiyoruz. Bunun haricinde özellikle bir
konuda iş dünyasına çok ciddi katkı sağ-
ladığımızı gördük. Belediye ile ilgili bir işi-
niz veya talebiniz olduğunda direk bizimle
irtibata geçin, yardımcı olalım dedik.
Çünkü, iş dünyası temsilcileri hangi ko-
nuda belediyenin hangi birimiyle muha-
tap olacağını bilmiyor. Koordinasyonu
biz üstleniyoruz. Hem sorun çözülüyor
hem de zamandan tasarruf sağlanıyor. Bu
konuda çok olumlu geri dönüşler alıyo-
ruz. Bizim birimin avantajı, direk başkana
bağlı, başkana rapor sunan bir yapımızın
olması. Dikey hiyerarşinin dışında olma-
mız kendi çalıştığımız sorumluluk alanla-
rında işleri biraz daha hızlandırmamızı
kolaylaştırıyor. 

Hedef nitelikli işgücü

4 yıl önce, 200 bin istihdam yaratma
hedefiyle yola çıkıldı ve şimdilerde nere-
deyse bu hedefin yarısındayız. Sanayici ve
ticaret dünyasının nitelikli işgücü ihtiya-
cına yönelik talepleri var. Buna karşılık ça-
lışmak isteyenlerden de istihdam
bürolarımıza başvuruları oluyor. Doğru
kişiyi doğru işle buluşturmak için çabala-
rımız yoğun şekilde sürüyor. Özellikle
göçmen işçiler meselesi ve buna bağlı
kayıt dışılık öne çıkan bir sorun. Göçmen
işçilerin İstanbul istihdamındaki oranı
yüzde 20’lere kadar geldi. Kentin genç nü-
fusunun üretimde çalışmaya eğilimi ol-
madığını görüyoruz. Üretmeden
ülkemizin büyümesi mümkün değil. Bu-
rada en önemli konu, işgücünün nitelikli
hale getirilebilmesi ve bunun için eğitim
programlarının oluşturulması. Bölgesel
İstihdam Ofisi, İSMEK ve Karton Amba-
lajcıları Sanayii Derneği ile ortak bir uy-
gulamaya imza attık. Hatta eğitmenleri de
sektörün içinden dernek temin etti ve kur-
siyerlerimizle iş garantili bir programı ta-
mamladık. Bu projelerin sayısını
artırdığımızda sanayicimize çok önemli bir
katkı sağlamış olacağız.  

Deprem tedbirleri ve sanayi

Tabii konut stoğu ile ilgili gelişmeleri,
kamuoyunda sıkça yer aldığından yakın-
dan takip etmek mümkün. İBB’ye konut
tarafında 150 binden fazla test başvu-
rusu var. Deprem sonrası ilgili birimlerle
yaptığımız görüşmelerde şu ana dek sa-
nayi ve lojistik tesislerle ilgili depreme da-
yanıklılık konusunun geri planda
kaldığını gördük. Bu alan farklı bir uz-
manlık ve disiplin gerektiriyor. Başkan
bey ve Kiptaş’la beraber durumu değer-
lendirdik. En kısa sürede Kiptaş ve İTÜ
iş birliğinde ortak bir çalışma başlatıla-
cak. Şu an bazı sanayicilerimiz kendi bi-
nalarının sağlamlığını anlamak için
testler yaptırıyor. Hali hazırda İBB’nin
yapacağı bir ön tespitten ibaret. Binanın
durumuna göre mülk sahibi, bakanlık
onaylı bir firmaya daha kapsamlı bir test
için yönlendiriliyor. Konuyu İstanbul Sa-
nayi Odası Başkanı Erdal Bahçıvan’la da
görüştüm. Onlar da bir komisyon kur-
mayı düşünüyorlar. Sanayicilerimiz daha
güvenilir gördükleri için bina testlerinde
İBB’den destek bekliyor. Deprem tedbir-
leri kapsamında üreticilerimizin yanında
olacağız hatta finansman tarafında kay-
nak arayışımız var, bu testleri ücretsiz
hale getirmek istiyoruz. 

Anadolu – İstanbul ilişkisi

Unutmayalım bir afet anında İstanbul
her yere yetişebilir, her yeri besleyebilir

ancak bu afetin merkezi İstanbul olursa
Anadolu’nun bu şehri beslemesi çok zor
olur. Endüstriyel tesislerin güçlendiril-
mesi, zaman alacak bir iş ama ihmal
edilmemeli. Genelde sanayici prestij, is-
tihdam, ticari hareketlilik, lojistik, büyük
şehir olanakları nedeniyle İstanbul’dan
ayrılmak istemiyor. Anadolu’yu planla-
madan İstanbul’u planlayamazsınız.
Geniş kapsamlı teşvikler sanayiciyi mut-
laka motive eder başka şehirlere gitme
konusunda. Anadolu’da lojistikle, ula-
şımla, yük taşımayla ilgili sorunlarımızı
çözebilirsek İstanbul’u rahatlatmak
mümkün olabilir. İstanbul sanayisinin
genişleme alanları olarak çeperde kalan
Çorlu, Çerkezköy, Gebze, Dilovası, dep-
rem bölgesi olmaması nedeniyle Kırkla-
reli dahil buradaki imkanları da
değerlendirmek gerekir. 

İstanbul’a 9. OSB kuruluyor

Şu an aktif 8 organize sanayi bölgemiz
var. Dokuzuncusu Anadolu yakasında İs-
tanbul-Kocaeli sınırında Biyoteknoloji Va-
disi olarak hizmete alınacak. Kuruluş
aşaması bitti ve 2 bin 620 dönümlük bu
alan ihtisas OSB olarak planlandı. Ben de
aynı zamanda bu OSB’nin müteşebbis
heyetindeyim. Ülkemizin toplam ihracatta
kilogram değeri 1.4 dolar. Bu yeni OSB’de
hedef kilogram değerini 11 dolara çıkar-
mak. Tabii bir sanayi bölgesinin oluşturul-
masıyla ilgili İBB’nin bir yetkisi yok.
Sadece görüş istenir bizlerden ki orada
planlama yetkisi bakanlıktadır. Bu yeni
OSB yönetimi de İBB’yi yanında görmek
istedi ve bizi bu sürece dahil ettiler. 

İlker ergür

SöYleşi

İstihdam, geri dönüşüm ve yeşil mutabakat
(Green Deal) bana göre öncelikli konular. Avru-
pa’ya ihracatımızın, toplam ihracattaki payı
yüzde 40’ın üzerinde. Avrupa, 2030 yılın-
dan itibaren karbon vergisini
gündeme alabilir. Üretim
aşamasında karbon izinin
sıfırlanmasıyla ilgili bu
standartlara uyum
sağlamak zorunda-
yız. Bu, işletmele-
rimiz için belli bir
yatırım gerekti-
recek. Green
Deal ile ilgili
büyük şirketle-
rin büyük öl-
çüde bu
dönüşüme hazır
olduğunu söyleye-
biliriz. Ancak küçük
ölçekli işletmeler, te-
darikçiler bu standart-

ları oluşturmada zorlanabilir ve kapanmalar ola-
bilir. Geri dönüşüm tarafında her sektörün bir
çıktısı var ve bunun bir de döngüsel ekonomik

boyutu söz konusu. Silivri’de takip ettiği-
miz bir projemiz var. Fabrikalar-

dan çıkan ısının toplanarak
seralarda kullanılması

üzerinde çalışıyoruz.
Zararsız endüstriyel

atıkların dönüştü-
rülmesiyle ilgili
İSTAÇ (İstanbul
Çevre Yönetimi)
ve Çevre Ko-
ruma Müdürlü-
ğümüzle
birlikte bazı
projeler gelişti-

riyoruz. Yakılan
çöplerden gübre

elde etmek bunun
en güzel örneklerin-

den biri.  

SANAYİCİNİN EN 
ÖNEMLİ 3 SORUNU

GENÇLERİMİZE 
HİZMET VERİYOR

Florya İstanbul Planlama Ajansı Kampüsü ne durumda?

Florya İstanbul Planlama Ajansı kam-
püsünde çalışmalarımız devam ediyor.
Esasında Sanayi ve Ticaret Platformu,
İPA’nın direk bileşeni değil ama birlikte
çalışıyoruz. Bu kampüsten kısaca bah-
setmek isterim. 2019 öncesi belediye
başkanlarının konakladığı bir yer bu-
rası. Şimdi ise İstanbul’un geleceğinin
belirlendiği, içinde farklı ofislerin ve
tesislerin bulunduğu bir mekân olarak
halkımıza, gençlerimize hizmet veriyor.
Üniversitelerin açık olduğu dönem-
lerde kampüsümüzde pek çok öğren-
ciyle karşılaşmak mümkün. Ben bunu
çok önemsiyorum. Çünkü gençliğin
olduğu yerde enerji vardır. İPA kampü-

sünde Vizyon 2050 ofisi, kamusal
tasarım ofisi, istatistik ofisi, sosyal po-
litikalar merkezi, kütüphane, kafe-res-
toran ve bir de amfi tiyatro var. Bizim
bu kampüsteki binamız için şunu söy-
lemeliyim: Ofisimiz İstanbul iş dünya-
sının yeridir, ofisidir. Bizler hizmet için
buradayız ve bu koltukların bu mekan-
ların emanetçileriyiz. Ancak iş dünya-
mızın müstesna temsilcileri buranın
gerçek ve daimi sahipleri.  Başkan kim
olursa olsun, burada üretilen fikir ve
hizmetlerin siyaset üstü bir anlayışla,
barışçıl bir atmosferde sürekliliğini
sağlamak bizim asli görevlerimizden.
Temennimiz bu şekilde.  

İkitelli sanayi bölgesi projesi, o dönem GAP’tan
sonraki en büyük proje olarak lanse edildi.
Atölyelerin ağırlıkta olduğu ve son yıllarda 
ticaretin öne çıktığı bir bölge oldu. Beylikdüzü
OSB, 3 sanayi alanının birleşmesinden oluşu-
yor ve son yıllarda o bölgedeki şehirleşme oranı
yükseldi. Sanayi – konut ilişkisini en baştan
doğru şekilde planlamak her zaman için doğru
olanıdır. Bir endüstriyel tesisi taşımak son de-
rece kapsamlı ve maliyetli bir iş. Bu OSB’ler
için şimdilik şunu söyleyebilirim. Yeni sanayi
alanı oluşturmak bizim yetkimizi aşan bir konu,
ancak bakanlık bu bölgeleri belirleyebilir. Bildi-
ğim kadarıyla, Avrupa yakasında yakın za-
manda planlanan bir rezerv OSB alanı yok. 
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Beylikdüzü ve İkitelli OSB taşınacak mı?
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A K Parti Sözcüsü Ömer Çelik, Twit-
ter'dan yaptığı paylaşımlarda, İYİ Parti
Lideri Meral Akşener'e yüklendi. “Cum-

hurbaşkanımız Sn. Erdogan dünkü grup toplan-
tımızda eser ve hizmet temelli seviyeli bir seçim
yarışı olması temennisinde bulunmuştu. Ancak
İYİ Parti Genel Başkanı Sn. Akşener’in Cum-
hurbaşkanımıza dönük ifadeleri, yakışıksız ve ni-
teliksiz bir kampanya yürüteceklerinin ilanı
oldu” diyen Çelik, “Sayın Akşener yaptığı payla-
şımda bir gerginlikten bahsediyor ve Cumhur-
başkanımıza karşı yakışıksız bir üslup kullanıyor.
Kullanılan bu yakışıksız dili ve tutumu kınıyo-
ruz, kendilerine iade ediyoruz” ifadelerini kul-
landı. 

PKK açık destek verdi

Akşener'e seslenerek, “Bu saldırgan üslubun se-

bebini biliyoruz” diyen Çelik, “Kendi adaylarını
ilan ettiklerinden beri PKK’nın defalarca açık
destek ilan ettiği bir yapının parçası olarak yola
devam etmek zorunda kaldıklarını görüyoruz.
Kuşkusuz bunu tonlarca “rezene çayı” içerek
bile hazmetmek mümkün değildir” eleştirisinde
bulundu. Çelik, “Şayet birileri siyasi gerginlik
nerede diye tespit etmek istiyorsa, Sn. Kılıçda-
roğlu’nun Cumhurbaşkanı adayı ilan edildiği
anda yanındaki genel başkanlardan hangisinin
gerginlik konusunda diğeriyle yarıştığına bakma-
lıdır. Böylece aslında 7’li masada kimin günlük
doz olarak kaç papatya çayı içmeye ihtiyacı ol-
duğunu tespit edebilirler” dedi. 

Gerginliğin adresi belli

Akşener'e yüklenmeye devam eden Ömer Çelik,
“Hakarete uğradım diyerek masadan kalkmak,

sonrasında mecbur kalıp tekrar o masaya 
oturmak nerede olduysa siyasi gerginlik orada-
dır. “Kumar masasıyla noter masası arasında
kaldık” dedikten sonra mecburi geri dönüş ne-
rede yaşanmış ise gerginliğin adresi orasıdır. As-
lında Sayın Akşener’in şu anda tek dert etmesi
gereken konu, kendi Cumhurbaşkanı adaylarına
PKK tarafından üst üste açıklamalarla neden
destek verildiği olmalıdır. Hatta kendi adaylarına
destek vermek için PKK’nın eylemlerine ara
verme kararı alması tüm gündemini işgal etmeli-
dir” açıklamasını yaptı. İYİ Parti Genel Başkanı
Meral Akşener, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın
"Adım Tayyip, soyadım da Erdoğan" sözlerine
karşılık "Recep Bey" diye seslenen Akşener "Gi-
derayak seni çok gergin gördüm Recep Bey.
Akşamları papatya çayı iç, iyi gelir" ifade-
lerini kullanmıştı. HABER MERKEZİ
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TAVSIYESI! 

İYİ Parti Genel Başkanı Meral Akşener'in kendisini 'kayıp
bakan Nemo' sözleriyle eleştirmesi üzerine Hazine ve
Maliye Bakanı Nureddin Nebati'den İYİ Parti liderine
tepki geldi. Nebati, "Ülkemizde dep-
rem afetlerinin, sel afetlerinin ya-
şandığı bir süreçte, sizler masaların
etrafında ikbal pazarlıkları yapıp, ti-
yatro sahnelerini aratmayacak
oyunlarla masadan güya kalktığı-
nızda, kulağınızdan tutup o masaya
sizi tekrar kimler oturttuysa onlara
söyleyin, bizler, ilk günden bu yana
milletimizle yan yana, tek yürek ha-

linde gece-gündüz sahada mücadele etmeye devam edi-
yoruz" ifadelerini kullandı. Tepkisini sürdüren Nebati,
“Anlaşılan, siz hırslarınız uğrunda, her yol mübah anlayı-

şıyla ilerlerken, partinizde yaşanan
kopuş ve istifaların çıkardığı gürül-
tüyü bastırabilmek için ucuz ben-
zetmeler, çarpıtma ve iftiralardan
medet uman bir konumdasınız.
Öyle sizler gibi afet bölgesine gidip
steril ve göstermelik fotoğraflar
çektirdikten sonra hemen konforlu
genel merkezlerimize kaçarak kol-
tuk kapmaca oynamıyoruz” dedi. 

KOLTUK KAPMACA OYNAMIYORUZ!

Gözünüzde mi 
karardı sizin?

CHP Genel Başkan
Yardımcısı Seyit Torun, 
CHP’li belediyelerin 
deprem bölgesine
uğramadığını söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan’a
yanıt verdi. Torun, “Tüm
deprem bölgesini gezmiş
de bir tek CHP'li belediye
görmemiş. Yahu vicdanınız
gibi gözünüzde mi karardı
sizin?” diye sordu
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de bir tek CHP'li belediye
görmemiş. Yahu vicdanınız
gibi gözünüzde mi karardı
sizin?” diye sordu

CHP Genel Başkan
Yardımcısı Seyit Torun, 
CHP’li belediyelerin 
deprem bölgesine
uğramadığını söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan’a
yanıt verdi. Torun, “Tüm
deprem bölgesini gezmiş
de bir tek CHP'li belediye
görmemiş. Yahu vicdanınız
gibi gözünüzde mi karardı
sizin?” diye sordu

CumHurbaşkanı Erdoğan,
katıldığı bir televizyon progra-
mında, “11 vilayetten Elazığ

hariç hepsini gezdim ama hiçbir zaman
oralarda gerçekten muhalefetin büyükşe-
hir belediyelerinden kimseyi göremedim”
açıklamasında bulunmuştu. Erdoğan'a
yanıt veren CHP Yerel Yönetimlerden So-
rumlu Genel Başkan Yardımcısı Seyit
Torun, “İktidarda 45 günlük siyasi ömrü
kalan Erdoğan, giderayak, ülkemizin ku-
rumlarına, milletimizin birlik ve beraberli-
ğine zarar vermeye devam ediyor. Siyasi
çıkar uğruna, deprem bölgesinde partizan-
lık yapmaktan, milleti bölmekten çekinmi-
yor. Son günlerde de bir tekerleme
tutturmuş, hep aynı şeyi söyleyip duruyor.
Neymiş efendim; CHP'li belediyeler dep-
rem bölgesine uğramamış. Tüm deprem
bölgesini gezmiş de bir tek CHP'li belediye
görmemiş. Yahu vicdanınız gibi gözü-
nüzde mi karardı sizin?” tepkisini gösterdi. 

Karnımız tok!

“Lafla peynir gemisi yürümez. Samimiy-
seniz, hodri meydan” diyen Torun, “Gelin
birlikte afet illerine gidelim. Trollerinize
değil, vatandaşa soralım. Kim vatandaşı
çaresiz bırakmış, kim vatandaşın yanında
durmuş görelim. Ama gayet iyi biliyoruz
ki, Erdoğan buna cesaret edemez. Çünkü
söylediği bu yalana, milletimizin de Erdo-
ğan'ın da inanmadığını zaten biliyoruz.
Kendisine şunu söylüyoruz: Boşa heves-
lenme. Biz, canla başla çalışan belediyele-

rimizin hakkını kimseye yedirmeyiz.
Boş palavralara karnımız tok” ifadelerini
kullandı.

45 günün kaldı

CHP’li belediyelerin depremin ilk günün-
den itibaren bölgede olduğunu kaydeden
Torun, “Birçok ile iktidardan önce bizim
belediyelerimiz ulaştı. Binlerce vatandaşı-
mızı enkaz altından bizim belediyelerimiz
çıkardı. Gözleri olup görmeyen, kulakları
olup duymayanlara gerçek rakamları vere-
lim. Belediyelerimiz, 9 bin 266 araç ve 27
bin 135 personelini bölgeye gönderdi. Her
türlü insani yardım taşıyan 7 bin 55 TIR,
vatandaşlarımıza ulaştırıldı. 2 milyon 925
bin battaniye, 265 bin ısıtıcı ve soba, 48
bin çadır, 1.400 konteyner, 4 milyon 500
bin hijyen paketi afetzedelere teslim edildi.
154 mobil mutfak, 163 ikram aracı, 18
mobil fırın hizmet verdi, vermeye devam
ediyor. Alt yapı hizmetlerinden sağlık ve
temizlik hizmetlerine kadar her türlü des-
tek vatandaşlarımıza sunuluyor. Şu anda
görevli 129 belediyemiz, yerleşik olarak
hizmetlerini sürdürüyor. Erdoğan'a tavsi-
yemiz şudur: Vatandaşa anlatacağın yeni
bir hikâye kalmadı. Artık yalan söylerken
bile tekrara düşüyorsun. Günlerdir aynı
cümleleri tekrarlayıp duruyorsun. Şurada
45 günün kaldı ve bu iktidardan gidecek-
sin. Yalan siyasetinden sana da bu ülkeye
de fayda gelmez. Artık bu milletin midesi
de sizin yalanlarınızı kaldırmaz” dedi.
HABER MERKEZİ

Altta kalanın 
canı cıksın!
CHP Genel Başkan Yardımcısı Muharrem Erkek, "Kişi başına düşen milli gelirimiz her geçen gün
azalıyor. Toplumun çok önemli bir kesimi derin bir yoksullukla karşı karşıya; bu hayat pahalılığı
ve enflasyonun altında eziliyor. 'Altta kalanın canı çıksın', artık söyledikleri bu" dedi

CHP'li Muharrem Erkek,
parti genel merkezinde
basın toplantısı düzenledi.

Erkek, ülkenin her yerinden adaletsiz-
lik saçıldığını belirterek, "Eğitime
bakın; eğitimde fırsat adaletini tama-
men yok ettiler. Birçok öğrenci inter-
nete, kitaplara, önemli kaynaklara
ulaşamıyor. Birçok çocuk okula gider-
ken annesi babası onun beslenme
çantasına temel gıda maddelerini ko-
yamıyor. Biz maalesef okullarda açlık-
tan bayılan çocuklar gördük.
Eğitimde fırsat adaletini tamamen
yok ettiler. Sağlıkta da adaleti tama-
men yok ettiler. Artık 'Beni Türk he-
kimlerine emanet edin' diyemiyoruz.
Çünkü Türk hekimleri maalesef yurt
dışına gidiyorlar; Kanada'ya, Ameri-
ka'ya, Almanya'ya gidiyorlar. 'Sağlık
kuyruklarını bitirdik' dediler ama kuy-
ruğa giremiyor insanlar, doktor bula-
mıyorlar. İlaç kuyruğuna dahi
giremiyorlar, çünkü ilaç yok. İşte getir-

dikleri nokta bu. Her alanda büyük
adaletsizlikler" dedi.

Her gün azalıyor

Erkek, 85 milyonun her geçen gün
yoksullaştığını söyleyerek, "Kişi başına
düşen milli gelirimiz her geçen gün
azalıyor. Toplumun çok önemli bir ke-
simi derin bir yoksullukla karşı kar-
şıya; bu hayat
pahalılığı ve enflasyo-
nun altında eziliyor.
'Altta kalanın canı
çıksın', artık söyledik-
leri bu. Mahkeme-
lerde de adalet
kayboldu. Memle-
kette toplumun yüzde
70'i mahkemeye düş-
tüğünde, herhangi bir
davanın tarafı oldu-
ğunda adaletin tecelli
edeceğine maalesef
inanmıyor. Yüzde 70

adalete güvenini kaybetmiş. Bu ne de-
mektir; işte bir rejim, halkın artık ada-
lete inanmadığı bir noktaya gelmişse
o rejim mahkum olmuştur. Ülkemizin
yaşadığı da budur. Çünkü halk ada-
lete inanmıyor. Ve bu ucube sistem
mahkum oldu. Bu ucube sistem ada-
leti yok etti. Kadın cinayetleri 2022 yı-
lının adaletsizlik envanteri içinde;

2022 yılında 304
kadın cinayeti faili
belli, 245 şüpheli
kadın ölümü top-
lam 579 kadın ci-
nayetiyle karşı
karşıyayız. Ve bu
öldürülen kadınla-
rın yüzde 54'ü
anne. İşte bu
ucube sistemin her
alanda yarattığı
adaletsizlik, tablo
bu" ifadelerini kul-
landı.  DHA

AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik



K amuda çalışan 700 binden fazla işçiyi
ilgilendiren kamu çerçeve protokolü
süreci devam ediyor. 2023-2025 dö-

nemini kapsayacak olan sözleşme için Türk-
İş ve Hak-İş ilk 6 ay için yüzde 45, diğer 6
aylar için enflasyon artı 5 puan zam isterken,
asgari ücrete yapılan zam oranı olan yüzde
54 isteyen kamu işçileri ise pazarlık sonucu alınacak
oranın daha da düşük olmasından endişeli.Seneler içeri-
sinde ücretlerinin eridiğini söyleyen kamu işçileri 10 sene
önce asgari ücretin 2-3 katı ücret alırken bugün 20 sene-
lik işçinin asgari ücretin biraz üzerinde ücretlere çalıştı-
ğını anlattı. 2021 yılında iki yıllık olarak bağıtlanan kamu
çerçeve protokolüyle son büyük darbeyi yediklerini anla-
tan işçiler görüşmeleri süren protokolden hak ettiklerini
almak istiyor.

İşçilere bilgi verilmiyor

Ankara’dan Demiryol-İş üyesi bir işçi, konfederasyonla-
rın talepleri en alt sınırdan ortaya koyduğunu, bunların
masada pazarlık edileceğini hatırlatarak, “Konfederas-
yonların şimdiye kadar açıklamış olduğu ücret bazlı
talep işçilerin istediğini tam olarak karşılamasa da zaten
zor durumda olan işçi için ortalama bir iyileştirme
demek. Yani bu talepler kamu işçisini eski günlerindeki
gibi ücretlere kavuşturmaz ama en azından açlık sınırın-
dan kurtarır. Özellikle ilk 6 aydan sonra yapılması iste-
nen enflasyon artı 5 puan zam işçiler içerisinde olumlu
karşılandı. Hazırlanan taslağın tek elle tutulur yanı bu
diyebiliriz. Elbette bunun ne kadarı alınabileceği de
önemli” dedi. Öte yandan kamu işçilerinin süreci söylen-
tilerle takip edebildiğini anlatan kamu işçisi, “Kapalı ka-
pılar ardında sendika yöneticileri devlet görevlileri
elbette konuşuyor ancak işçiye süreçle ilgili bilgi verilmi-
yor. Seçimden önce sözleşmenin imzalanacağı söyleni-
yor. İki aydan az bir zaman kaldı hâlâ kulaktan dolma
bilgilerin dışında bir şey yok elimizde” dedi.

Kamu işçisi geçinemiyor

Milli Savunma Bakanlığında çalışan kamu işçileri de
kamu çerçeve protokolünden çıkacak sözleşmeyi bekli-
yor. T. Harb-İş üyesi kamu işçileri en son geçtiğimiz yıl
eylül ayında ek zam talebiyle eylemler yapmıştı. İsmini
vermek istemeyen Harb-İş’ten bir sendikacı konfederas-
yonların sessizliğinin işçiler içerisinde tepkiyi büyüttü-
ğünü ifade etti. Nisan ayı başında da net açıklama
gelmezse işçilerde biriken tepkinin eylemlere dönüşmesi-
nin kaçınılmaz olduğunu belirten sendikacı şunları söy-
ledi: “Harb-İş üyesi Milli Savunma Bakanlığında ve
tersanelerde çalışan kamu işçilerinin ücretleri 10-15 sene

içerisinde ciddi manada düştü. Asgari ücretin 3 katı
maaş alırken bugün 20 senelik bir işçi 12-13 bin lira
ücret alıyor. Elbette talepler yeterli değil, işçiler 10 sene
önce maaşlarının döviz karşısındaki gücüne yeniden ka-
vuşmasını istiyor. Düşen alım gücü, her gün artan en-
flasyona yetişemiyor işçiler. Maalesef kamu işçileri bu
koşullarda yaşayamıyor, geçinemiyor.” Öte yandan son
dönemde İstanbul dışına tayin isteyen işçilerin sayısının
arttığını anlatan sendikacı bunun sebebinin de ekonomik
zorluklar nedeniyle işçilerin çalıştıkları yerde barınama-
ması olduğunu söyledi.

Tartışmalar devam ediyor

Kamu çerçeve protokolü kapsamındaki en fazla işçinin
bulunduğu iş kolu olan sağlık iş kolunda da tartışmalar
farklı değil. 2021 yılında ilk kez protokole dahil edilen
üniversite hastanelerinde çalışan sağlık işçileri de alım
güçlerinin düştüğünden şikayet ediyor. Protokolden in-
sanca yaşamaya yetecek ücret beklediklerini söyleyen
sağlık işçileri de görüşmelerin ayrıntılarından bihaber.
Türk-İş ve Hak-İş’in hazırladığı taslağı sosyal medyadan
gördüğünü söyleyen bir işçi sendikaların süreçle ilgili
bilgi vermediğini anlattı.
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3723 KALEM 4003 ADET İKİ KISIM KİTAP ALIMI
MİLLÎ SAVUNMA ÜNİVERSİTESİ MİLLİ SAVUNMA BAKANLIĞI MSB
BAĞLILARI

3723 Kalem 4003 Adet İki Kısım Kitap Alımı mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerin-
den alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/287091
1-İdarenin
a) Adı : MİLLÎ SAVUNMA ÜNİVERSİTESİ MİLLİ SAVUNMA 

BAKANLIĞI MSB BAĞLILARI
b) Adresi : KONAKLAR MAHALLESİ ORG.İZZETTİN AKSALUR 

CAD. 1 34330 YENİLEVENT BEŞİKTAŞ/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2123980100 - 2123980125
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : 3723 Kalem 4003 Adet İki Kısım Kitap Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 3723 Kalem 4003 AdetAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer 

alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Sözleşmede yer alan ihtiyaç listesi 2 kısımdan oluşmaktadır. 

Her bir kısımda yer alan ilgili kitaplar Milli Savunma 
Üniversitesi Rektörlüğü / İstanbul adresine teslim edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi : Alımı yapılan kitapların teslimatı, sözleşmenin imzalanmasını 
müteakip 90 (Doksan) takvim günü içerisinde sözleşmenin 
10.1.1. maddesinde belirtilen kısımlar ayrı ayrı, sözleşme konusu 
iş bazında defaten olacak şekilde Milli Savunma Üniversitesi 
Rektörlüğü / Beşiktaş / İstanbul adresine yapılacaktır.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakiben işe başlanacaktır
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati

: 18.04.2023 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: Milli Savunma Üniversitesi Rektörlüğü İhale 
Komisyonu Başkanlığı / Yenilevent / İstanbul

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı 
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına
(halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, 
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı
sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine
ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Türk-İş ve Hak-İş Kamu Kesimi Toplu İş Sözleşmeleri Çer-
çeve Anlaşma Protokolüne ilişkin hazırladıkları taslağı Ça-
lışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığına ve Türk Ağır Sanayii
ve Hizmet Sektörü Kamu İşverenleri Sendikasına (TÜHİS)
ilettiklerini açıklamıştı. Açıklamadaki talepler arasında ilk
sırada, toplu iş sözleşmelerinin yürürlük başlangıç tari-
hinde sosyal haklar hariç aylık brüt ücretlerin 15 bin lira-
nın altında olan işçilerin aylık brüt ücretlerinin 15 bin

liraya çekilmesi yer
aldı. İşçilerin ücretleri-
nin 15 bin lira taban
ücrete çekilmesinin ar-
dından bütün ücretlere
yüzde 15 oranında
refah payı ilave edil-
mesi istenerek, ilk 6 ay
için yüzde 45, diğer 6
aylar için ise enflasyon
artı 5 puan zam talep
edildi. Taslakta ayrıca,
“Toplu iş sözleşmele-
rinde 6772 sayılı Ka-
nun’a göre ödenen
ilave tediye, kapsam-
daki tüm işçilere (Bele-
diye şirketleri ve il özel
idare şirketleri dahil)
ödenir. İş bu ilave te-
diye dışında işçilere
toplu iş sözleşmesi ile
ödenen ikramiye gün
sayısı 60 günden az
olan iş yerlerinde ikra-
miye gün sayısı 60
güne tamamlanacak.
Toplu iş sözleşmeleri
kapsamındaki işçilere,
sosyal yardım olarak
2023 yılı için her ay
net 2 bin 500 lira,
2024 yılı için her ay
net 3 bin 500 lira ola-
rak ödenecek” ifadesi
de yer aldı.

TÜhİS’ten teklif
bekleniyor

Cerrahpaşa Tıp Fakültesi'nde görevli
sağlık işçileri, kendilerinin onayı olmadan
imzalanan TÜHİS sözleşmesine ve
dayatılan yüzde 7'lik zamma tepki 
gösterdi. İşçiler, “Bu zam sefalet zammıdır.
Biz sefaleti kabul etmiyoruz” dedi

SEFALET ZAMMINI
KABUL ETMIYORUZ

ANIL 
BODUÇ

haber

Şişli’de işçiler isyan etti

DİSK’e bağlı Genel-İş Av-
rupa Yakası 3 No’lu Şube
üyesi Şişli Belediyesi işçileri

belediye yönetiminin yüzde 2’lik zam
teklif ettiğini belirterek belediye binası
önünde bir araya geldi. İşçiler, asgari
ücret sınırındaki ücretlerle geçineme-
diklerini dile getirdi. Açıklamada ko-
nuşan Şube Sekreteri Neşe
Karaçimen, hayat pahalılığı ve artan
enflasyon karşısında işçilerin ücretleri-
nin her geçen gün eridiğine dikkat
çekti. Karaçimen, “Belediye yönetimi
işçilerden fedakarlık istediği zaman iş-
çiler ve emekçiler yüzde 4 ve yüzde 5
zamma razı gelerek, gereken fedakar-
lığı yaptı, en iyi şekilde Şişli halkına
hizmet vermeye devam etti. Yapılan
son görüşmede de tüm uzlaşmacı ve
iyi niyetli çabalarımıza rağmen işçi ve
ailelerine reva görülen yüzde 2 zam
olmuştur. Bugün İstanbul’da bir ev ki-
rasının 10 bin TL olduğu ramazan pi-
desinin 10 lira olduğu bir ortamda

karşı karşıya kaldığımız sefaleti takdir
ve vicdanınıza bırakıyoruz” dedi. Şişli
Belediyesi işçilerinin asgari ücretle ge-
çinmeye çalıştığını dile getiren Karaçi-
men, CHP’li yetkililere seslenerek,
“Daha özgür, eşit adil ve insan onu-

runa yakışır ücret talebimizi buradan
bir kez daha dile getiriyoruz. Bu ses
sadece bizlerin değil çocuklarımızın,
eşlerimizin ve ailelerimizin sesidir. Biz-
ler geçinemiyoruz” diye konuştu.
ANIL BODUÇ

Şişli Belediyesi işçileri belediye yönetiminin yüzde 2’lik zam 
teklif ettiğini belirterek belediye binası önünde açıklama yaparak,
asgari ücret sınırındaki ücretlerle geçinemediklerini dile getirdi

ARNAVUTKÖY YARA SARIYOR
Arnavutköy Belediyesi, deprem bölgesindeki yaraları sar-
mak adına ilk günden itibaren sivil toplum kuruluşları ve
yerel yönetimlerle koordineli bir şekilde çalışmalarını sür-

dürüyor. Bölgede yapılan çalışmalar, Ramazan ayında da devam edi-
yor. Depremden etkilenen aileleri Ramazan
sofralarında da yalnız bırakmıyor.  Birlik ve be-
raberliğin adresi olan ve sosyal belediyeciliğin
en güzel örneklerini sergileyen Arnavutköy Be-
lediyesi, deprem bölgesindeki vatandaşların
Ramazan ayındaki maneviyatı yaşaması adına
çalışmalarına devam ediyor.  Arnavutköy Bele-

diyesi’nin Kırıkhan’da bulunan ekipleri tarafından hazırlanan gıda ko-
lileri araçlara yükleyerek vatandaşların evlerine kadar götürüyor. İçe-
risinde yağ, makarna, pirinç, bulgur, nohut, mercimek, konserve,
şeker, çay bulunan gıda kolileri depremden etkilenen ailelere dağıtılı-

yor. Arnavutköy Belediyesi, Ramazan kolisi dağıtı-
mının yanında bölgede iftar ve sahur yemeği
dağıtımına devam ediyor. Ramazan ayı boyunca
Kırıkhan’da kurulan Kardeşlik Mahallesi’nde yakla-
şık bin kişilik iftar ve sahur yemeği verilirken, kuru-
lan aşevlerinde günlük yaklaşık 8 bin kişilik iftar ve
sahur yemeği veriliyor.   DHA
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İ nsan zekasını taklit eden, topladığı bilgileri
analiz edip öğrenen yapay zeka sistemleri üze-
rinde hararetli tartışmalar sürüyor ve daha

uzun zaman süreceğe benziyor.  Google eski CEO’su
Eric Schmidt ile Henry Kissinger‘in birlikte geçen
yıl yazdığı ‘The Age of AI: And Our Human Future‘
(Yapay Zeka Çağı: Ve İnsan Geleceğimiz) adlı ki-
tapta yapay zekanın tehlikelerini enine boyuna anla-
tılıyor, karar alma sürecine insanların da dahil
olmasını hatırlatıyor.

* * * *
‘yapay zeka‘ kavramının ilk kez İngiliz matema-

tikçi Alan Mathison Turing tarafından ortaya atıl-
dığı söyleniyor. 1950’de yayınladığı ‘Makinaların
İşleyişi ve Zeka‘, adlı makalesi modern felsefe tari-
hinde en çok alıntı yapılan makalelerden birisi. Dö-
neminde var olmayan bilgisayarları hayal etmekle
kalmamış, bu makinaların aynı zamanda ileride in-
sana benzer bir şekilde düşünebileceğini ve hatta
aşabileceğini de öngörerek ‘Yapay Zeka’dan 
bahsetmiş.

* * * *
New York Times gazetesinde Thomas L. Fried-

man, geçen hafta ‘Yeni Prometheus Anımız‘ adlı
makalesinde şöyle yazıyordu… ‘Bir Prometheus anı-
nın eşiğindeyiz. Tarihte belli yeni araçların, düşünce
tarzlarının veya enerji kaynaklarının ilk kez kulla-
nılmaya başladığı bu gibi dönemlerde geçmişten
öyle büyük bir kopuş ve ilerleme yaşanır ki bir şeyi
değil her şeyi değiştirmek zorunda kalırsınız. Yaratı,
rekabet, iş birliği, çalışma, öğrenme, yönetme, suç
ve savaş tarzlarınız değişir.‘

* * * *
Şöyle devam ediyordu… ‘Son 600 yıldaki Pro-

metheus anlarını biliyoruz: Matbaanın icadı, bilim-
sel devrim, sanayi devrimi ile beraber tarım devrimi,
nükleer enerji devrimi, kişisel bilgisayar ve internet.
Şimdi yenisi geliyor. Nükleerden sonraki en büyük
icat yapay zeka. Yapay zeka ile her şey her yerde
aynı anda değişecek. Ancak ondan yararlanmak ve
kötü sonuçlardan kaçınmak için iş dünyası, hükü-
met, sosyal girişimciler, eğitimciler, rakip güçler ve
felsefeciler bir araya gelmeli. Üstelik süper güçler
arası gerilimin tırmandığı bu çağda.‘

* * * *
Peki biz hazır mıyız? Pek de öyle görünmüyor ga-

liba… Çünkü yazılım ve çip temelli birçok modern
dijital teknoloji gibi yapay zekanın da iki amaçlı
olabileceği öne sürülüyor. Yararlı bir araç da silah
da olabilir. Hafta içinde aralarında aralarında Elon
Musk’ın da bulunduğu binden fazla teknoloji lideri,
araştırmacı en güçlü yapay zeka sistemlerinin geliş-
tirilmesine yönelik bir duraklama çağrısı yaptı.

* * * *
ChapGPT4’ü geliştiren Kaliforniya’daki OpenAI

şirketinin kurucuları arasında olup daha sonra ayrı-
lan Elon Musk ve diğer teknoloji liderleri, daha ge-
lişmiş yapay zeka geliştirmek için kontrolden çıkmış
bir yarışı eleştirdiler. Açık bir mektupta yapay zeka
araçlarının toplum ve insanlık için derin riskler oluş-
turduğunu uyardılar.  Yapay Zeka geliştiricilerinin
hiç kimsenin tahmin edemeyeceği veya güvenilir bir
şekilde kontrol edemeyeceği, daha güçlü dijital zi-
hinler geliştirmek için kontrolden çıkmış bir yarışa
kilitlendiklerini hatırlattılar.

* * * *
Açık mektupta araştırma laboratuvarı OpenAI

tarafından bu ay tanıtılan sohbet robotu GPT4ten
güçlü yapay zeka sistemlerinin geliştirilmesinde bir
duraklama hızlı bir şekilde yasalaştırılamazsa, dev-
letlerin devreye girmesi istendi. Mektupta, güçlü
yapay zeka sistemlerinin geliştirilmesinin yalnızca
etkilerinin olumlu olacağından ve risklerinin yöneti-
lebilir olacağından emin olduğumuzda ilerlemesi is-
tendi. Tüm bu gelişmeler bakarak bir gün gelir de
makineler sahip olduğu zekalar ile insanları geçecek
olursa ne olur? Bunu düşünmek dahi endişe verici.

Yapay Zeka derin 
risklerle gelişiyor

Esenyurt İlçe Milli Eğitim
Müdürü Necati Yener,
Eğitim Bir Sen İstanbul 
5 Nolu Şube Başkanı
Yusuf Sabazdan'ın
“öğretmenlere mobbing
uyguluyor” iddialarını
Damga aracılığıyla
yanıtladı. Yener, 
“Söz konusu kişilerin 
görevlerini yapmalarını
beklememiz mobbing
midir? Devletin verdiği
ders kitaplarını satan
kişileri soruşturmamız
mobbing midir? Değildir.
Denetimin adı mobbing
olamaz” diye konuştu

E senyurt'ta Eğitim Bir Sen İstan-
bul 5 Nolu Şube Başkanı Yusuf
Sabazdan, sendika üyeleriyle

birlikte basın açıklaması yaparak
Esenyurt İlçe Milli Eğitim Müdürü
Necati Yener'i hedef aldı. Necati Ye-
ner'in göreve geldiği günden beri öğ-
retmenlere baskı yaptığını anlatan
Sabazdan, “Esenyurt ilçesindeki çalışma
huzuru bozulmuş, eğitim çalışanları mob-
binge maruz kalmaya başlamış, hakaret,
tehdit, aşağılama İlçe Milli Eğitim Müdür-
lüğü'nün rutini haline gelmiştir. Necati
Yener, göreve başladığı günden itibaren eği-
tim çalışanlarını kendi ruh halinin tezahürü
neticesinde paranoyak bir yaklaşımla sü-
rekli itham etme, yargılama ve itibarsızlaş-
tırma çabasında olarak gerek toplantılarda,
gerek birebir görüşmelerde sürekli olarak
bu düşüncesini ima edecek söz ve davranış-
larda bulunmuştur” dedi.

Baskı altındayız

Baskı altında olduklarını anlatan Sabaz-
dan, “Eğitim çalışanlarına karşı duyduğu
güvensizlik ve paranoyak davranışlanıyla
Esenyurt eğitim çalışanlarının ilçe dışına

tayin istemesine sebep olmuştur. Uzun
yıllar mevcut personeliyle hizmet veren

ilçe milli eğitim müdürlüğünde Necati
Yener'in baskı ve zulmü nedeniyle
aynı yıl içinde 20 çalışan İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü'nden tayin isteye-
rek başla ilçelere gitmek zorunda kal-

mış ve yerlerine gelen kimse olmamıştır. Bu
baskı ve zulümler okullarda da devam et-
mektedir. Necati Yener yaptığı okul ziyaret-
lerinde okul yöneticilerini itibarsızlaştıracak
şekilde söz ve davranışlar sergilemektedir.
Okullarda temsil ve icraat makamı olan
okul yöneticilerinin elini sıkmamakta, yü-
züne bakmamakta, öğretmen ve müdür
yardımcılarının önünde müdürleri muha-
tap almayarak okullardaki otoritesine sars-
maya çalışmaktadır” diye konuştu. 

Sahada karşılığı yok

İddialara cevap veren Necati Yener ise
Damga'ya konuştu. Yener, “Sosyal med-
yaya yansıyan haberlerde iyi bir kelime
oyunu yapılmış. Bize söylenen şeylerin sa-
hada bir karşılığı var mı? Bunu sorduğu-
muzda bir karşılığı olmadığını görüyoruz. 1
buçuk yılda iş takibini ciddiyetle yapıyoruz.

Burada kimsenin mobbingten bahsetmesi
söz konusu değildir. Hepimizin üzerinde
baskı var. Beklenti var. Beklentilerin karşı-
lanmasını beklemek bir mobbing ise bu-
rada mobbing kavramını tartışmamız
lazım. Eğer beklentilerin karşılanması bir
mobbing ise devlete de hükümete de mob-
bing uygulanıyor çünkü halk bir şeyler bek-
liyor. Bizde de hükümetimiz bu kadar
imkan sağlamışken çıkıp hizmet geciktirme-
miz söz konusu olamaz. Mesailerimizi
nasıl kullanmalıyız noktasındaki denetim-
ler, takipler bizim asli görevimizdir. Bundan
kimse rahatsızlık duymamalı. Bir başarı her
zaman disiplinle gelir. Disiplinin olduğu
yerde başarı vardır, disiplini sağlayan şey de
denetimdir. Sistem böyle kurulur, inşa 
edilir” dedi.

Takibini yapacağım

Denetimleri sürdüreceklerini anlatan Yener,
“Biz de bu anlamda gelen şikayetler ya da
velilerimizden gelen aksaklıklar üzerinde in-
celemeler, soruşturmalar yürütüyoruz.
Bunların abartılmaması gerekmektedir. Bu-
raya geldiğimizde burada özellikle çok söy-
lentiler vardı. Söylentiler üzerinde

soruşturmaya uğrayan ve açığa alınan ar-
kadaşlarımız oldu. Bunların da bir etkisi
olabilir. Devletin verdiği kitapların, hurdacı-
lara satıldığı yönde iddialar vardı. Biz bunu
soruşturmayalım mı? Bu mobbing midir?
Bazı yerlerde okul müdürü usul ve esasla-
rın dışına çıkabiliyor, bunların hesabını sor-
mamız mı mobbing? Burada bir baskı
unsuru söz konusu değil. Devleti acziyet
içinde göstermelerine izin vermeyiz. Devle-
timiz tüm imkanları sağlarken, velilerden
para istenmesini soruşturmamız mı haksız-
lık oluyor. Biz bunların takibini tabii ki ya-
pacağız” ifadelerini kullandı. 

barış 
kış

ÖZEL HABER

MOBBING YOK
DENETIM VAR!

KİME HİZMET 
EDİYORLAR?

İddiaların asılsız olduğunun altını çizen
Esenyurt İlçe Milli Eğitim Müdürü Necati
Yener, “Çok ciddi sıkıntılar görüyoruz.
Bunları gidermeye çalışıyoruz. Bundan
rahatsız olanları anlamak mümkün değil-
dir. Okullara habersiz gidiyoruz. O anda
okul müdürünün orada olmaması galiba
müdürü rahatsız ediyor ve bunu mobbing
gibi görüyor. Bunlar komik şeyler.  Bu tür
açıklamalar kime hizmet ediyor bilmiyo-
rum” açıklamasını yaptı. 

İBB yıktı, vakıf
tepki gösterdi

Hiranur Vakfı'nın binası
imara aykırı olduğu gerekçe-
siyle İstanbul Büyükşehir Be-

lediyesi tarafından 12 Aralık 2022'de
mühürlenmişti. Hiranur Vakfı'nın avu-
katı tarafından yürütmenin iptali davası
açıldı. İstanbul 4. İdare Mahkemesi,
idari işlemin yürütülmesinin durdurul-
ması için 'açıkça hukuka aykırılık' ve iş-
lemin uygulanması halinde telafisi güç
veya imkansız zararların doğması' ko-
şullarının bir arada bulunması gerekti-
ğini belirterek yürütmenin
durdurulmasını reddetti. Karar üzerine
Hiranur Vakfı'na ait Sancaktepe'de bu-
lunan binanın kaçak bölümlerinde bu
sabah, İBB ekiplerince yıkım yapıldı.
Bu arada İBB ekiplerinden önce yıkı-
mın bir bölümünün vakıf tarafından
yapıldığı görüldü. Karar üzerine İBB'ye
bağlı İGDAŞ, İmar Dairesi Başkanlığı
ve zabıta ekipleri saat 09.30 itibariyle
kaçak yapının yıkımına başlamak için
vakfın Sancaktepe'de bulunan binası-
nın önüne geldi. Vakfın üyeleri de bina
önünde sabahın erken saatlerinden iti-
baren toplanmaya başladı. Vakfın giri-
şinde bulunan bir yapının ise iddiaya
göre, Hiranur Vakfı mensupları tarafın-
dan ekipler gelmeden önce kısmen yı-
kıldığı ve girişe vakfa ait bir kepçe park
edildiği görüldü. İGDAŞ ekipleri yapı-
nın doğalgazını kesti. Belediye ekipleri
ile vakıf üyeleri arasında kısa süreli tar-

tışma yaşandı. Ekipler, bina içerisinde
vakfa ait eşyaların çıkarılması için bir
süre bekledi. Saatler sonra vakıf içeri-
sinde kaçak yapıların İBB tarafından
yıkımı tamamlandı.

Kaçak tespit ettik

İBB İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanı
Gürkan Akgün, vakıf binasının önüne
gelerek incelemelerde bulundu. Burada
konuşan Akgün, "Bugün Sancaktepe'de
yaklaşık 1 yıl öncesinden başlattığımız
tespit çalışmaları doğrultusunda alınan
yıkım kararını gerçekleştirmeye başla-
dık. Süreci şöyle özetleyebilirim. 2022
yılının Şubat ayında biz İBB'nin imar
kontrolleri doğrultusunda burada bir
kaçak yapılaşma tespit etmiştik. Tespit
de şuydu: Şu anda yıkımı gerçekleştiri-
len yer 5 blokluk bir konut alanında.
Ama ruhsatına aykırı bir şekilde ara
bölmelerde kapatmalar olduğu, belirli
yapıların olduğu tespit etmiştik. Geçti-
ğimiz Aralık ayında biz burada bildiği-
niz üzere bir yapı takip tutanağı
düzenledik. Binayı mühürledik. Bina-
nın mühürlenmesinin üzerine de ko-
nuyu İstanbul Büyükşehir Belediye
encümenine yasal olarak taşıdık. İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi encümeni de
oy birliğiyle önce bir idari para cezası
kararı alındı. Bu idari para cezası yasal
olarak ilgililere tebliğ edilmesi gereki-
yor. İlgililere tebliğ edildi. 1 ay içeri-

sinde yine burada herhangi bir düzen-
leme, düzeltme işlemleri yapılmadığı
için biz bir yıkım kararı verdik. İstanbul
Büyükşehir Belediyesinin encümenin-
den oy birliğiyle bir yıkım kararı alındı.
Bu doğrultuda da biz yapmamız gere-
ken yasal görev ve sorumluluklarımız
doğrultusunda da bu yapının kaçak
olan bölümlerin yıkımına başladık. Bu-
rada 5 tane blok var. Bu 5 bloğun ara-
sında kapatılmış ruhsata uygun
olmayan alanlar var. Yaklaşık 4 bin 500
metrekarelik bir alandan bahsediyoruz"
dedi.

Asla kabul etmiyoruz

Hiranur Vakfı Genel Başkan Yardımcısı
Avukat Bulut Müslüm Gezer ise "Ön-
celikle belirtmek isteriz ki Hiranur Vakfı
hiçbir alanı kaçak değildir. Bu karala-

mayı asla kabul etmiyoruz. İmara ve
projeye aykırı denilen yapı bölge halkı-
nın namaz kılmak amacı ile; taziyesi ol-
duğunda taziyesini yapmak amacı ile;
ya da bir toplantı ya da sohbet amacı
ile üstü kapatılan bir alandır. Bunun da
yapı özelliği söz konusu değildir. Bu ne-
denle yapılan işlemler bu yönüyle de
hukuka aykırıdır. Öncelikle İBB İdare
tarafından; 08/12/2022 tarihli Yapı Tatil
Tutanağı gereğince, 08.12.2022 tari-
hinde mühürleme işlemi yapılmıştır.
İBB tarafından yapılan bu işlem hu-
kuka aykırıdır. Vakfımız hakkında bu iş-
lemi yapma yetkisi ilçe belediyesindedir.
İBB yetkisi olmayan bir işlem tesis et-
mekte ve yapılan işlemlerde tekerrür
eden işlemlerdir. Ayrıca söz konusu bu
işlemlerle ilgili davamız İstanbul İdare
Mahkemesinde derdesttir" dedi.  DHA

Hiranur Vakfı'nın Sancaktepe'de bulunan vakıf binasında kaçak olduğu belirtilen
bölümlerin bir kısmı İBB ekiplerince yıkıldı. İBB İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanı
Gürkan Akgün, “Burada bir kaçak yapılaşma tespit etmiştik” dedi. Hiranur Vakfı
Genel Başkan Yardımcısı Av. Bulut Müslüm Gezer ise "Hiranur Vakfı'nın hiçbir alanı
kaçak değildir. Bu karalamayı  kabul etmiyoruz” diye konuştu

Hem öğrendiler
hem eğlendiler
Bağcılar Belediyesi tarafından düzenlenen “Atığını
Eğlenceye Çevir” etkinliğinde minikler hem atık konusunda
duyarlılık kazandı hem de doyasıya eğlendi. Belediye
Başkanı Abdullah Özdemir, “Yeni nesillere güzel bir
Bağcılar ve Türkiye bırakmak adına kararlıyız” dedi

30 Mart Uluslararası
Sıfır Atık Günü’nde
Bağcılar Belediyesi,

çocuklarda çevre bilinci oluştur-
mak amacıyla özel bir etkinlik
düzenledi. Bu kapsamda 5 ana-
okulundan 30’ar öğrenci, Kapalı
Çocuk Oyun Parkı’nda “Atığını
Eğlenceye Çevir” isimli prog-
ramda bir araya geldi. Öğrenci-
ler öncelikle Bağcılar Belediyesi
çevre mühendisleri tarafından
geri dönüşüm ve sıfır atık konu-
ları hakkında bilgilendirildi. Ar-
dından çevre dostu minikler,
yanlarında getirdikleri atık çeşit-
lerini cinslerine göre ayrıştırıp
mobil atık merkezlerine attı. Eği-
timlerin ardından çocuklar, eğ-
lenceli dakikalar geçirdi. Sıfır
atık bez çantalarına baskı ve bo-
yama yapan minikler, kapalı
oyun parkında oyunlar oynadı.
Bu güzel anlarda Bağcılar Bele-
diye Başkanı Abdullah Özdemir
de öğrencilere eşlik etti. 

1 milyon ağaç kurtuldu

Sıfır atık konusunda duyarlı bir
belediye olduklarını dile getiren
Özdemir, “22 mahallemizde
Mobil Atık Getirme Merkezimiz
bulunuyor. Birinci sınıf atık ge-
tirme merkezini de kurduk. Sıfır
atık belgemizi de Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği bakanımı-
zın elinden aldık. Okulları da bu
süerce dahil ediyoruz. Çocuklar
bu durumu kavrar ve anlarsa bi-
linçli bir durumu ailelerinde sağ-
lamış oluruz. Bugün de
çocukların getirdiği atıkları ay-
rıştırarak doğaya tekrar bir atık
olarak değil de geri dönüşüm
olarak kazandırılmasını sağlıyo-
ruz. Belediyemizin ambalajlarla
ilgili yapmış olduğu çalışmalar
neticesinde yaklaşık 1 milyon
ağacın kesilmesini önledik.
Önemli bir sayı. Özelikle yeni ne-
sillere güzel bir Bağcılar ve Tür-
kiye bırakmak adına kararlıyız”
dedi. HABER MERKEZİ
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Ü sküdar Üniversitesi NPİSTANBUL Hastanesi
Uzman Klinik Psikolog Dr. Yıldız Burkovik,
ibadet etmenin psikoloji üzerine etkilerine

ilişkin değerlendirmede bulundu. İbadetin Allah’a karşı
gösterilen saygı ve hürmet anlamında olduğunu kay-
deden Dr. Yıldız Burkovik, “İbadet hizmet etmektir. Hiz-
met eden bir birey saf bir gönül, temiz düşünce ile
bunu gerçekleştiriyor ve vazifesini yapıyorsa aslında
en mutlu olandır. Mutluluk ruh sağlığımız için en büyük
ihtiyaçtır. Hayata bakışımız, beklentilerimiz, kaygı ile
baş edişimiz hepimizin farklıdır. Farklılıklarımızla bir-
likte doğru bilgi, saygılı tutum ve sevginin temizliği, ah-
laki değerler hep inancımızla birlikte büyüyen
değerlerdir.” dedi.

Olumlu düşünmek
gerek

Dünya üzerindeki mil-
yarlarca insanın bir-
birine benzer ya da
farklı şekilde ibadet
ettiklerini kaydeden
Dr. Yıldız Burkovik,
“İbadetin özü ise
duadır.  Nasıl olursa
olsun, küçük büyük
demeden tertemiz bir
zihin ve güzel gönülle
yapılan duadır insanı
ilerleten. Kimi zaman
küçük bir dilekle başlar.
Tertemiz bir dilek söylen-
diğinde eğer yüzümüzde
bir tebessüm yaratıyorsa ne
mutlu. İşte inanca giden yolun
başlangıcıdır aslında. Eğer
olumlu düşünüyor ve bakabiliyor-
sak, yardım ediyor, şikâyet etmeksizin

sabırla yolumuzda gidiyorsak inancımızdır bizi yolda
tutan. Ruhumuzu daha çok güçlendiren de budur.”
diye konuştu.

İnançlı olmak insana huzur verir

“Hissettiklerimiz, başkalarına hissettirdiklerimiz hep
özümüzde olandır” diyen Psikolog Dr. Yıldız Burkovik,
“’Özü sözü güzel’ tabiri önemlidir. Zihnimizi, içimizi,
sözlerimizi hep aynı saflıkla kullandığımız zaman as-
lında karşımızdakine birçok şey veriyor ve aynı za-
manda alıyoruz demektir. Birbirimizi dinlendiğimizde
rahatlıyorsak karşımızdaki ile aynı fre-
kanstayız anlamına gelir. Huzur frekansı,
rahatlama, güven frekansı da denilebilir.
İnançlı

olmak da huzur verir insana. Korkuyu, kaygıyı siler ve
ileriye bakılmasını sağlar.” dedi. 

Gönlümüzü açabilmekle rahatlarız

Uzman Klinik Psikolog Dr. Yıldız Burkovik, duaya yö-
nelmenin stresten uzaklaşmak, dikkati bir noktaya
odaklamak, zihne hiçbir olumsuz düşüncenin girme-
mesini sağlamak ve zihni bilinçli olarak kontrol edebil-
mek gücünü verdiğini söyledi.  Zihni ve gönlü huzurla
doldurmanın kişiye iyi hissettirdiğini kaydeden Uzman
Klinik Psikolog Dr. Yıldız Burkovik, “Kimine göre de

meditasyon yapmaktır, zihni bir yerde odakla-
yabilmektir. Her koşulda kendimizi iyi hisset-
memizi sağlar. Beyne güç verir, cesaretimizi
arttırır. Zihnimizi boşaltmak ve gönlümüzü
açabilmek ile aslında rahatlarız. Zihni ve
gönlü huzurla dolan, sağlıklı uykuya geçebi-
lendir. Sağlıklı uykuya geçen sağlıklı düşü-
nendir. Sağlıklı düşünen sağlıklı beslenir.
Önemli olan bu zamanda beyni olumsuz dü-
şüncelerden uzak tutabilmek, güzel dileklerle
temennilerle bir olabilmektir.” dedi. 
HABER MERKEZİ

DUA ETMEK IYI
HISSETTIRIR
Duaya yönelmenin stresten uzaklaşmak, dikkati bir noktaya odaklamak, zihne hiçbir olumsuz
düşüncenin girmemesini sağlamak ve zihni bilinçli olarak kontrol edebilmek gücünü verdiğini söyleyen
Uzman Klinik Psikolog Dr. Yıldız Burkovik, olumlu düşünmenin ruhu güçlendirdiğini kaydetti. Dr. Yıldız
Burkovik, dua ve ibadet ederek zihni ve gönlü huzurla doldurmanın kişiye iyi hissettirdiğini söyledi

AKM’DE 
3 farklı konser
Atatürk Kültür Merkezi, nisan ayı boyunca üç
farklı konserle Anadolu’nun farklı yörelerinden
türküleri müzikseverlerle buluşturuyor

Binlerce yıllık tarihe
ve kültüre sahip Anado-
lu’nun sesi olan türkü-

ler, nisan ayı boyunca Atatürk
Kültür Merkezinde gerçekleşecek
üç farklı konserle sanatseverlere
bambaşka duygular yaşatacak.İs-
tanbul Devlet Modern Folk Müzik
Topluluğu, 4 Nisan Salı günü
‘Anadolu’dan Ezgiler’ konseriyle
AKM Tiyatro Salonunda seyir-
ciyle buluşacak. Sanat yönetmen-
liğini Enver Merallı’nın üstleneceği
konserde, Anadolu’nun farklı yö-
relerinden türküler seslendirilecek.
Konserde Yüksel Dilibal, Serhan
Çekem Köse, Menşule Palalı,
Nuran Duygulu, Duygu Koçak
Sezer, Ayşe Engin, Eda Karaytuğ
solist olarak sahne alacak.

Seyirci karşısına çıkacak

Halk müziğinin otantik şöyleyiş
tavrı ve evrensel şarkı söyleme tek-
niğini kendine özgü yorumuyla

birleştiren İstanbul Opera ve Ba-
lesi solist şarkıcısı Ufuk Karakoç, 5
Nisan Çarşamba akşamı AKM
Müzik Platformunda bir konser
verecek. Neşet Ertaş, Mahzuni
Şerif, Davut Sulari, Hisarlı Ahmet,
Aşık Veysel ve Ruhi Su gibi ustala-
rın bıraktığı eşsiz eserleri yorumla-
mayı kendine görev edinen
Karakoç, ‘Türküler Gerçeği Söy-
ler’ konseriyle seyircinin karşısına
çıkacak. İstanbul Devlet Türk
Halk Müziği Korosu da 5 Nisan
Çarşamba akşamı AKM Tiyatro
Salonunda ‘Bahar Türküleri’ kon-
seriyle müzikseverlerle buluşacak.
Konserde neşenin, mutluluğun ve
hayata bağlanmanın sesi olan
bahar türküleri seslendirilecek. Şef
Uğur Kaya yönetiminde gerçekle-
şecek konserde Aynur Erdoğan,
Çimen Yalçın, Seher Çelik, Gök-
han Temur, İsmail Altunsaray,
Tekin Büyükkaya solist olarak
sahne alacak.  DHA
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ÇAtışmAlArın sürdüğü Donetsk, Lu-
hansk, Harkiv, Herson ile Zaporijya böl-
gelerindeki cephe hatlarında görev yapan

Ukrayna ordusuna bağlı tank birliklerinin sürekli sa-
vaşa hazır olmasına büyük önem veriliyor. Ukray-
na'da bir yılı aşkın süredir devam eden savaşta
çatışmaların yaşandığı çeşitli noktalarda konuşlanan
tank birlikleri, savaş faaliyetlerine katılmadıkları gün-
lerde yoğun eğitimden geçiriliyor. İki ordu tarafından
savaş uçağı, helikopter, topçu sistemleri, havan topu
gibi ağır silahlarla ateş açılan bölgelerde, tankların
aktif ve oldukça etkili şekilde kullanılması öncelikli
konulardan birini oluşturuyor.

Paletli araçların önemi çok

Son dönemde Batı ülkelerinden tank desteği artan
Ukrayna ordusuna bağlı çeşitli tugayların emri altın-
daki tank birlikleri, cephenin çeşitli yerlerinde yoğun
savaş faaliyetleri sürdürerek piyadelerin yürüttüğü
operasyonları destekliyor. Kış mevsimin ardından ülke
genelinde devam eden yağışlı ve soğuk hava şartları
nedeniyle çamura dönüşen alanlarda savaş faaliyetle-
rinin sürdürülmesinde paletli araçların önemi daha da
artıyor. Cephe hattının büyük kısmında oluşan derin
çamur nedeniyle yalnızca tank, paletli zırhlı araçlar ile
personel taşıyıcıları ve arazi araçları sayesinde ordu-
nun hareket etmesi mümkün olabiliyor. Her mev-
simde, çeşitli arazi şartları altında atışların yapılması
ve görevin başarılı şekilde yerine getirilmesi için Uk-
rayna tank birlikleri sık sık tatbikatlara katılıyor.

Zaporijya cephesindeki tank atış eğitimi

Anadolu Ajansı (AA) ekibi, Ukrayna Silahlı Kuvvet-
leri'nden aldığı özel izinle Zaporijya cephesine yakın
bir noktada bulunan özel poligonda düzenlenen
tank atış tatbikatını görüntüledi. Savaş eğitimi kapsa-
mında, cephedeki patlama seslerinin de duyulduğu
alana getirilen bir tugaya bağlı tankların katılımıyla
taarruz görevi icra edildi. Oldukça derin çamurun ol-
duğu alanda yüksek hızla hareket eden tanklardan
atışlar yapılırken tankların üzerine monte edilen ma-
kineli tüfeklerle de hedefler vuruldu. "İskra" kod adını
kullanan bir tank bölüğü komutanı, eğitim programı-
nın ardından AA muhabirine cephedeki savaş faali-
yetleri hakkında bilgi verdi. Çatışmaların yaşandığı
çeşitli bölgelerde aylardır görevde bulunduğunu kay-
deden İskra, "Yakında bir yılım tamamlanacak. Ülke-
min topraklarını korumak için cephedeyim." dedi.
Tankın güçlü, etkili ve savaş için son derece önemli
bir araç olduğunu dile getiren İskra, şu ifadeleri kul-
landı: "Cephede arazideki çatışmalarda tankın
önemli bir rolü var. Onun görevlerinden biri piyade-
leri desteklemesi. Ayrıca, 10 kilometreye kadar atış
yapabildiğimiz için tank bir topçu sistemi gibidir.
Tank evrensel bir silahtır." AA

KAzAKistAn Başbakanı yeniden
Alihan İsmailov oldu. Kazakistan
Cumhurbaşkanlığından yapılan

açıklamaya göre, Cumhurbaşkanı Kasım Cö-
mert Tokayev, Amanat Partisi Genel Başkanı
Yerlan Koşanov’u kabul etti. Koşanov, görüş-
mede, parti olarak başbakanlık koltuğuna Ali-
han İsmailov'u aday gösterme kararı aldıklarını

bildirdi. Cumhurbaşkanı Tokayev, daha sonra
Parlamento binasında başbakan adayını danış-
mak için Meclisteki 6 siyasi partinin başkanıyla
bir araya geldi. Ardından Meclisin genel oturu-
muna katılan Tokayev, başbakanlığa İsmai-
lov'un ismini sundu. İsmailov'un başbakanlığı
için yapılan oylamaya katılan 97 milletvekilin
82'si evet, 7'si hayır oyu kullandı. Diğer 8 mil-

letvekili ise çekimser kaldı. Böylece, İsmailov,
yeniden başbakan oldu. Cumhurbaşkanlığın-
dan yapılan diğer açıklamada, Tokayev’in
Meclisteki oylama sonrası İsmailov'un başba-
kan olarak atanmasına ilişkin kararname imza-
ladığı bildirildi. Ülkede 19 Mart'ta düzenlenen
Parlamento seçimi sonrası anayasa gereği dün
Kazakistan hükümeti istifa etmişti. DHA

B alkan, AA muhabirine, göç-
lere rağmen Balkanlar'da
Türk nüfusun en fazla Bul-

garistan'da olduğunu söyledi. Çifte
vatandaş olup Türkiye'de hayatını
devam ettiren çok sayıda kişinin bu-
lunduğunu belirten Balkan, 72 bini
Bursa'da olmak üzere yurt gene-
linde 300 binin üzerinde oy kul-
lanma potansiyeli bulunan çifte
vatandaş olduğunu dile getirdi. Bul-
garistan dışında sandıkların kurula-
cağı 62 ülkeden en çok seçmenin
Türkiye'de bulunduğunu dile getiren
Balkan, parlamentodaki en büyük
3'üncü partinin, çoğunluğunu Türk-
lerin oluşturduğu HÖH olduğunu
belirtti.

Sorunlar hala çözülemedi

Ülkedeki son 4 parlamento seçi-
minde koalisyon kurulamadığını ha-
tırlatan Balkan, şöyle devam
etti:"Hak ve Özgürlükler Hareketi-
nin milletvekili sayısı 3-4 daha fazla
olsaydı son seçimlerde koalisyon
hükümeti kurma şansları olacaktı.
Önümüzdeki seçimlerde kardeşleri-
mizin oylarıyla bir arada olma, bir-
likte olma ve güçlü olduğumuzu
gösterebilme fırsatı var. Demokrasi-
nin kuralı da sandıktan geçiyor. Biz
Bulgaristan'daki kardeşlerimize
omuz verelim, onlar güçlü olsunlar
ve yeni dönemde de hükümetin
içinde olsunlar arzusu içindeyiz.
Bulgaristan'daki kardeşlerimizin ve
Türkiye'deki Bulgaristan vatandaşı
kardeşlerimizin beklentileri var, bazı
sorunları hala çözülemedi. İşte bun-
ların da çözülmesi için bizim kar-
deşlerimizin hükümetin içinde
olması çok önemli."

Türkler sıkıntı içinde

Katılımın, heyecanın fazla olduğu
iyi bir seçim olmasını istediklerini
ifade eden Balkan, şunları söyledi:

"Bulgaristan'daki kardeşlerimizin ik-
tidarın içinde olmasını çok arzu et-
mekteyiz. Bu seçim çok çok önemli.
Bulgaristan'da da sandığa gitmeyen-
lerin bir kısım kırgınlıkları var. Öyle
bir şey yok. Bizim öyle bir lüksümüz
de olmayacak çünkü sen sıkıntını
dile getirmezsen, istemezsen kimse
'Bu senin hakkın' diye vermiyor.
Maalesef Bulgaristan'da Türk azınlı-
ğının sıkıntıları var, Türk olmanın,
Müslüman olmanın sıkıntıları var.
Onu da demokratik sistem içinde,
Avrupa Birliği normları içinde, seçi-
lerek ve görev alarak yenmemiz
lazım. Onun için de seçmen konu-

munda olan Türkiye'de, Bulgaris-
tan'da, Avrupa'da işçi olarak çalışan
hemşehrilerimizin mutlaka sandığa
gidip desteklerini vermeleri gereki-
yor." Balkan, HÖH Partisi Genel
Başkanı Mustafa Karadayı'nın
geçen hafta iftar programında Bur-
sa'da çifte vatandaşlarla bir araya
geldiğini anımsattı. Karadayı'nın,
Bulgaristan'daki Türklerin sorunları-
nın çözülmesi için ellerinden geleni
yapacaklarını söylediğini dile getiren
Balkan, HÖH'ün milletvekili sayı-
sında 40'ın üzerine çıkabilirse koalis-
yon ortağı olma ihtimalini yüksek
bulduğunu sözlerine ekledi. AA

Ukrayna tank
eğitimi veriyor

Kazakistan Başbakanı İsmailov oldu

BulGarIstan’dakI
turklere CaGrI
Balkan Göçmenleri Kültür ve Dayanışma Derneği (BAL-GÖÇ) Genel Başkanı Emin Balkan, 2 Nisan'da yapıla-
cak erken genel seçimlerde çifte vatandaşlardan Hak ve Özgürlükler Hareketi (HÖH) Partisine destek istedi

Emin Balkan, 2 Nisan'da
Türkiye'de 23 ilde 162
sandıkta oy kullanılaca-
ğını, bu sandıklardan
39'unun Bursa'da kurula-
cağını belirtti. Dernek
olarak seçimde hem Tür-
kiye Cumhuriyeti'ne hem
de Bulgaristan Cumhuri-
yeti'ne lojistik destek ver-
mek için çok yoğun
çalışma içinde olduklarını
dile getiren Balkan, Bursa
Valiliği ve Bulgaristan
Konsolosluğu ile seçim
işlerini koordine ettikle-
rini kaydetti. Oy verme
saatlerinin 07.00-20.00
olarak belirlendiğini belir-
ten Balkan, çifte vatan-
daşlardan 13 numaralı oy
pusulasıyla seçime gide-
cek HÖH Partisine des-
tek çağrısında bulundu.

162 sandıkta
oy kullanılacak

ABD Başkanı Joe Biden'ın İsrail Başbakanı Binyamin Netanyahu'ya "güçlü bir özel
mesaj" gönderdiği ve Beyaz Saray'ın yargı reformunu askıya almazsa Netanya-
hu'nun 2. Demokrasi Zirvesi davetinin iptal edilmesini istişare ettiği öne sürüldü

ABD merkezli "Axios" in-
ternet sitesi, Biden'ın, İs-
rail genelinde kitlesel

protestolara ve grevlere neden olan
yargı düzenlemesiyle ilgili Netanya-
hu'ya Beyaz Saray'ın resmi olarak
yayımladığı "derin endişe" duydukla-
rını ifade eden açıklamasından "daha
güçlü" bir özel mesaj yolladığını
yazdı.İki ABD'li yetkiliye dayandırı-
lan haberde, Biden'ın "yargı reformu-
nun durdurulması" yönündeki
mesajını ABD'nin İsrail Büyükelçisi
Tom Nides üzerinden, Netanya-
hu'nun yargı düzenlemesinin ertelen-
diğine yönelik açıklamasından birkaç
saat önce ilettiği ifade edildi. Ha-
berde, ABD'li yetkilinin, İsrail Sa-
vunma Bakanı Yoav Gallant'ın
Netanyahu tarafından görevden alın-
masının Beyaz Saray'ı "alarma" ge-
çirdiği ve bunun üzerine ABD'nin
vereceği tepkiyle ilgili istişarelere baş-
landığı aktarıldı.

İddiaları reddetmişti

Buna göre, Netanyahu yargı düzen-
lemesini durdurmazsa ABD'nin vere-

ceği tepkilerden birinin İsrail Başba-
kanı'nın 2. Demokrasi Zirvesi'ne olan
davetini iptal etmek olduğunu kay-
dettiği öne sürüldü.Nihayetinde
Beyaz Saray tarafından yapılan yazılı
açıklamanın yanı sıra Biden'ın Ne-
tanyahu'ya özel mesaj göndermesine
karar verildiği ifade edilen haberde,
İsrailli bir yetkilinin ise Netanya-
hu'nun kamuoyuna açıklama yap-
masından birkaç saat önce İsrail

Başbakanlık Ofisinin, ABD'li Büyük-
elçi Nides'i yargı düzenlemesinin as-
kıya alınacağı konusunda
bilgilendirdiği kaydedildi. ABD Baş-
kanı Biden, dün, İsrail'de yaşananlar-
dan endişe duyduğunu belirterek bu
konudaki mesajını Netanyahu'ya ül-
kesinin İsrail'deki büyükelçisi yoluyla
ilettiğini söylemişti. Biden, İsrail'in iç
işlerine karıştıkları yönündeki iddia-
ları ise reddetmişti. AA

Güçlü bir mesaj verdi!
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HABER-Dİzİ-SİnEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
06:00 - Baba
08:00 - Bu Saba
10:00 - Gelsin Hayat 
Bildiği Gibi
12:15 - Aslı Hünel İle
Gelin Evi
15:00 - Didem Arslan
Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 - Show Ana Haber
20:00 - Kızılcık Şerbeti

07:00 - 09:30 Mesut
Yar İle Bugün
09:30 - 09:55 Geri Sayım
10:00 - 10:40 Haber Merkezi
11:40 - 11:45 Piyasa Ekranı
12:45 - 12:55 Spor
13:00 - 13:50 Öğle Bülteni
14:30 - 14:50 Finans Kafe
15:20 - 15:30 Spor
16:00 - 16:40 Günün İçinden
16:40 - 16:45 Paranın Nabzı
16:45 - 16:55 Spor
17:00 - 17:30 Günün İçinden
17:30 - 17:35 Paranın Nabzı
17:35 - 17:55 Gece Gündüz
17:55 - 18:00 Hava Durumu
18:00 - 18:25 Günün İçinden

31 MART 2023 CUMA

tv

08:45 - Bu Toprağın Sesi
10:25 - 1 Çorba
10:30 - Alişan İle 
Hayata Gülümse
13:15 - Seksenler
15:40 - 1 Çorba
15:45 - Kur'an-ı Kerim'i 
Güzel Okuma
17:40 - İddiaların Aksine
17:45 - Ana Haber
18:15 - Ramazan Sevinci
20:00 - Barbaros Hayreddin:
Sultanın Fermanı
23:30 - Kur'an-ı Kerim'i Güzel
Okuma Yarışması Yeni Sezon

01:00 Gece Görüşü
05:00 Gece Haberleri
06:00 A'dan Z'ye
07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

07.00-08.00 Naz 
Özdeğirmenci ile 
Günaydın Türkiye
08.00-11.00 İsmail 
Küçükkaya ile Yeni Bir Sabah
11.00-13.00 Ayşenur Arslan ile
Medya Mahallesi
13.00-16.00 Ekrem Açıkel ile 
Haber Masası
16.00-18.00 Senem Toluay 
Ilgaz ile Gündem Özel
18.00-20.00 İrfan Değirmenci ile
Halk Ana Haber
20.00-01.00 Seda Selek ile Perdenin
Önü Arkası / İsmail Saymaz / Hakan
Çelenk / Mehmet Tezkan

10:00 Bilmedikleriniz
11:58 Dijital Para
12:00 Gün Ortası
12:35 Spor Bülteni
13:00 Gün Ortası
13:45 Haber Bülteni
14:00 Günün İçinden
14:40 Haber Bülteni
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
17:00 Gündem
17:45 Haber
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta

HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

06:15 - Asi
09:00 - Neler 
Oluyor Hayatta?
11:00 - Hayat Şarkısı
12:30 - Arda'nın
Ramazan Mutfağı
13:00 - Gelinim Mutfakta
16:00 - Aşk ve Umut
17:00 - Hicran
18:40 - Kanal D Ana Haber
20:00 - Yıldız De Bana
22:30 - Yıldız De Bana

06:15 - Mevlit ve 
Süleyman Çelebi
07:00 - Hz. Ömer
08:00 - Kahvaltı Haberleri
10:00 - Müge Anlı ile 
Tatlı Sert
13:00 - atv Gün Ortası
14:00 - Mutfak Bahane
16:00 - Esra Erol'da
18:45 - atv Ana Haber
19:15 - Prof. Dr. Nihat
Hatipoğlu ile İftar
20:00 - Ateş Kuşları

07:45 - İlker 
Karagöz ile 
Çalar Saat
10:45 - Çağla ile Yeni 
Bir Gün
12:30 - Sahrap Soysal ile 
Ramazan Sofrası
13:15 - Yalnız Kalpler
14:30 - Kapımdaki Dedektif
15:30 - En Hamarat Benim
18:45 - Ne Olmuştu?
19:00 - Selçuk Tepeli ile 
FOX Ana Haber
20:00 - Recep İvedik 5
22:30 - ORTA SAYFA

06:15 - Doğduğun 
Ev Kaderindir
07:15 - 8'de Sağlık
08:30 - Müge ve 
Gülşen'le 2. Sayfa
11:15 - Survivor 2023
12:15 - Survivor Panorama
15:00 - Canım Annem
16:00 - Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 - Survivor 2023
22:15 – Tuzak

06:00 Haber Bülteni
08:00 Haftalık
12:00 Haber Bülteni
13:00 Burası Hafta Sonu
15:30 Şimdi Sağlık
16:00 Haber Bülteni
16:20 Ne Yapsak?
16:45 Spor Bülteni
17:00 HT 360
17:45 Spor Bülteni 
18:00 Ana Haber
20:30 Olaylar ve Görüşler

00:00 Gece Haberleri
01:00 Sağlı Sollu
04:30 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:30 10'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Raporu
18:30 Ana Habere Doğru
19:00 Ece Üner ile Ana Haber Bülteni
20:30 Haber Bülteni
21:00 Candaş Tolga ile 
Az Önce Konuştum

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) iştiraki
Medya A.Ş. tarafından hazırlanan “Şehre-
manetinden Büyükşehre En Güzel Emanet

İstanbul” filminin gala gösterimi, Cemal Reşit
Rey (CRR) Konser Salonu’nda izleyici ile bu-
luştu. Gala; İBB Başkanı ve Cumhurbaşkanı yar-
dımcısı adayı Ekrem İmamoğlu, CHP İstanbul İl
Başkanı Canan Kaftancıoğlu, Şişli Belediye Baş-
kanı Muammer Keskin ve eski İBB başkanların-
dan Ali Müfit Gürtuna’nın katılımlarıyla
gerçekleştirildi. Gösterim öncesinde, İmamoğlu
ve Gürtuna birer konuşma yaptı. Emanet kavra-
mının tarihimizde önemli ve çok derin bir anlama
sahip olduğunun altını çizen İmamoğlu, “Ema-
net edilen kişiden emin olmak da çok önemli bir
mesele. Sanırım bu kavram en çok bizim gibi
böylesi kadim bir kente hizmet eden insanlar için
çok karşılığını vermek gereken bir duygu” dedi. 

Emanet aldığımız şey bizim değildir

“Emanet aldığımız her şeyi, aslında onurumuz
biliriz, ona en ufak bir zarar getirmeme sorumlu-
luğunu üstleriniz ve canımız gibi koruruz” diyen
İmamoğlu, “Emanet almak, büyük bir sorumlu-
luk gerektirir. Biliriz ki, emanet aldığımız şey, as-
lında bizim değildir. Bunu bize emanet
edenlerindir. Onun için hassasiyet çok büyük ol-

malı, onu korumak, geleceğe taşımak ve vakti gel-
diğinde de asıl sahibine onu bırakmak çok önemli
bir görev. İstanbul, geçmiş yıllardan, tarihin de-
rinliklerinden bugüne önemli medeniyetlere baş-
kentlik yapmış, dünyanın bize göre en önemli, en
mühim kenti. Hatta her zaman söylüyoruz; dün-
yanın başkenti sıfatına en yakışan şehir” ifadele-
rini kullandı. İstanbul’un, 16 milyonluk nüfusuyla
dinamik bir şehir olduğuna vurgu yapan İma-
moğlu, “Hiçbir şehirde olmadığı kadar dinamik.
Ve bunu tarih boyunca da yitirmemiş. Bu özelli-
ğiyle de bambaşka. Bulunduğu coğrafyadaki ko-
numlanması, coğrafyanın ona sunduğu nimetler
muhteşem. İşte bu kadim kente hizmet etmek,
şehremaneti, yani bugünkü tanımıyla belediye
başkanlığı görevini yürüterek, bu kenti emanet
almak, büyük bir onur” şeklinde konuştu.  Bele-
diye başkanlığını, “Bir insanın gelecek nesillerde
hiçbir zaman eksilmeyecek ve unutulmayacak
muazzam bir görev dönemi” olarak niteleyen
İmamoğlu, şunları söyledi: 

Şehremanetlerine teşekkür ediyorum

“Elbette ki insan, mahcup olmak istemiyor. Sa-
dece yaşayanlarına, o dönemin insanlarına değil
hem geçmişine hem geleceğine mahcup olma-
mak ve ona hakkını vermek. Sadece geçmişten

gelen değerlerini korumakla değil hem bugününü
güzelleştirmek hem de geleceğini inşa etme so-
rumluluğu. Bunun örneklerini tahmin ediyorum
en iyi şekilde bu belgeselde bize emeği geçen
dostlar, arkadaşlar gösterecekler. Yıllar önce bu
kentte kalıcı eserler bırakan şehremanetlerin, bü-
yükşehir belediye başkanlarının yaptıkları hizmet-
lerin bugün hala İstanbulluların hayatlarını nasıl
şekillendirdiğini ve güzelleştirdiğini de göreceğiz.
Bunu görmek, bütün atacağımız adımları plan-
larken elbette ki bize hem ışık tutacak hem de ge-
leceğe de mesaj verecektir. Buradan kesinlikle tüm
İstanbullular adına, geçmiş dönemde bu kente
hizmet etmiş bütün şehremanetlerine, büyükşehir
belediye başkanlarına, bir nevi saygıdeğer Ali
Müfit Gürtuna nezdinde, hepsine yürekten teşek-
kür ediyorum. Elbette ki hayatta olanlara sağlık
sıhhat dilerken, yaşamını yitirenlere de rahmet di-
liyorum. Ben de mesai arkadaşlarımla birlikte,
tıpkı onlar gibi, bu güzel kentin değerine değer ka-
tacak, insanların hayatına güzellikler getirecek
hizmetler üretmek için çok büyük çaba içerisinde-
yiz. En büyük dileğim ve çabam da ileride gönül
rahatlığıyla, ‘Ben, emanet aldığım bu güzel şehri,
İstanbul'umuzu korudum, geliştirdim. Ve tabii ki
hiçbir zaman İstanbul'a ihanet etmedim diyebil-
mektir.” HABER MERKEZİ

En gUzEl
CABAM ISTANBUL!

İmamoğlu tarafından, belgesel
filmle aynı adı taşıyan kitap hediye

edilen Gürtuna da konuşmasında,
özetle şunları söyledi:  “Bu şehre hizmet

etmek sadece bir şehre hizmet etmekten
ibaret değildir. Bin yılların içinde sakladığı bir
tarihi mirastır. Bir insanlık mirasıdır. Türk mil-
letinin göz bebeğidir. Türk vatanının ziynetidir.
Bunu korumak, kollamak elbette hepimizin

boynunun borcudur. Böyle
bir şehre hizmet ve bu ema-
nete sahip çıkmak, elbette
son derece kutsal bir iştir.
Kutsal bir emanettir. Ben,
gücüm yettiğince bu ema-
nete riayet etmeye çalıştım.
Ancak ne yazık ki, bizim
devrettiğimiz ‘2023 vizyonu’
aynı şekilde gitmedi. Olayı
politize etmek istemem;
ama buna da vurgu yap-
maktan geçemeyeceğim.

1999’da, ‘2023 vizyonu’ diye, Cumhuriyet’in
100’ncü yılına atfen, 25 yıllık bir planı hazırla-
dığımızda, hedefimiz; 11 milyon civarında olan
İstanbul nüfusunun 7-8 milyona inmesi ve ni-
telikli insanlar topluluğu haline gelen bir şehir
konseptiydi. İnsan deposu olan değil, oy de-
posu olan değil, yüksek kültür üretme kabiliye-
tine sahip, nitelikli insanlar topluluğu ve
İstanbul’du hayalimiz. Ancak 2023 vizyonunun
adı kaldı, vizyonu gitti. Bizim ortaya koyduğu-
muz tablonun tam tersi bir yola intikal etti.”

Sinema filmi, belgesel, 
başkan portre filmleri ile birlikte iki 

ciltlik bir kitaptan oluşan “Şehremanetinden
Büyükşehre En Güzel Emanet İstanbul” projesi,

kamuoyu ile paylaşıldı. Film gösterimi için 
düzenlenen galada konuşan İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, “En büyük dileğim ve
çabam; ileride gönül rahatlığıyla, ‘Ben,

emanet aldığım bu güzel şehri,
İstanbul'umuzu korudum, geliştirdim. 

Ve tabii ki hiçbir zaman İstanbul'a 
ihanet etmedim diyebilmektir” 

dedi

Emanete
sahİp 

çıkmak 
kutsaldır

Seninle gurur
DUYUYORUM!
Mehmet Aslantuğ'un 14 Mayıs'ta gerçekleştirilecek olan 2023
Genel Seçimleri'nde Türkiye İşçi Partisi'nden milletvekili adayı
olması gündem oldu. Aslantuğ'un aldığı radikal kararı eşi Arzum
Onan, "Her zaman yanındayız, yanında olacağız. Seninle her
zaman gurur duyduk, duyacağız" sözleriyle destekledi 

14 MAYIS'TA
gerçekleştirile-
cek olan 2023

Genel Seçimleri'nde
Cumhurbaşkanlığı için
adaylar belirlendi. Mil-
letvekili adayları da belir-
lenmeye başlandı.  Bazı
ünlü isimler de milletve-
killiği için aday adayı ol-
duğunu açıklamaya
başladı. Türkiye İşçi Par-
tisi Genel Başkanı (TİP)
Erkan Baş, Mehmet As-
lantuğ’un partisinin mil-
letvekilliği adaylık
teklifini kabul ettiğini
açıkladı. Erkan Baş,
"Onu sadece unutulma-
yan rolleriyle değil, planlı
bir provokasyona maruz

bırakılan Ahmet Kaya'yı
cesurca savunmasıyla da
hep şükranla hatırlıyo-
ruz. Milletvekilliği aday-
lık teklifimizi kabul
ederek bize güç veren
sevgili Mehmet Aslan-
tuğ'a yürekten teşekkür
ediyorum" ifadelerini
kullandı.

Eşi destek verdi

Mehmet Aslantuğ'un al-
dığı radikal kararı ilk
destekleyen kişi ise el-
bette 27 yıldır aynı yas-
tığa baş koyduğu eşi
Arzum Onan oldu.
Arzum Onan, eşine "Bu-
güne kadar yaptıkların,
söylediklerin yapacakla-

rının söyleyeceklerinin
teminatıdır. Her zaman
yanındayız, yanında ola-
cağız. Seninle her zaman
gurur duyduk, duyaca-
ğız" diyerek eşi Mehmet
Aslantuğ'un radikal ka-
rarını destekledi. Ayrıca
Arzum Onan, Mehmet
Aslantuğ'un rol aldığı di-
ziden ayrıldığını açıkla-
masından sonra 16
Mart'ta sosyal medya
hesabından eşi hakkında
şu yorumu yapmıştı: Bu-
güne kadar sergilediğin
duruş, verdiğin kararlar
ve hayata kattığın tüm
değerler için... Seninle
gurur duyuyorum.
HABER MERKEZİ
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Son 9 maçında sadece 1 yenilen Çaykur Ri-
zespor son olarak Eyüpspor'u devirerek Süper
Lig'e direkt yükselme şansını artırmıştı. Bugün
Didi Stadyumu'nda Manisa FK ile karşılaşan
Karadeniz temsilcisi sahadan 4-2'lik sonuçla
sahadan 3 puan ayrılarak ayrıldı ve ikinci ba-
samaktaki rakibiyle arasındaki farkı 1'e indir-
meyi başardı. Çaykur Rizespor'da takıma yeni
katılan isimlerden John Mary performansıyla
parmak ısırtıyor. Son olarak Japonya'da oyna-
yan Kamerunlu futbolcu ilk 3 maçı boş geç-
mesinin ardından içinden farklı bir futbolcu
çıkardı. Altay ve Eyüp filelerini havalandıran
deneyimli golcü bugün de Manisa FK'nın
skoru 3-2'ye getirmesinin ardından sahneye çı-
karak rakibin umutlarını tüketen vuruşa imza
attı ve farkı yeniden 2'ye çıkardı. Karşılaşmada
aynı zamanda Ogün Özçiçek'in gölündeki
asistindeki gayretle dikkat çeken tecrübeli
golcü farkını ortaya koydu. DHA

TRABZONSPOR, Süper Lig’in 27’nci
haftasında oynanacak Yukatel Kayse-
rispor maçı hazırlıklarına devam etti.
İdman öncesinde sezon sonuna kadar
takımı yönetmesi konusunda anlaşma
sağlanan Orhan Ak, açıklamalarda bu-
lundu. Ak, yarın itibarıyla Gbamin ha-
ricindeki oyuncular ile tam kadro bir
şekilde antrenmanların devam edece-
ğini belirterek, "Adana Demirspor maçı
ile başlayan süreç, özellikle başkanımı-
zın bize güvenmesi bizi mutlu etti. Ola-
ğanüstü bir şey olmadığı ve sıkıntı
olmadığı sürece inşallah sezonu birlikte

tamamlayacağız" şeklinde konuştu.

Kaliteli bir ekibimiz var

Teknik ekibe yeni takviyeler yapıldığını
ifade eden Orhan Ak, "Hepsi Türki-
ye’den kendini ciddi anlamda kanıtla-
mış, çok değerli insanlardan bir ekip
oluşturduk. Özellikle burada Fatih
Terim ve Aykut Kocaman'a çok teşek-
kür ederim. Bu konuda bana yardımcı
oldular. Şu an sadece 1 kişi daha dahil
olabilir. Onun dışında gayet kaliteli bir
ekibimiz var. Kendimize de, ekibimize
de, oyuncularımıza da güveniyoruz"

diye konuştu. Yukatel Kayserispor
maçı hazırlıklarını değerlendiren Ak,
"Lige bakınca istediğimiz sırada değiliz
ama her maçı kazanabilecek kapasite-
miz var. Yeter ki o birlikteliği, saha
içinde beraber hareket eden, enerjisi
yüksek, coşkulu, mücadele eden bir
takım oluşturduğunuz zaman yeneme-
yeceğimiz bir takım yok. Adana De-
mirspor maçı çok ciddi bir geri dönüş
oldu oyunculardan. Seyirciyle beraber
o güveni sağladığımızı düşünüyorum.
İnşallah o güven devam eder" 
ifadelerini kullandı. DHA

VavaCars Fatih Karagümrük'ün
genç oyuncusu Levent Mercan,
"Milli takıma gitmek benim ha-
yalim. Bu sefer olmadı, inşallah
bir dahaki sefer olur." ifadelerini
kullandı. Türkiye Futbol Fede-
rasyonu Riva Hasan Doğan
Milli Takımlar Kamp ve Eğitim
Tesisleri'nde yapılan antrenman
öncesinde açıklamalarda bulu-
nan genç futbolcu, pazartesi
günü oynanacak İstanbulspor
karşılaşmasına iyi şekilde hazır-
landıklarını belirtti. Takım adına
iyi bir maç beklediğini ifade
eden Levent Mercan, "Taraftar-
larımız da bizi destekliyor. İnşal-
lah kazanırız." diye konuştu.

Milli takım benim hayalim

Andrea Pirlo'nun kendisi hak-
kında yaptığı, "Geleceği olan
parlak bir oyuncu" yorumuna
teşekkür eden Levent Mercan,
takımına en iyi katkıyı vermek
için elinden geleni yapacağını ve
son dönemdeki performansını
sürdüreceğini dile getirdi. A
Milli Takım'ın Ermenistan ve
Hırvatistan maçları hakkında da
konuşan genç futbolcu, şunları
söyledi: "Milli takıma gitmek
benim hayalim. Gitmek isterim
tabii ki. Bu sefer olmadı, inşal-
lah bir dahaki sefer olur. İlk
maçta çok iyi değildik bence.
İkinci maçta kaybettik ama
bence ilk maça göre daha iyiy-
dik. İnşallah turu geçeriz."İtal-
yan teknik adam Andrea
Pirlo'yla çalışmanın kendisi için
önemli bir duygu olduğunu da
vurgulayan Levent Mercan, orta
sahada sol beke geçmesiyle ilgili
konuşarak sözlerini şöyle ta-
mamladı: "Bundan sonra beni
sol bek olarak göreceksiniz. Ta-
kıma daha çok katkı veriyorum
ve kendimi daha rahat görüyo-
rum. Sol bekte daha iyi perfor-
mans çıkarıyorum. İnşallah bu
şekilde devam edebilirim." AA

“ Madalyonun iki yüzü var sayın
Kuntz” ifadelerini kullanan Altınordu
Başkanı Özkan, “Bir yüzünü çok iyi

bir şekilde açıkladınız, 85 milyon adına te-
şekkür ederiz. Peki ya madalyonun öteki
yüzü? Madalyonun öteki yüzü direkt olarak
sizin şu andaki pozisyonunuz ile ilgili. İzni-
nizle madalyonun bu yüzünü de konuşalım.
Siz şu anda Türkiye A Milli Takımı Teknik
Direktörü olarak, Türk Futbolu’nun en tepe
noktasındasınız. Ben sadece A Milli Takım’a
bakarım arkadaş, aşağısı beni ilgilendirmez
diyemezsiniz. Bir futbol emekçisi olarak
kendi ülkenizden uzaklarda mesleğinizi yapı-
yorsunuz. Futbolun dünyada gelişimi mut-
laka sizi ilgilendirir, hele ki ekmeğini
yediğiniz bir ülkede bu en azından bir insan-
lık görevidir” şeklinde konuştu.

Çağlar ve Cengiz vurgusu

“Kendi ülkenizde yapılan akademi yapılan-
malarını bu topraklarda teşvik etmek ve des-
teklemek için illa ki sözleşmenizde bir madde
mi olması gerekir?” sorusunu soran Altın-
ordu Başkanı Seyit Mehmet Özkan, “Evet,

ülkemizde profesyonel futbolda maalesef it-
hale dayalı bir yapılanma söz konusu. Bu bir
tercih meselesi, futbolu yönetenlerin tercihi.
Evet, dediğiniz gibi tabii ki 85 milyonluk bir
ülkede yetenekli oyuncu bulunur. Ama asıl
olan onları bu mesleğe iyi hazırlamak. Sokak
futbolu öldüğüne göre bunun yolu, yalandan
değil ‘Gerçek Futbol Akademileri’ kurmaktan
geçer. Biz bu eksikliğin 15 yıl önce farkına
vardık ve bu yolda karınca kararınca yol alı-
yoruz. Şu anda sizin kadronuzda bulunan ve
ilk 11 oynayan Çağlar ve Cengiz bizim öz
kaynak oyuncularımızdır” dedi.

Akademiye niye gelmediniz?

Başkan Özkan sözlerini şöyle tamamladı:
“1,5 yıldır ülkemizdesiniz, A Milli Takım
teknik direktörlüğüne seçildiğiniz hafta sizi,
hem de Almanca yazarak, akademimize
davet ettik. Ardından yardımcınız Kenan
Koçak Hoca ile haber saldık. Ardından
Hamit Altıntop kardeşimiz ile haber saldık.
Gelsin Herr Kuntz, bizim çocuklarımıza do-
kunsun, bize engin futbol görüşlerini aktar-
sın dedik. Gelmediniz! İnsan hiç olmazsa

Çağlar ve Cengiz’in hatırına gelir. Gerçek-
ten merak ediyorum. Siz bu toprakların ye-
gane gerçek futbol akademisi olan
Altınordu Futbol Akademisi ALFA’yı bu-
güne kadar neden ziyaret etmediniz? Sizin

elinizi kolunuz bağlayan mı var? Davetimiz
halen geçerlidir. Selam ve Saygılarımla,
Seyit Mehmet Özkan. Altınordu FK Yedie-
mini.” Seyit Mehmet Özkan, yazısını Al-
manca olarak da paylaştı. DHA

Trabzonspor’un Brezilyalı stoperi Vitor Hugo,
ülkesinin takımlarından Bahia’ya transfer oluyor
Süper Lig’de bu sezon zirve yarışından uzakla-
şan Trabzonspor’da savunma oyuncusu Vitor
Hugo takımdan ayrılıyor. Brezilya ekiplerinden
Bahia’nın daha önce 2 kez görüşme yaptığı
bordo mavili kulüp, Hugo’nun transferi konu-
sunda anlaşma sağladı. Takımın başarılı oyun-
cusu şehirden ayrılmak için hazırlıklara başladı.
Brezilyalı savunmacının ayrılığı konusunda
bordo mavili kulüpten resmi açıklama yapılması
bekleniyor.

1 yıl daha sözleşmesi var

2020 yılında Brezilya ekibi Palmeiras’tan 3 mil-
yon 200 bin Euro bonservisle transfer edilen
Hugo, bordo mavililerle 4 yıllık sözleşme imzala-
mıştı. Trabzonspor’da sözleşmesinin bitmesine 1

yılı bulunan oyuncunun ülkesine dönmeyi isteme
sebeplerinden birisi olarak annesinin hastalığı ge-
rekçe gösterildi.  

Satışın yüzde 25'i ödenecek

Hugo’nun transferinin gerçekleşmesi duru-
munda, eski kulübü Palmeiras’a satıştan elde 
edilecek karın yüzde 25’i ödenecek. Brezilyalı sa-
vunmacı, bordo mavili takımda kalması duru-
munda gelecek sezon 1 milyon 400 bin Euro
ücret alacaktı. Bordo mavili takımda bugüne
kadar 99 resmi maça çıkan Hugo, Yukatel Kayse-
rispor maçında dalya yapacaktı. Brezilyalı stoper
bugüne kadar çıktığı tüm resmi müsabakalarda
toplam 9 gol ve 1 asist katkısında bulunurken 16
sarı kart ve 1 kırmızı kart görmüştü. DHA

Spor Toto Süper Lig'in 27'nci haftasında
oynanacak olan Fenerbahçe - Beşiktaş der-
bisinde Halil Umut Meler düdük çalacak.
Spor Toto Süper Lig'in 27'nci haftasındaki
karşılaşmaları yönetecek hakemler açık-
landı. 2 Nisan Pazar günü saat 20.30'da
Ülker Stadyumu'nda oynanacak olan Fe-
nerbahçe - Beşiktaş derbisini Halil Umut
Meler yönetecek. 27'nci hafta karşılaşma-

larında düdük çalacak hakemler şu şekilde;
1 NİSAN CUMARTESİ:
16.00 Medipol Başakşehir - 
MKE Ankaragücü: Abdulkadir Bitigen
16.00 Trabzonspor - Kayserispor: 
Erkan Özdamar
20.30 Galatasaray - Adana Demirspor: 
Ali Şansalan
2 NİSAN PAZAR:

13.30 Ümraniyespor - Konyaspor: 
Arda Kardeşler
16.00 Giresunspor - Alanyaspor: 
Turgut Doman
20.30 Fenerbahçe - Beşiktaş: Halil Umut
Meler
3 NİSAN PAZARTESİ:
20.30 İstanbulspor - Fatih Karagümrük: 
Atilla Karaoğlan

Bir devrin sonu!

Hayali
milli takım
Fatih Karagümrük'lü
futbolcu Levent Mercan,
"Milli takıma gitmek
benim hayalim. Bu sefer
olmadı, inşallah bir 
dahaki sefer olur." dedi

Süper Lig'e çıkma iddiasını bugün karşılaştığı
Manisa FK'yı 4-2 yenerek sürdüren Çaykur
Rizespor'da John Mary fırtınası esiyor

John Mary coştu!
Her maçı kazanabiliriz!
Trabzonspor’da Abdullah Avcı’nın ayrılığının ardından takımı yöneten Orhan Ak, "Lige
bakınca istediğimiz sırada değiliz ama her maçı kazanabilecek kapasitemiz var. Bizim için
özellikle salı günü deplasmanda oynayacağımız kupa maçı çok daha önemli" dedi

Haftanın hakemleri belli oldu

Altınordu Başkanı Seyit Mehmet Özkan, kulübün resmi internet
sitesinde yer alan yazısında A Milli Takım Teknik Direktörü 
Stefan Kuntz’a bazı sorular sorarak sitemde bulundu

Bu yalnızca
Bır sıtem!
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(SULH HUKUK MAHKEMELERİ) SATIŞ MEMURLUĞU
2023/80 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE İLANI
Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcuzun ayrıntılı görselle-
rine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/80 SATIŞ sayılı
dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti ve 
önemli vasıfları:

1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri  : İstanbul İl, Zeytinburnu İlçe, KAZLIÇEŞME Mahalle 22/300 arsa paylı 2694 Ada, 4 Parsel, 1.kat 8
Nolu Bağımsız Bölüm; Dairenin Net:65 m2 ( balkon dahil) Brüt: yaklaşık 80 m2 alanlı olduğu ve  2 oda,  salon,
antre, mutfak, banyo, tuvalet ve balkon mahallerini ihtiva ettiği, daireye çelik kapı girişli, iç mekan kapıları ahşap
doğramalı, pencereler pvc plastik doğramalı, salon ve odalarda yerler laminant parke kaplı, mutfakta mermer tez-
gah ve ahşap mutfak dolaplı, banyoda duşa kabin, klozet ve lavabolu, tuvalette alaturka taşlı, sıhhi tesisat ve ar-
matürleri hazır halde, ıslak hacimlerde fayans ve seramik döşeli, ısınmanın doğal gazlı, kombi/petek sistemli
olduğu görülmektedir. Bulunduğu ana taşınmaz bina yaklaşık 30 yıllık ömre sahip olduğu tespit edilmiştir.
Adresi : Sümer Mahhallesi 26/2 Sokak No:1-3 Zahide Balcı Apartmanı 

1. Kat Daire 8 Zeytinburnu/İstanbul 
Yüzölçümü : 287,90 m2
Arsa Payı : 22/300
İmar Durumu : İnşaat tarzı 06.12.2007 Tasdik Tarihli 1/1000 Ölçekli Zeytinburnu Uygulama İmar 

Planında "Yerleşik Meskun Alan"da(YMA) Konut Alanında kalmakta 
olup Bitişik Nizam H: 12,50 mt,dir.

Kıymeti : 1.350.000,00 TL
KDV Oranı : %1
Kaydındaki Şerhler : Tapu kaydı gibidir.
Artırma Bilgileri 

Başlangıç Tarih ve Saati : 09/05/2023 - 11:02
1.Artırma -----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Bitiş Tarih ve Saati         : 16/05/2023 - 11:02

Başlangıç Tarih ve Saati : 01/06/2023 - 11:02
2.Artırma -----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Bitiş Tarih ve Saati         : 08/06/2023 - 11:02

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Alanya’da sakatlanan
Fenerbahçe'nin Ekvadorlu

golcüsü Enner Valencia,
dünkü idmanda takımla

çalıştı. Milli arayı tedavi ve
bireysel çalışmalarla

geçiren tecrübeli 
yıldızın, Jorge 

Jesus’la özel bir 
görüşme yaparak, 

“Kendimi iyi 
hissediyorum. 

Ağrım olsa 
bile sezonun 

en önemli 
maçında 

takımı
yalnız 

bırakamam” 
dediği

öğrenildi
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E nner Valencia, bu sezon Fenerbahçe’yi golleriyle tam anla-
mıyla sırtladı. Ligde 21 maçta 25 kez ağları sarsarak müt-
hiş bir istatistik yakalayan tecrübeli oyuncu, Milli aradan

önceki son Alanya maçında sakatlanmıştı. Takımın en golcü ismi-
nin yaşadığı bu şanssızlık, herkesi endişelendirdi. Taraftarlar
şimdi Valencia’nın, sezonun en kritik maçlarından biri olan Beşik-
taş müsabakasında sahada olup olmayacağını merak ediyor, oy-
namasını umuyor. Güçlü bir vücut yapısı olan 33 yaşındaki
forvetin tedavisi olumlu ilerlemişti. Ekvadorlu oyuncu, milli arayı
tedaviyle ve bireysel çalışmalarla değerlendirdi.

Jesus'la özel görüştüm

Yıldız futbolcunun kendisini çok iyi hissettiği ve hocasıyla bu ko-
nuda bir görüşme yaptığı kaydedildi. Valencia’nın Jesus’a, “Sezo-
nun en önemli maçında takımı yalnız bırakamam. Şu anda
durumum gayet iyi. Takım antrenmanlarını kaçırsam da kondis-

yon açısından eksiğim yok. Ağrım olsa bile derbide sahadaki ye-
rimi almak, mutlaka oynamak istiyorum” dediği belirtildi. Porte-
kizli teknik adam, Enner Valencia’nın sakatlığıyla ilgili her gün
sağlık ekibinden bilgi alıyor. Jesus da takımın en büyük hücum si-
lahını, şampiyonluk yolundaki en zorlu maçlardan biri olan Be-
şiktaş derbisinde sahada görmek istiyor. Ancak tecrübeli hocanın,
sağlık kurulunun tavsiyesine göre hareket edeceği kaydedildi.

İdmanda takımla çalıştı

Valencia, milli arada kendisi için hazırlanan özel programı uygu-
lamıştı. Ekvadorlu golcü, dünkü antrenmanda arkadaşlarına ka-
tıldı. Tecrübeli oyuncu, idmanın tamamında takımla çalıştı.
Fenerbahçe'nin Twitter hesabından Valencia'nın idmandan fotoğ-
rafıyla birlikte, "Geri döndü" mesajı paylaşıldı. Tweette ayrıca İn-
gilizcesi 'Goat' (Futbol tabirinde, gelmiş geçmiş en iyi futbolcu)
olan keçi emojisi de kullanıldı. HABER MERKEZİ

Örnek No:55*

VALENCIA 
DERBIDE
oynamak istiyor

Bielsa yeşil 
sahalara dönüyor

Premier Lig ekibi Leeds United'dan
ayrıldıktan sonra gelen teklifleri 

reddeden Marcelo Bielsa, yeşil 
sahalara geri dönüyor. İşte deneyimli

teknik adamla ilgili ortaya atılan iddia
Son olarak İngiltere Premier Lig ekibi Leeds United'ı çalıştıran Mar-
celo Bielsa, Şubat 2022'den beri herhangi bir takımı çalıştırmıyor. Bir-
çok takımla adı anılmasına rağmen, teklifleri reddeden dünya
futbolunun usta ismi Bielsa için sürpriz bir iddia ortaya atıldı. Arjan-
tin'te yayın yapan TYC Sports'a göre, 67 yaşındaki teknik adam Uru-
guay Milli Takımı'nın başına geçecek. Bielsa ve Uruguay Futbol
Federasyonu'nun anlaşmaya çok yakın olduğu iddia edildi. Bielsa,
Uruguay Milli Takımı'nın başına geçmesi halinde, 1999'da görev

yapan Daniel Passarella'dan sonra Uruguay'ı çalıştıran ilk Ar-
jantinli teknik direktör olacak.

Muslera ile çalışacak

Tecrübeli teknik adam, Uruguay'ın başına geç-
mesi halinde Süper Lig'den de birçok isimle
çalışacak.Galatasaray'dan Fernando Muslera
ve Lucas Torreira ile Trabzonspor'dan Maxi
Gomez, son Dünya Kupası'nda kadroda yer
alan isimler olarak dikkat çekmişti. Fener-

bahçe forması giyen Diego Rossi de Uruguay
Milli Takımı'nın geniş havuzunda yer alan isimler

arasında. DHA

Zoubir bombası! 
Gelecek yılın kadrosu için şimdiden çalışmalarına başlayan
Alanyaspor’da Teknik Direktör Ersun Yanal’ın, Azerbaycan
ekibi Karabağ’ın yıldızı Abdellah Zoubir’i istediği iddia edildi
ERSUN Yanal ile birlikte uzun vadeli bir
planlama yapan Alanyaspor, gelecek sezo-
nun çalışmalarına şimdiden başladı. Tu-
runcu-Yeşillilerin, Ersun Yanal’ın raporu
doğrultusunda Azerbaycan ekiplerinden
Karabağ’ın başarılı kanat oyuncusu Abdel-
lah Zoubir’i kadrosuna katmak istediği
iddia edildi. Azerbaycan merkezli Azer-
tag’da yer alan haberde 31 yaşındaki fut-
bolcunun pek çok kulübün listesine girdiği,
bunlardan birisinin de Alanyaspor oldu-
ğuna vurgu yapıldı. Alanyaspor Teknik Di-
rektörü Ersun Yanal’ın ısrarla istediği Fas
asıllı Fransız futbolcunun transferinin,
yaza kadar bitirilmesini talep ettiği iddia
edildi.

Lille de istiyor

Kariyerine Fransa’da başlayan ve 2018 yı-
lından bu yana Karabağ forması giyen ba-
şarılı futbolcuyu Fransız ekiplerinden
Lille’in de istediği vurgulandı. Fransa’da
US Lesquin, Grenoble, FC Istres ve Lens
formalarını giyen Zoubir, bugüne kadar
Ligue 1’de hiç şans bulamadı. Geçtiğimiz
günlerde Galatasaray ile oynanan dostluk

maçında da Karabağ forması giyen Zou-
bir, ortaya koyduğu futbolla sahanın en iyi-
leri arasında yer aldı. 90 dakika
mücadele veren başarılı futbolcu,
Sarı-Kırmızılılara karşı ol-
dukça etkili bir perfor-
mans sergiledi.

200 maçta 
43 gol attı

2018 yılından
bu yana Kara-
bağ forması
giyen 31 yaşın-
daki futbolcu,
200 maçta
Azerbaycan
ekibinin forma-
sını terletti ve 43
kez gol sevinci ya-
şadı, 54 de asist
yaptı. Bu sezon ise
42 maçta süre alan de-
neyimli futbolcu, 7 gol ve
8 asistlik performans ortaya
koydu.HABER MERKEZİ



“ Anadolu'da Bir Kızım Var" bağış sergisi be-
lediyemizin ev sahipliğinde Beşiktaş Çağ-
daş Sanat Galerisi’nde açıldı. Beltaş Vakfı,

Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği, Devrim
Erbil Vakfı, IMOGA (İstanbul Grafik Sanatlar
Müzesi), Piramid Sanat, UPSD (Uluslararası
Plastik Sanatlar Derneği) ve birçok sanatçının iş
birliğiyle açılan sergi, depremzede çocuklarımızın
eğitimlerine destek olmak amacıyla hayata geçi-
rildi. Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat’ın
da katıldığı sergiye birçok ünlü isim ve yardımse-
ver vatandaş ilgi gösterdi. 

Anlamlı bir sergi

Serginin açılışında konuşan Beşiktaş Belediye
Başkanı Rıza Akpolat şu ifadeleri kullandı: “Çok
zor günlerimizde yine hep beraber çalışıyoruz.
Göreve geldiğimiz günden itibaren maalesef önce
ülkemizin değişik yerlerinde yangınları duymaya
başladık. Akabinde pandemi rüzgârı yaşadık. Ar-
dından hepimizin bildiği üzere 11 ilimizi, 13,5
milyon vatandaşımızı ilgilendiren o yıkımı hep
beraber yaşadık ve birçok vatandaşımızı maalesef
kaybettik. Öncelikle hayatını kaybeden vatandaş-
larımıza Allah'tan rahmet, yakınlarına başsağlığı,
yaralılarımıza da acil şifalar diliyoruz. Bu süreçle-
rin tamamını dayanışmayla aşmaya çalışıyoruz.
Beşiktaş, deprem felaketi olduğu gün ve ertesi
günden itibaren bu gördüğünüz Mustafa Kemal
Merkezimizde, Süleyman Seba Kültür ve Sanat
Merkezimizde, Etiler Anadolu Lisesi'nde, Zü-
beyde Ana Kültür ve Sanat Merkezimizde ve
muhtarlıklarımızda lojistik merkezleri oluşturdu.
İlk günden itibaren Beşiktaşlı komşularımızla
çevre ilçelerden ve komşu ilçelerimizden buraya
gelen komşularımızla ciddi hazırlıklar yaptık.
Gerçekten hala o günleri hatırlarken duygulanı-
yorum. Çünkü vatandaşlarımız buraya malzeme
getirdiler. Malzemelerini kolilediler; taşıdılar.
Sonra deprem bölgesine gittiler. Orada malzeme-
leri teslim alarak ihtiyaç sahiplerine dağıttılar.
Tam bir dayanışma örneği sergilediler. Sosyal da-
yanışma ağlarımızı güçlendirerek iyiliği büyüt-
meye devam edeceğiz.”

Beşiktaş sanat kenti olacak

Beşiktaş’ın kültürel ve tarihsel birikimiyle farklı
olduğunu da belirten Beşiktaş Belediye Başkanı
Rıza Akpolat, “Çağdaş Yaşamı Destekleme Der-
neği’ne buradan teşekkür ediyorum. Burada on-
ların katkısıyla daha önceden bir sergi
düzenlemiştik ve yine bu akşam da buradayız. Bu
zor günlerde bizden desteklerini esirgemediler. Bu
vesileyle Anadolu’da Bir Kızım Var kampanya-
sına destek olacağız. Buradan toplanan gelirleri,
deprem bölgesinde zarar görmüş çocuklarımıza
göndereceğiz. Sanatı ve sanatçıyı da Beşiktaş’ın
damarlarına yaymak istiyoruz” diyerek sözlerine
son verdi.

Geleceğimizi inşa edeceğiz

Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği Genel Baş-
kan Yardımcısı Lale Pilatin ise sanatın ve sanatçı-
nın iyileştirici gücüne vurgu yaparak sergiye ev
sahipliği yapan belediyemize teşekkür etti. Ge-
cede hazır bulunan International Association of
Art (IAA/AIAP) Onursal Başkanı, UNESCO
Resmi Partneri ve Uluslararası Plastik Sanatlar
Derneği (UPSD) Başkanı Sanatçı Bedri Baykam
gerçekleşen etkinlik için Beşiktaş Belediyesi’ne te-
şekkür ederek “Birbirimize sarılacağız. Ülkemize
sarılacağız; geleceğimizi inşa edeceğiz” dedi.
HABER MERKEZİ

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

www.gazetedamga.com.tr

31 MART 2023 CUMA ÜnlÜ oyuncu Hande Erçel, sosyal medyayı
aktif kullanan isimler arasında
yer alıyor. Şimdilerde iş in-
sanı Hakan Sabancı ile
yeni bir birlikteliğe yel-
ken açan Hande Erçel,
özel hayatından kesit-
leri de sık sık takipçi-
leriyle paylaşıyor.
Birçok dizi ve filmde
rol alan ve yeni fotoğ-
raflarını sosyal medya-
dan gözler önüne seren 29
yaşındaki Hande Erçel'in
Instagram takipçisi 30
milyona ulaştı.2012'de
Azerbaycan'da yapı-
lan güzellik yarışma-
sında ikincilik elde
eden Hande Erçel,
Türkiye'nin yanı sıra
yurt dışında da büyük bir
hayran kitlesine
sahip. İlk olarak
2013'te

'Tatar Ramazan'da 'Berrak Dikkaya' karakterine
hayat veren ve şimdilerde de hayranları tara-

fından oldukça ilgi gören Hande Erçel'in
toplam Instagram takipçisi sayısı 190

ülkenin her birinin nüfus sayısından
bile fazla.nüfusu, Hande Erçel'in ta-
kipçi sayısından daha az olan ülkeler
arasında Hollanda, Belçika, Suriye,

Tunus, Çek Cumhuriyeti, Yunanis-
tan, Macaristan, İsviçre,

Bulgaristan, norveç, Fin-
landiya gibi ülkeler bu-

lunuyor. HABER
MERKEZİ

30 milyon takipçisi var
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"Anadolu'da Bir Kızım Var" bağış sergisi belediyemizin ev
sahipliğinde Beşiktaş Çağdaş Sanat Galerisi’nde açıldı.

Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat’ın da 
katıldığı sergiye birçok ünlü isim ve 
yardımsever vatandaş ilgi gösterdi

Hande Erçel'in Instagram'da takipçi sayısı 30 milyona ulaştı. 
Ünlü oyuncunun sosyal medya hesabındaki toplam takipçisi
sayısı 190 ülkenin her birinin nüfusundan fazla

Serginin geliri, Çağdaş Yaşamı Des-
tekleme Derneği'nin "Anadolu'da Bir
Kızım Var" projesinin izinli hesabına
aktarılacak. Eserler, bağış karşılığı

satın alan kişilere bizzat teslim
edilecek. 21 Mart’ta kapılarını açan
sergi, 15 Nisan 2023 tarihine kadar
ziyaret edilebilir.

15 Nisan’a kadar açık

Kitapseverler
için doğru adres

Eyüpsultan Belediyesi’nin Ramazan Ayı
etkinlikleri kapsamında Zal Mahmut Paşa
Külliyesi önünde açtığı Kitap Fuarı, kitap
severlerin buluşma noktası haline geldi
OLUMSUZ hava şartları da
göz önünde bulundurularak
kapalı bir alanın oluşturul-
duğu kitap fuarında 60’ın
üzerinde seçkin yayınevinin
standı bulunuyor. Ramazan
ayı boyunca tüm gün açık
olan kitap fuarına sadece
Eyüpsultanlılar değil İstan-
bul'un farklı ilçelerinden
gelen birçok okuyucu da
yoğun ilgi gösteriyor. Rama-
zan’ın güzelliklerini Eyüp-
sultan’da yaşamak isteyen
vatandaşlar, Eyüpsultan Be-
lediyesi’nin düzenlediği bir-
birinden özel etkinliklere
katılırlarken, Kitap Fuarını
da gezmeyi ihmal etmiyor.
Fuar, Türk edebiyatından
dünya klasiklerine, roman-

lardan şiir kitaplarına kadar
yüzlerce kitabı öğrencilerle
buluşturuyor, çocukların
farklı alanlarda kitapları in-
celemeleri için bir fırsat su-
nuyor. Özellikle haftasonları
dolup taşan Kitap Fuarını,
çocuklarıyla birlikte gezen
kitapseverler “Emeği geçen
herkese çok teşekkür ediyo-
ruz. Tüm kitapseverler mut-
laka bu fuarı gezip görmeli.
İftarımızı Eyüpsultan’da aç-
tıktan sonra etkinlikleri katı-
lıp, kitap fuarını geziyoruz.
Her yerde kitap kokusu var.
Bu sene kapalı bir mekanda
fuarın düzenlenmesi de çok
iyi olmuş; soğuk havalarda
da rahat rahat gezebiliyo-
ruz” diyorlar. DHA

Zabıta ekipleri denetime çıktı
Arnavutköy Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri, Ramazan ayının gelmesi
ile Arnavutköy’deki market, fırın ve kasaplarda genel denetim yaptı
ARNAVUTKÖY Belediyesi Zabıta Müdürlüğü
ekipleri, Ramazan ayında Arnavutköy’de bulunan
market, fırın ve kasaplarda denetim gerçekleştirdi.
Halk sağlığını her zaman ön planda tutan Arna-
vutköy Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri, de-
netlenen dükkânlarda görülen olumsuz
durumlarda ilgililere uyarıda bulundu. 

Denetimler devam edecek

Zabıta ekipleri yapılan denetimde, işletmelerin ev-
raklarının uygunluğunu kontrol ederken, hijyen
kurallarına uygunluğu, işletmelerin fiziki ortam-
ları, etiket bilgileri, gıda maddelerinin muhafaza
durumları, satış koşulları ve ürünlerin gramajları
kontrol edildi. Ramazan ayının girmesi ile fahiş
fiyat artışının önüne geçmek için reyon ve kasa
fiyat karşılaştırması yapıldı. Denetimleri sıkı bir şe-

kilde sürdüren ekipler, görülen olumsuz durum-
larda işletme yetkililerine uyarılarda bulundu.
Gramaj ve hijyen eksikliği yaşayan işletmeler hak-
kında işlem başlatıldı.  Yetkililer; market, kasap ve
fırınlarda Ramazan ayı öncesinde de yapılan de-
netimlerin Ramazan ayında daha sıkı bir şekilde
devam edeceğini belirtti.  HABER MERKEZİ
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